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1. Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany 

 

 

6 i 146 i 148 

i 149 i 154  

i 155 i 157 

 i 158 

2.  Interpelacje Radnych 10 

3. Odpowiedzi na interpelacje Radnych 11 

4. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Prezydenta Miasta Krakowa uwag złożonych do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Osiedle 

Podwawelskie 

11 

5. Budżet Miasta Krakowa na rok 2024 14 i 43 

6. Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Krakowa 32 i 107 

7. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023 dotyczące 

zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach 600, 801, 854  

i 900, zmian w planie dochodów w działach 710 i 758 oraz zmian  

w planie wydatków w działach 700, 750, 801, 851, 852, 853, 855, 900 

i 921 

34 i 118 

8. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023 dotyczące  

zmniejszenia planu dochodów w działach 600, 700, 750, 758, 801, 

855, 900 i 921 oraz planu wydatków w działach 600, 700, 750, 801, 

855, 900 i 921 

35 i 118 

9. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023 dotyczące  

zwiększenia planu dochodów i wydatków w dziale 853 
35 i 118 

10. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023 dotyczące zmian  

w planie wydatków w działach 600, 700, 801, 853, 900 i 926 – zadania 

dzielnic 

36 i 118 

11. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru Rydlówka 
36 

12. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Rydlówka 

39 i 119 

13. Zamiar wyłączenia ze Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego nr 4 w Krakowie, ul. Hieronima Wietora 7, Filii nr 1 

Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 6 w Krakowie na os. Zielone 28  

i jej likwidacji 

119 i 162 

14. Nazwa placu 120 i 162 

15. Szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

treningowym lub wspomaganym 
120 i 162 

16. Zmieniająca uchwałę nr CIV/2683/18 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków wynagradzania rodzin zastępczych 

zawodowych i osób prowadzących rodzinne domy dziecka na 

podstawie umów zawartych z Gminą Miejską Kraków w trybie art. 55 

ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej 

 

121 i 162 
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17. Przyjęcie w Gminie Miejskiej Kraków programu korekcyjno – 

edukacyjnego oraz programu psychologiczno-terapeutycznego na lata 

2024 – 2030 

122 i 162 

18. Przyjęcie Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Miejskiej 

Kraków na lata 2024 – 2030 

123 i 163 

19. Zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1157/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Radziwiłłowska 8 

124 i 163 

20. Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2695/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica  

Łanowa 41 

124 i 163 

21. Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2696/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej im. św. Brata 

Alberta w Krakowie, ul. Nowaczyńskiego 1 

125 i 163 

22. Zmieniająca uchwałę nr LXXI/2002/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej Nowa Huta  

w Krakowie, os. Hutnicze 5 

125 i 163 

23. Zmieniająca uchwałę nr XLV/1223/20 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Kluzeka 6 

126 i 164 

24. Zmieniająca uchwałę nr LXXI/2001/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Rozrywka 1 

126 i 164 

25. Zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1156/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej im. Ludwika i Anny 

Helclów  w Krakowie, ul. Helclów 2 

126 i 164 

26. Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2698/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Babińskiego 25 

127 i 164 

27. Zmieniająca uchwałę nr LXVIII/1951/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy  

Łanowa 43 

127 i 164 

28. Zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1160/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Łanowa 39 

128 i 165 

29. Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2697/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Krakowska 55 

128 i 165 

30. Przyjęcie Programu aktywnego uczestnictwa młodzieży w życiu miasta 

Młody Kraków na lata 2024 – 2028 
128 i 165 

31. Zmieniająca uchwałę Nr XCIII/2572/22 w sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej pod nazwą Gminny Program Leczenia 

Niepłodności Metodą Zapłodnienia Pozaustrojowego dla mieszkańców 

Krakowa 

 

 

 

 

129 i 165 
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32. Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2701/22 w sprawie udzielenia dotacji 

dla Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle 

Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie na realizację 

w latach 2022-2024 programu polityki zdrowotnej pod nazwą Program 

profilaktyki i rehabilitacji dysfunkcji narządu ruchu dla mieszkańców 

Gminy Miejskiej Kraków 

129 i 165 

33. Przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą Dzienny Dom 

Opieki Medycznej  w Gminie Miejskiej Kraków 
130 i 166 

34. Udzielenie dotacji dla Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, 

Przewlekle Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie 

na realizację w 2024 roku programu polityki zdrowotnej pod nazwą 

Dzienny Dom Opieki Medycznej w Gminie Miejskiej Kraków 

130 i 166 

35. Nałożenie na Miejskie Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle 

Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie zadania 

polegającego na zabezpieczeniu w 2024 r. opieki medycznej dzieciom 

przebywającym w placówkach 

131 i 166 

36. Przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą Program polityki 

zdrowotnej w zakresie wykrywania zaburzeń słuchu u dzieci 

uczęszczających do szkół i placówek z terenu Gminy Miejskiej 

Kraków 

131 i 166 

37. Przyjęcie Założeń do planu zaopatrzenia Gminy Miejskiej Kraków  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na lata 2023 – 2038 
132 i 166 

38. Zatwierdzenie Wytycznych do zarządzania historycznym centrum 

Krakowa, miejscem światowego dziedzictwa UNESCO na lata 2023 – 

2035 

132 i 167 

39. Udzielenie dotacji celowej miejskiej instytucji kultury 134 i 167 

40. Zmieniająca uchwałę nr CXIII/3071/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 9 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Długiej  

Nr 31/Pędzichów 2 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz 

ustalenia wysokości bonifikaty 

134 i 167 

41. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 9 o adresie ul. Pędzichów 

2/9 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego  

w budynku przy ul. Długiej nr 31/ul. Pędzichów nr 2 wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty 

135 i 167 

42. Zmieniająca uchwałę nr CX/2987/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Blich Nr 7 wraz  

z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w nieruchomości 

wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty 

135 i 167 

43. Zmieniająca uchwałę nr LII/1449/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 3A stanowiącego własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Łobzowskiej 

Nr 9 wraz z pomieszczeniami przynależnymi i udziałem  

w nieruchomości wspólnej i ustalenia wysokości bonifikaty 

135 i 168 
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44. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 65 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku w os. Centrum D  

Nr 1 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia 

wysokości bonifikaty 

136 i 168 

45. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 54 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku w os. Centrum A  

Nr 1 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia 

wysokości bonifikaty 

136 i 168 

46. Zmieniająca uchwałę nr CXV/3097/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 1 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Grodzkiej Nr 13 wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości 

bonifikaty 

136 i 168 

47. Wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 90 % dla 

Zarządu Cmentarzy Komunalnych w Krakowie, od opłaty rocznej 

ustalonej jako 0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomościami zagospodarowanymi jako Cmentarz Pychowice, 

stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kraków 

137 i 169 

48. Zmieniająca uchwałę nr CX/2983/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 7 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Bolesława 

Limanowskiego Nr 13 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

oraz ustalenia wysokości bonifikaty 

137 

49. Wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 13 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Zakątek  

Nr 3 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

137 

50. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 15 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Stefana 

Grota-Roweckiego nr 57 wraz z pomieszczeniem przynależnym  

i udziałem w nieruchomości wspólnej 

138 

51. Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 69 stanowiącego własność 

Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Kurczaba  

nr 9 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

138 

52. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty, stanowiącej dług spadkowy, udzielonej od ceny 

sprzedaży udziału 657/19574 części nieruchomości gruntowej 

związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Kazimierza 

Wielkiego 73 w Krakowie 

 

 

 

 

139 
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53. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 529/108059 

części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Władysława Łokietka 19 w Krakowie, 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni 

139 

54. Wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 90 % dla 

Zarządu Cmentarzy Komunalnych w Krakowie, od opłaty rocznej 

ustalonej jako 0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu 

nieruchomościami zagospodarowanymi jako Cmentarz Mydlniki, 

stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kraków 

140 

55. Skarga na działanie Zarządu Dróg Miasta Krakowa 140 i 169 

56. Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa 141 i 169 

57. Skarga na działanie Zarządu Budynków Komunalnych oraz Prezydenta 

Miasta Krakowa 
142 i 169 

58. Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa 142 i 169 

59. Zmiana uchwały Nr II/9/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 13 grudnia 

2018 r. w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 
145 i 170 

60. Zmiana uchwały Nr CII/2804/22 Rady Miasta Krakowa z dnia  

21 grudnia 2022 w sprawie zasad udzielania bonifikat od ceny zbycia 

lokali mieszkalnych - na rzecz ich najemców 

143 i 170 

61. Rezolucja skierowana do Parlamentarnego Zespołu ds. Krakowa 144 i 171 

62. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru Osiedle Podwawelskie 
159 

63. Petycja dotycząca wprowadzenia całkowitego zakazu sprzedaży petard 

i fajerwerków na miejskich targowiskach 
147 i 160 

64. Rozpatrzenie petycji dotyczącej przeprowadzenia zapowiadanego 

referendum lokalnego 
148 i 160 

65. Skarga na Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 17  

w Krakowie 
150 

66. Skarga na Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 17  

w Krakowie 
154 

67. Skarga na działanie Zarządu Dróg Miasta Krakowa Miasta Krakowa 155 

68. Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa 157 

69. Rozpatrzenie petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Miasta Krakowa 

apelu w sprawie transplantacji 
158 

70. Oświadczenia, komunikaty 171 

71. Zamknięcie sesji 173 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę o zajmowanie miejsc i będziemy sprawdzać listę obecności. Bardzo proszę o 

uruchomienie sprawdzania listy obecności. Bardzo proszę Państwa Radnych o wciskanie 

przycisku obecny. Proszę o wyświetlenie listy obecności. Pan Radny Kazimierz Chrzanowski 

nieobecny usprawiedliwiony, Pan Radny Tomasz Daros nieobecny, Pan Radny Michał 

Drewnicki obecny, Pani Teodozja Maliszewska obecna, Pani Radna Alicja Szczepańska 

nieobecna usprawiedliwiona, Pan Radny Tomasz Daros obecny, Pan Radny Kazimierz 

Chrzanowski usprawiedliwiony, Michał Drewnicki obecny, Łukasz Gibała nieobecny 

usprawiedliwiony, Pani Radna Małgorzata Jantos nieobecna usprawiedliwiona, Pan Radny 

Łukasz Maślona nieobecny, Pan Radny Edward Porębski nieobecny, obecny, Pan Radny 

Edward Porębski obecny, Pani Radna Alicja Szczepańska nieobecna usprawiedliwiona. Pan 
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Radny Michał Drewnicki obecny, tutaj proszę o poprawę, Pani Radna Teodozja Maliszewska 

obecna. Szanowni Państwo informuję, iż Sesja Rady Miasta Krakowa transmitowana jest 

online, a jej przebieg jest rejestrowany. Pliki wideo z Sesji Rady Miasta Krakowa są 

publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Krakowa. Stwierdzam kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Otwieram CXXV zwyczajną Sesję Rady 

Miasta Krakowa. Serdecznie witam Panie i Panów, witam Panią Skarbnik, widziałem też 

Pana Prezydenta, Pana Sekretarza. W imieniu Radnych i własnym witam wszystkich 

przybyłych na obrady dzisiejszej Sesji. Informuję Państwa Radnych, że protokół ze CXXIV 

Sesji z dnia 6 grudnia 2023 roku jest do wglądu w Kancelarii Rady, pokój 202. Informuję 

Państwa Radnych, że protokół z 2.posiedzenia CXXII Sesji z dnia 15 listopada 2023 roku 

oraz ze CXXIII Sesji z dnia 22 listopada 2023 roku zostały podpisane. Zgodnie z paragrafem 

25 ust. 5 Statutu Miasta Krakowa Radny może zgłosić Przewodniczącemu pisemne żądanie 

sprostowania protokołu i stenogramu Sesji. Bardzo bym prosił Państwa o chwilę ciszy, 

Państwo Radni. Panie i Panowie Radni, 17 grudnia zmarł Prof. Janusz  Filipiak, znakomity 

polski uczony, przedsiębiorca, wizjoner i pasjonat piłki nożnej. Z Krakowem profesor 

związany był od początku studiów, w naszym mieście rozwijał karierę naukową, to tutaj 

założył rodzinę i zbudował Comarch, jedną z najprężniejszych polskich firm 

informatycznych. Także w Krakowie spełniał swoje pasje sportowe, jako Prezes Klubu 

Sportowego Cracovia. Uczcijmy Jego Pamięć minutą ciszy. Dziękuję bardzo. 

Szanowni Państwo informacja dotycząca skarg. Od ostatniej informacji na CXXIV Sesji Rady 

Miasta Krakowa z dnia 6 grudnia 2023 roku wpłynęły dwie skargi. Skargi te będą 

przedmiotem prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa, która zdecyduje 

o sposobie ich dalszego procedowania. Informuję Państwa Radnych, że w trybie art. 20 ust. 5 

ustawy o samorządzie gminnym do porządku obrad zostały włączone projekty uchwał 

Prezydenta Miasta Krakowa według druków: 

1. 3862 zatwierdzenie wytycznych do zarządzania historycznym centrum Krakowa, 

miejscem Światowego Dziedzictwa UNESCO na lata 2023 – 2035. 

2. Druk 3864 udzielenie dotacji celowej miejskiej instytucji kultury. 

3. Druk 3865 zmieniający uchwałę Nr XCIII/2572/22 w sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej pod nazwą Gminny Program Leczenia Niepłodności Metodą 

Zapłodnienia Pozaustrojowego dla mieszkańców Krakowa. 

4. Druk 3866 zmieniający uchwałę nr XCIX/2701/22 w sprawie udzielenia dotacji dla 

Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle Niepełnosprawnych oraz 

Niesamodzielnych w Krakowie na realizację w latach 2022-2024 programu polityki 

zdrowotnej pod nazwą  Program profilaktyki i rehabilitacji dysfunkcji narządu ruchu 

dla mieszkańców Gminy Miejskiej Kraków. 

5. Druk 3867 przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą Dzienny Dom Opieki 

Medycznej w Gminie Miejskiej Kraków. 

6. Druk 3868 udzielenie dotacji dla Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, 

Przewlekle Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie na realizację w 

2024 roku programu polityki zdrowotnej pod nazwą Dzienny Dom Opieki Medycznej 

w Gminie Miejskiej Kraków.  

7. Druk 3869 nałożenie na Miejskie Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle 

Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie zadania polegającego na 

zabezpieczeniu w 2024 roku opieki medycznej dzieciom przebywającym w 

placówkach.  

8. Druk 3870 przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą Program polityki 

zdrowotnej w zakresie wykrywania zaburzeń słuchu u dzieci uczęszczających do szkół 

i placówek z terenu Gminy Miejskiej Kraków. 
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9. Druk 3871 zmieniająca uchwałę nr CIV/2683/18 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków wynagradzania rodzin zastępczych zawodowych i osób prowadzących 

rodzinne domy dziecka na podstawie umów zawartych z Gminą Miejską Kraków w 

trybie art. 55 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej.  

10. Druk 3872 przyjęcie w Gminie Miejskiej Kraków programu korekcyjno –

edukacyjnego oraz programu psychologiczno – terapeutycznego na lata 2024 – 2030. 

11. Druk 3873 przyjęcie Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Miejskiej Kraków na lata 2024 – 

2030.  

12. Druk 3874 zmieniający uchwałę nr LXXVII/1157/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Radziwiłłowska 8. 

13. Druk 3875 zmieniająca uchwałę nr XCIX/2695/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 41.  

14. Druk 3876 zmieniająca uchwałę nr XCIX/2696/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej im. św. Brata Alberta w Krakowie, 

ul. Nowaczyńskiego 1.  

15. Druk 3877 zmieniająca uchwałę nr LXXI/2002/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej Nowa Huta w Krakowie, os. 

Hutnicze 5. 

16. Druk 3878 zmieniająca uchwałę nr XLV/1223/20 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Kluzeka 6.  

17. Druk 3879 zmieniająca uchwałę nr LXXI/2001/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Rozrywka 1.  

18. Druk 3880 zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1156/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej im. Ludwika i Anny Helclów w 

Krakowie, ul. Helclów 2.  

19. Druk 3881 zmieniająca uchwałę nr XCIX/2698/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Babińskiego 25.  

20. Druk 3882 zmieniająca uchwałę nr LXVIII/1951/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 43.  

21. Druk 3883 zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1160/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 39.  

22. Druk 3884 zmieniająca uchwałę nr XCIX/2697/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Krakowska 55.  

Informuję Państwa Radnych, że w trybie art. 20 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym do 

porządku obrad nie zostały włączone żadne projekty uchwał. Na podstawie paragrafu 34 ust. 

3 Statutu pisemny wniosek, co najmniej 1/10 ustawowego składu Rady, 5 Radnych,  lub 

Prezydenta, zawierający uzasadnienie, złożony najpóźniej do końca dyskusji Rada może 

zdecydować o rozpatrzeniu wyżej wymienionych projektów uchwał w trybie dwóch czytań. 

Szanowni Państwo czy Prezydent, komisja lub grupa 5 Radnych chciałaby zgłosić propozycje 

zmian w porządku obrad w trybie przewidzianym przez Statut Miasta Krakowa? Bardzo 

proszę Panie Sekretarzu. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Panie i Panowie Radni! 

Wnoszę w trybie paragrafu 32 Statutu Miasta Krakowa o wprowadzenie i rozpatrzenie jako 

sprawy nagłej projektu uchwały według druku 3887, jest to projekt uchwały w sprawie 

zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2023, uchwała zawiera zwiększenie planu 
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dochodów i wydatków o kwotę 24.124,02 zł w związku z otrzymanymi środkami z funduszu 

przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na refundację podatku VAT dla gospodarstw 

domowych wraz z kosztami obsługi. Wykaz wymaganych podpisów w załączeniu. I również 

w trybie paragrafu 32 Statutu Miasta Krakowa jako sprawy nagłej wnoszę o wprowadzenie i 

rozpatrzenie projektu uchwały według druku 3888, jest to projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta Krakowa na rok 2023. Uchwała zawiera zmiany w planie wydatków w 

łącznej kwocie 124 tys. zł w ramach środków dzielnicowych, będących w dyspozycji dzielnic 

na rok 2023 gdzie zgodnie z uchwałami rad dzielnic II, III i VII zostały złożone tutaj wnioski 

o te przesunięcia. Tak, że proszę o podjęcie tych uchwał. Wykaz wymaganych podpisów w 

załączeniu. Konieczność podjęcia tych uchwał wynika z faktu, że jest to ostatnia Sesja w tym 

roku. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia o wprowadzenie lub zdjęcie? Bardzo proszę Pan 

Radny Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Państwo Radni, proszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwały numer 3889, to jest 

uchwała w sprawie zmiany uchwały 2804 z 22 roku z 21 grudnia zeszłego roku w sprawie 

udzielania zasad bonifikat od ceny zbycia lokali mieszkalnych na rzecz najemców. To jest 

uchwała, którą Rada przyjęła w grudniu zeszłego roku. My zakładaliśmy podczas prezentacji 

tej uchwały, że około 200 mieszkań znajdzie, spośród kilku tysięcy, około 200 może trochę 

więcej, znajdzie chętnych na wykup tego lokalu, na 15 grudnia było złożonych 878 wniosków 

o wykup mieszkań komunalnych. Najwięcej wniosków wpłynęło w ciągu ostatniego 

miesiąca. W związku z powyższym, że co tydzień wpływa od kilkunastu do trzydziestu nawet 

wniosków, jest prośba taka, żeby wydłużyć składanie wniosków o kolejny rok do 31 grudnia 

roku 2024. I w tej uchwale jest mowa tylko i wyłącznie o zmianie daty, bez zmian 

jakichkolwiek kryteriów, zasad, czyli prośba jest taka żeby wprowadzić uchwałę, która 

wydłuży o rok możliwość złożenia wniosku o wykup mieszkania od gminy. Dziękuję bardzo i 

proszę o poparcie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Bardzo proszę Pan Przewodniczący Włodzimierz 

Pietrus. 

 

Radny – p. W. Pietrus 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Radni i Mieszkańcy! 

Ja w imieniu Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska wnioskuję o zdjęcie 

z porządku obrad w sprawie, projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

obszaru Nowy Świat. Już termin poprawek został wydłużony, więc wydaje się, to jest tylko 

formalność. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia do porządku dzisiejszej Sesji? Nie widzę. 

Szanowni Państwo takie informacje organizacyjne. Pierwszy druk, jaki mamy to jest 

rozstrzygnięcie z sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag w sprawie miejscowego 

planu osiedle Podwawelskie i będziemy od razu głosować po dyskusji tego punktu. 

Natomiast, jeżeli chodzi o druki budżetowe rozpoczniemy głosowanie o godzinie 13.oo, 
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oczywiście zależnie jak potoczy się dyskusja. Jeżeli będzie taka możliwość to będziemy 

startować z głosowaniem poprawek o godzinie 13.oo, a następnie po głosowaniu będziemy 

kontynuować dalsze punkty. Teraz przechodzimy do ustalania tych zgłoszonych wniosków. 

Szanowni Państwo mamy wniosek o wprowadzenie druku 3887 w sprawie zmian w budżecie 

miasta Krakowa na rok 2023. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem 

otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny druk o wprowadzenie druku 3888, są to zmiany w budżecie miasta Krakowa 

na rok 2023, to jest druk dwuczytaniowy, tutaj też mamy już zebrane podpisy, co do 

wprowadzenia w trybie nagłym do II czytania, ale to będzie procedowane w odpowiednim 

momencie. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi o wprowadzenie tego druku do porządku 

obrad? Nie widzę, zatem otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. 

 

 Kolejny druk 3889 w sprawie zmiany uchwały numer CII/2804/22 Rady Miasta 

Krakowa z dnia 21 grudnia 2021 roku w sprawie zasad udzielania bonifikat od ceny zbycia 

lokali mieszkalnych na rzecz ich najemców. Głos za, głos przeciw wnioskowi o 

wprowadzenie do porządku Sesji? Nie widzę, zatem otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 32 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został 

przyjęty. 

 

 I ostatni wniosek o, tym razem o  zdjęcie z porządku obrad druku w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Nowy Świat. To 

jest druk 3809. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. 

Zatem tą część mamy za sobą. Szanowni Państwo 

 

Interpelacje i wnioski Radnych. 
Bardzo proszę o zgłoszenia w trybie elektronicznym. Czyżbyśmy nie mieli? Pani Radna 

Renata Kucharska bardzo proszę. Do protokołu. Tutaj mam zgłoszenie jeszcze Pana Radnego 
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Sławomira Pietrzyka, również do protokołu. Czy ktoś z Państwa? Nie widzę. Wobec tego 

przechodzimy do punktu 

 

Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 
Panie Sekretarzu bardzo proszę. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Panie i Panowie Radni! 

W okresie od ostatniej Sesji do dnia wczorajszego Przewodniczący Rady Miasta Krakowa 

przekazał Prezydentowi Miasta Krakowa 31 interpelacji i zapytań Radnych. Odpowiedzi 

udzielono na 26 z nich. Ustawowy termin udzielenia odpowiedzi na pozostałe przypada na 

okres pomiędzy 27 grudnia, a 2 stycznia i oczywiście zostanie dotrzymany. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś chciał się zgłosić w tym punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy. 

Szanowni Państwo rozpoczynamy procedowanie projektu uchwały według druku 3856, 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Prezydenta Miasta Krakowa uwag złożonych do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Osiedle Podwawelskie. 
Bardzo proszę Pani Dyrektor. 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały według druku 3856 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedle Podwawelskie, złożonych w czasie czwartego 

wyłożenia, zawiera propozycje sposobu rozpatrzenia uwag przez Radę Miasta Krakowa oraz 

wyjaśnienie przesłanek takiego stanowiska Rady w tabeli stanowiącej załącznik do uchwały. 

Złożone uwagi oraz propozycje ich rozstrzygnięcia były omawiane na posiedzeniu Komisji 

Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa w dniu 18 grudnia 

2023 roku. Kopie uwag zawierające ich pełną treść zostały przekazane do Kancelarii Rady 

Miasta Krakowa i są do Państwa wglądu w każdej chwili. Szczegółowe uzasadnienie 

nieuwzględnienia uwag znajduje się w załączniku do projektu uchwały. Projekt planu osiedle 

Podwawelskie był już przedmiotem obrad Rady Miasta Krakowa w dniu 5 kwietnia 2023 

roku. Zostało wówczas przyjętych 14 poprawek, co wiązało się z koniecznością ponowienia 

procedury planistycznej w zakresie ponowienia opiniowania i uzgodnień oraz ponownego 

wyłożenia do publicznego wglądu części projektu planu. W okresie ponownego wyłożenia 

złożone zostały uwagi. Prezydent proponuje, by rozstrzygnięcia w sprawie rozpatrzenia 

poszczególnych uwag pozostały bez zmian i tym samym wniesione uwagi, które nie zostały 

uwzględniony przez Prezydenta Miasta Krakowa, również nie zostały  uwzględnione przez 

Radę Miasta Krakowa. Treść uwag oraz propozycje sposobu ich rozpatrzenia przez Radę 

przedstawi Pani Agata Burlaga, bardzo proszę. 

 

 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

12 

 

Główny projektant planu Pani Agata Burlaga 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Do projektu planu osiedle Podwawelskie podczas czwartego, częściowego wyłożenia do 

publicznego wglądu w terminie zbierania uwag złożono 5 uwag, które nie zostały 

uwzględnione przez Prezydenta Miasta Krakowa. Zawarte w uwagach postulaty zostaną 

zaprezentowane w sposób syntetyczny. Na kolejnych slajdach zaprezentowane będą treści 

poszczególnych postulatów wraz z numerami uwag, w których zostały zamieszczone. 

Równocześnie na tle rysunku planu zaznaczone zostały tereny, których dane postulaty 

dotyczyły. W uwadze numer 1 postulowano o zwiększenie w terminie MW/MNI1 

maksymalnego wskaźnika intensywności zabudowy na 1.4. W uwadze numer 4 postulowano 

o utrzymanie na całej długości stałej szerokości projektowanej drogi KDD3 około 9 m. W 

uwadze numer  5 postulowano o przywrócenie przebiegu drogi KDD3 zgodnie z trzecim 

wyłożeniem przedmiotowego planu. W uwadze numer 7 pkt 3 postulowano o zmianę w 

paragrafie 18 ust. 5 pkt 15 poprzez wskazanie na rysunku miejscowego planu w części 

obejmującej teren MW15 strefy zwiększonego udziału funkcji usługowej z jednoczesną 

rezygnacją z zapisu o nakazie lokalizacji funkcji usługowej w parterach budynków obszaru 

MW15. W uwadze numer 7 pkt 4 postulowano o przywrócenie terenu KDD8 na oznaczonym 

w obecnym projekcie planu symbolem KDW22. W uwadze numer 7 pkt 5 postulowano o 

przywrócenie pierwotnego przebiegu drogi KDD3. W uwadze numer 7 pkt 6 postulowano o 

ustalenie przeznaczenia terenu wnioskodawcy w całości pod budownictwo mieszkaniowe tak 

jak zostało to przewidziane w obowiązującym Studium. W uwadze numer 8 postulowano o 

odsunięcie wyznaczonego w planie pasa drogowego na ulicy Rozdroże od posesji z numerem 

21 znajdującej się przy wyżej wymienionej ulicy w celu zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańcom. Odnosząc się do treści wniesionych uwag należy wyjaśnić, iż ich 

rozstrzygnięcie było uzależnione od konieczności zachowania zgodności projektu planu z 

ustaleniami dokumentu Studium, od spełnienia wymogów  ustawy dotyczących zachowania 

ładu przestrzennego, przyjęte w projekcie planu osiedle Podwawelskie rozwiązania 

planistyczne, w tym przeznaczenia terenów, parametry zabudowy oraz wyznaczone linie 

zabudowy mają na celu zachowanie ładu przestrzennego z poszanowaniem zasad 

zrównoważonego rozwoju, od wyważenia pomiędzy interesem publicznym, na prywatnym, 

od uzyskanych w toku procedury planistycznej opinii i uzgodnień, od wymogów 

wynikających z przepisów odrębnych. Szczegółowe uzasadnienie nieuwzględnienia uwag 

znajduje się w załączniku do projektu uchwały. Prezydent Miasta Krakowa nie uwzględnił 

uwag złożonych do czwartego, częściowego wyłożenia do publicznego wglądu projektu planu 

obszaru osiedle Podwawelskie zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały według druku 

3856. Ewentualne wprowadzenie przez Radę Miasta Krakowa poprawek dotyczących 

sposobu rozpatrzenia uwag będzie skutkowało ponowieniem czynności planistycznych. 

Prezydent proponuje, by rozstrzygnięcia w sprawie rozpatrzenia uwag pozostały bez zmian i 

tym samym wniesione uwagi, które nie zostały uwzględnione przez Prezydenta Miasta 

Krakowa również nie zostały uwzględnione przez Radę Miasta Krakowa. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Planowania i Ochrony Środowiska. 

Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Bardzo proszę Pan Radny Marek Sobieraj. 
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Radny – p. M. Sobieraj 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo Radni! Drodzy Mieszkańcy! 

W końcu udało się wypracować pewien kompromis, od wielu lat chyba najbardziej trudnym 

miejscowym planie, który budził tyle zainteresowania wśród mieszkańców. Można 

powiedzieć 5 lat temu złożyłem uchwałę kierunkową do Pana Prezydenta o to, aby cały teren 

szkółki drzew i krzewów został objęty parkiem, oczywiście po rozmowach i z dyrektorami 

wydziałów i z właścicielami terenu okazało się, że jest to niemożliwe z wielu powodów. 

Dlatego uważam, że ten kompromis, który został wypracowany może nie wszystkim się 

podobać, ale jest to jedna z ostatnich możliwości zabezpieczenia terenu przed chaotyczną 

zabudową i zachowaniem osiedla w jak najlepszym stanie, a także przed możliwością 

rozjeżdżania i tranzytu przez lokalny ruch. Tak, że będę wdzięczny, jeżeli uda nam się to 

wszystko przegłosować i zabezpieczyć osiedle przed chaotyczną zabudową. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy inne zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zapraszam zatem 

Panią Annę Wiśniewską – Guzek, mieszkankę. Pani Anno, przypominam, cztery minuty dla 

pani, bardzo proszę przestrzegać tego limitu czasowego dzisiaj. 

 

Pani Anna Wiśniewska – Guzek 

Dzień dobry. Szanowni Państwo! Panie Prezydencie! Panie Przewodniczący! 

Chciałabym raz jeszcze przedstawić swoje stanowisko, jako właścicielka terenu Ogrodnika, 

czyli terenu, który stał się przyczyną żywej dyskusji nad kształtem planu miejscowego osiedle  

Podwawelskie. Dodatkowo podam, że mój teren nie należy do terenu osiedla Podwawelskiego 

tylko został objęty planem o nazwie osiedle Podwawelskie i który to teren, jak się okazuje, 

jak to niektórzy nazywają, stanowi przedmiot tzw. kompromisu wypracowanego w toku prac 

nad tym planem. Być może nie wszyscy z Państwa wiedzą, ale ów kompromis realizuje się 

bez uwzględnienia moich racji i bez poszanowania mojej własności. Kompromis jak wiadomo 

i jak się go definiuje to metoda rozwiązania konfliktu oznaczająca wspólne stanowisko 

możliwe do przyjęcia dla stron negocjujących. Niestety nigdy nie zostałam uznana, jako 

strona tego kompromisu, choć mowa jest przecież w tym przypadku o mojej własności. W 

obecnym projekcie planu miejscowego połowa mojego terenu, choć może powinnam się 

cieszyć, że tylko połowa, a nie cały teren zakwalifikowana została, jako tereny zieleni 

publicznej oznaczone, jako ZP1 pomimo, iż w Studium cały mój teren w całości 

przeznaczony jest pod zabudowę wielorodzinną.  Wciąż nie mogę się pogodzić i zrozumieć 

przyczyny tego stanu rzeczy, którą nazywajmy rzeczy po imieniu, jest zachcianka posiadania 

przez moich sąsiadów prywatnego parku na moim terenie, choć przecież na ich osiedlu zieleni 

nie brakuje. Zapytam, zatem raz jeszcze, w jaki sposób odnosi się to do poszanowania prawa 

własności, które gwarantuje nam Konstytucja i w której artykuł 64 stanowi, że własność 

podlega równej dla wszystkich ochronie prawnej, w jaki sposób takie rozwiązania planu mają 

zapewnić zgodność z rozwiązaniami przyjętymi w Studium, w którym teren, o którym mówię, 

w całości jest przeznaczony pod zabudowę, a nie pod park. Żadna z moich uwag do planu nie 

została uwzględniona, a jako uzasadnienie podawano, że to wynika z przegłosowania 

poprawek Radnych Miasta Krakowa. Trudno mi tą sytuację zrozumieć i co za prawo gdzie nie 

liczy się człowiek i jego prawa, a tylko polityka i wyborcza kalkulacja. Niestety okazuje się, 

że jednostka zerem, jednostka bzdurą, wbrew temu, co się głosi, że w kraju demokratycznym 

żaden interes społeczny nie może być ważniejszy od prywatnej własności. Życzę wszystkim 

wesołych i spokojnych świąt, niestety moje takie nie będą. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zgodnie 

ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. Szanowni Państwo tak jak mówiłem na początku będziemy od razu głosować. 

Zapraszam Państwa Radnych na salę, Pan Radny Łukasz Gibała obecny, tutaj Pan Radny już 

zgłaszał wcześniej obecność. Zapraszam Państwa Radnych, niestety dzwonek nie działa Panie 

Radny, zapraszam, głosujemy. Szanowni Państwo druk 3856, jest to rozstrzygnięcie o 

sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag złożonych 

do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru osiedle 

Podwawelskie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 5 osób się wstrzymało. Uchwała została 

przyjęta. Przechodzimy do druku 3794, jest to 

 

Budżet miasta Krakowa na rok 2024. 
II czytanie i teraz pytanie, czy Pani Skarbnik, czy Pan Dyrektor? Pan Dyrektor, to bardzo 

proszę. Szanowni Państwo do projektu została złożona autopoprawka oraz w trybie 

statutowym zostały zgłoszone poprawki Państwa Radnych oraz klubów. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu budżetu na rok 2024 została zgłoszona autopoprawka Pana Prezydenta, która 

zawiera zwiększenie  dochodów bieżących o kwotę 29.049.754 zł, dochodów majątkowych o 

kwotę 319.549 zł, zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 8.250.754 zł, zmniejszenie 

poziomu deficytu o kwotę/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ale Państwo Radni, Panie Radny Moryc, Pani Dyrektor, bardzo bym prosił. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Zmniejszenie poziomu deficytu o kwotę 40 mln zł, zwiększenie wydatków majątkowych, 

zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 18.881.451 zł, w tym udziału w spółkach o 

kwotę 22 mln zł oraz wydatków inwestycyjnych ogólnomiejskich o kwotę, zwiększenie 

wydatków inwestycyjnych i ogólnomiejskich o kwotę 3.119.549 zł oraz zwiększenie 

rozchodów, wykup obligacji o kwotę 40 mln zł. Do projektu budżetu na rok 2024 zostało 

złożone również 402 poprawki na łączną kwotę 202.283.000 zł. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Łukasz Maślona obecny. Szanowni Państwo do projektu została 

dołączona opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do możliwości sfinansowania 

przedstawionego deficytu w projekcie uchwały budżetowej na rok 2024. Opinia została 

Państwu Radnym przekazana. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? 

Mamy druk budżetowy, czy mamy stanowiska klubowe? Nie widzę. Pan Przewodniczący 

Łukasz Gibała bardzo proszę. 
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Radny – p. Ł. Gibała 

Drodzy Mieszkańcy! Szanowni Państwo Radni! Panie Przewodniczący! Panie 

Wiceprezydencie! 

Myśmy zgłosili, jako klub 4 poprawki, więc pozwolę je sobie przedstawić, ich ideę. Po 

pierwsze chcemy zwiększyć kwotę, która pójdzie na wykup terenów zielonych, proponujemy 

przeznaczyć w tym celu 10 mln zł. W tej chwili w tym obecnym projekcie budżetu kwota 

przeznaczona na wykupy terenów jest znacznie mniejsza, 5,5 mln, przy czym jest to pula 

ogólna, część z tych pieniędzy i tak nie poszłaby na wykupy zieleni tylko na przykład na 

wykupy terenów pod drogi. My uważamy, że ochrona zieleni musi polegać na tym, że po 

prostu będą przeznaczane pieniądze regularnie na to, żeby tereny, które są zielone, a które 

znajdują się w rękach prywatnych były przejmowane przez miasto i żeby tam były tworzone 

parki. Po drugie zdecydowaliśmy się przeznaczyć dodatkowe środki na dzielnice, w tym 

projekcie budżetu na te dzielnice przeznaczono niewiele więcej jak milion złotych, niecałe  

1,5 mln zł, dokładnie 1.387.000, my proponujemy zwiększyć tą kwotę na rezerwę celową na 

zadania dzielnic do 5 mln zł. Uważamy, że dzielnice często realizują takie podstawowe 

potrzeby mieszkańców, są one najbliżej tych mieszkańców i dlatego ta kwota powinna być 

wyższa. Dodatkowo proponujemy przeznaczyć 2 mln zł na Krakowski Program Małej 

Retencji, w projekcie budżetu to jest 200 tys. zł, czyli dziesięciokrotnie chcemy zwiększyć te 

środki, te 200 tys. zł przeznaczone w tym projekcie budżetu to jest kwota śmiesznie mała, to 

by wystarczyło zaledwie na kilkanaście dotacji. Dla porównania w 2022 roku udzielono 279 

dotacji. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przepraszam, ale bardzo bym prosił Państwa, państwa dyrektorów także o zachowanie 

spokoju na sali i danie przedstawiania tutaj Panu Przewodniczącemu. 

 

Radny – p. Ł. Gibała 

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący. W 2022 roku na tą małą retencję przeznaczono 4,3 

mln zł, w tym roku, który się kończy 1,3 mln, a Prezydent proponuje żeby w przyszłym roku 

to było 200 tys. zł. No, więc to zdecydowanie za mało, proponujemy, żeby to były 2 mln. 

Również chcemy zwiększyć kwotę przeznaczoną na rozwój OZE, Odnawialnych Źródeł 

Energii, to również proponujemy 2 mln zamiast 200 tys., w tym roku to jest kwota 2,9 mln, 

dokładnie 2.893.000 i takie obcinanie tej kwoty na przyszły rok do 200 tys. też wydaje się 

niepoważne. Stąd nasza propozycja, żeby jednak te pieniądze na odnawialne źródła energii 

były, zarówno mikroretencja jak i odnawialne źródła energii to jest element walki o lepszy 

klimat, o lepsze środowisko, o czystsze środowisko, o czystą energię, więc jak najbardziej 

uważamy, że te pieniądze powinny być zdecydowanie wyższe. Na koniec powiem jeszcze, że 

te nasze poprawki klubowe to oczywiście wycinek tego, co trzeba zrobić z tym budżetem, to 

nie jest tak, że to są poprawki kompleksowe, nie da się oczywiście przygotować takich 

kompleksowych poprawek, jako trzyosobowy klub Radnych, nie da się w tak krótkim okresie 

czasu, natomiast niewątpliwie potrzebna jest sanacja finansów publicznych w Krakowie, 

naprawa finansów publicznych i oczywiście, jeśli będzie taka możliwość to po przyszłych 

wyborach, które się odbędą w kwietniu zaproponujemy daleko idące zmiany w tym budżecie. 

Na ten moment proponujemy te cztery poprawki. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze wystąpienia klubowe? Bardzo proszę Pan 

Przewodniczący Michał Starobrat. 
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Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Panie Zastępco Prezydenta! Państwo Dyrektorzy! Szanowni Państwo! 

Drodzy Mieszkańcy! 

Znaczy ja na wstępie gorąco ubolewam nad tym, że odbywa się dyskusja na temat finalnego 

kształtu budżetu miasta Krakowa i Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa na rok 

przyszły i lata kolejne, a nie ma z nami, ani Prezydenta Majchrowskiego, który mógłby 

odpowiedzieć na nasze pytania, ani nie ma pierwszego zastępcy Pana Prezydenta Miasta 

Krakowa Pana Andrzeja Kuliga, który jest odpowiedzialny za inwestycje w tym mieście i 

mógłby również odpowiedzieć nam na nasze pytania. Wydaje mi się, że jest to nie do końca 

fair w stosunku do Radnych, którzy złożyli 420 poprawek, którzy chcieliby dyskutować na 

ten temat, a tak naprawdę najważniejszych osób, które podejmują decyzje na ten moment w 

Urzędzie Miasta Krakowa niestety z nami nie ma. My osobiście, czyli Radni Klubu 

Nowoczesny Kraków ubolewają nad tym, że Pan Prezydent nie uwzględnił żadnej poprawki 

Radnych, żadnej, nawet jednej spośród 420 poprawek, które Radni złożyli, niezależnie czy 

byli to Radni Klubu Prawa i Sprawiedliwości, Nowoczesny Kraków, Platformy 

Obywatelskiej, Przyjaznego Krakowa czy Klubu Kraków dla Mieszkańców, nie ma takiej 

możliwości, żeby spośród 420 poprawek, czy ponad 420 poprawek nie znalazła się 

przynajmniej jedna zasadna, którą warto byłoby realizować w przyszłym rokuj i w latach 

kolejnych. My, jako Radni Nowoczesny Kraków chcemy pokazać przynajmniej dwie, albo 

trzy takie poprawki. Pierwsza to jest obietnica, którą Pan Prezydent Jacek Majchrowski 

zadeklarował wszystkim Radnym, Radzie Miasta Krakowa, mieszkańcom oraz przede 

wszystkim radom dzielnic, to jest cykliczne coroczne zwiększanie budżetów dla rad dzielnic i 

zazwyczaj było tak, że Radni różnych klubów składali takie poprawki, a Pan Prezydent w 

autopoprawce naprawiał ten swój błąd i dotrzymywał słowa  zwiększając budżety dla rad 

dzielnic. I po raz pierwszy w tej kadencji, bo ja jestem Radnym tylko w tej kadencji, nie 

pamiętam jak było w latach poprzednich, ale Pan Prezydent nie uwzględnił nawet dodatkowej 

złotówki dla rad dzielnic mimo obietnicy, że co roku ten budżet będzie zwiększany o 

konkretny procent tak, że finalnie rzeczywiście ten budżet będzie, co najmniej w przeciągu 

najbliższych kilku lat podwojony. Dlatego złożyliśmy taką poprawkę w kwocie 15 mln zł, to i 

tak jest mniejsza kwota niż wynikałaby z ustaleń z Panem Prezydentem i liczymy, że jest to 

jednak z nielicznych poprawek, która powinna zyskać zgodę tak naprawdę wszystkich 

Państwa Radnych, bo tak naprawdę wszyscy Radni, niezależnie od tego, z jakich są klubów 

mówili o jednym, rady dzielnic powinny mieć większe środki, więc naprawiamy ten błąd, 

żałujemy, że Pan Prezydent w swojej autopoprawce nie uwzględnił tego, co tak naprawdę 

obiecał nam, obiecał mieszkańcom, obiecał radom dzielnic, ten błąd jesteśmy w stanie 

naprawić przyjmując tą poprawkę. Druga rzecz, która osobiście mnie i nasz klub najbardziej 

dotyka to jest nierealizowanie ostatnio przyjętej uchwały kierunkowej w sprawie budowy 

tramwaju do osiedla Kliny i nie są to duże środki, bo to jest kwota 500 tys. zł na opracowanie 

studium wykonalności tego tramwaju, to jest, to są środki, które bez problemu powinien Pan 

Prezydent zaakceptować tym bardziej, że w rozmowie z nami, w rozmowie z dziennikarzami, 

w rozmowie z mieszkańcami Pan Prezydent informował, że jak najbardziej budowa tego 

tramwaju na Kliny jest konieczna. Niestety brak pojawienia się tej poprawki w autopoprawce 

Pana Prezydenta mogłoby oznaczać, jeżeli Radni nie podejmą poprawki wynikającej ze 

złożonych przez nas tutaj odpowiedniej poprawki, mogłoby wynikać, że tramwaj, o co 

najmniej rok czasu będzie musiał sobie poczekać i przez rok czasu nie zostanie totalnie nic 

zrobione, nie zostanie wykonany nawet jeden krok. To jest rok czasu, który stracimy tylko po 

to, aby czekać na kolejny budżet, na kolejną Wieloletnią Prognozę Finansową. Dlatego 

kończąc tą wypowiedź, bo de facto nie za bardzo mamy, z kim dyskutować, ponieważ tak jak 

wspomniałem nie ma Pana Prezydenta Majchrowskiego, nie ma Pana Prezydenta Andrzeja 
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Kuliga, więc tak naprawdę kończąc tą moją wypowiedź, kierując te słowa do mieszkańców, 

spośród ponad 400 poprawek Pan Prezydent nie uwzględnił żadnej, nawet jednej poprawki 

Radnych. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze wystąpienia klubowe? Nie widzę, wobec tego otwieram 

dyskusję i bardzo proszę Pan Radny Wojciech Krzysztonek. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Drodzy Państwo! 

Faktycznie to taka smutna dyskusja, bo nie ma osób, które tworzyły ten budżet i za ten budżet 

odpowiadają, Mój przedmówca mówił o Panu Prezydencie Kuligu, to smutne, że nie możemy 

do niego bezpośrednio się zwracać. Ale drodzy Państwo ja o autopoprawce czy też o 

poprawkach, ja osobiście drodzy Państwo już mówiłem, jakie jest moje stanowisko na temat 

tego dramatycznego budżetu. Ja osobiście nie zgłaszałem poprawek ani do budżetu ani do 

WPF, bo jak to mówił poeta, nie czas żałować róż, kiedy płoną lasy. Drodzy Państwo miasto 

w sensie finansowym płonie, i to musimy sobie jasno powiedzieć. Drodzy Państwo nie wiem 

czy czytaliście opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, ona jest oczywiście pozytywna, 

natomiast ona jest dramatyczna, bo tam jest jasne wskazanie, że jeżeli miasto nie będzie, nie 

wdroży, nie będzie przestrzegało projektu oszczędnościowego w najbliższych latach to czeka 

nas katastrofa, to wynika z Regionalnej Izby Obrachunkowej, z tej opinii. Więc drodzy 

Państwo ja liczyłem osobiście, liczyłem, że ta burzliwa dyskusja z udziałem Pana Prezydenta 

Kuliga, który nie wytrzymał do końca tej dyskusji, uciekł, ale jednakże doprowadzi do 

pewnej refleksji. Nie ma żadnej refleksji na temat tego, o czym mówił Pan Przewodniczący 

Gibała, na temat konieczności sanacji finansów tego miasta, nie ma żadnej refleksji ze strony 

organu wykonawczego, a ten budżet drodzy Państwo wraz z poprawkami i autopoprawkami 

drodzy Państwo to jest tak jak w ten anegdocie, my stoimy nad przepaścią, ale jesteśmy 

gotowi wykonać krok do przodu. I ten budżet, ten WPF to jest właśnie  ten symboliczny krok 

do przodu, niestety drodzy Państwo. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pan Radny Łukasz Sęk. 

 

Radny – p. Ł.  Sęk 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Ja tutaj zgadzam się z moimi przedmówcami w pewnym stopniu, jeżeli chodzi o kwestie 

uwzględnienia lub nie tych poprawek, szczególnie z Przewodniczącym Starobratem. To 

rzeczywiście jest trochę dziwna sytuacja, że żadne z tych ważnych zadań nie znalazło uznania 

w oczach Pana Prezydenta, a pojawiły się inne zadania w tej autopoprawce, które nie wiem 

czy są ważne, mniej ważne, ale wydaje się, że na 400 zadań, ponad, zgłoszonych przez 

Radnych na pewno znaczna część jest przecież istotna dla mieszkańców i powinna być 

realizowana jak najszybciej. Ale ja chciałem przede wszystkim inną kwestię poruszyć, 

mianowicie zadać pytanie Panu Przewodniczącemu Łukaszowi Gibale, który tutaj zabierał 

głos, bo ja nie rozumiem jednej sprawy, nie tak dawno, dwa tygodnie temu tutaj mówił Pan o 

dramatycznej sytuacji finansów, o tym, że się zadłużamy na potęgę, generalnie idziemy w 

złym kierunku, pieniędzy jest mało, bardzo mało i to zadłużenie, które jest proponowane 

przez Pana Prezydenta jest czymś skandalicznym, nie powinno mieć miejsca. Ma Pan takie 

same narzędzia jak wszyscy inni Radni na tej sali, czyli może Pan złożyć poprawkę do tego 

budżetu, poprawkę, która zmieni go nawet o 180 stopni, bo nic nie zakazuje złożenia 
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poprawki w jakimkolwiek zakresie, który jest w tym budżecie. Więc ja pytam, dlaczego nie 

złożył Pan ani jednej poprawki, która ogranicza ten deficyt, mówił Pan dwa tygodnie temu, że 

ten deficyt jest ogromny, jest nie do przyjęcia, ma Pan czas na składanie poprawek, a teraz 

Pan wychodzi na mównicę i mówi, my byliśmy za pieniędzmi na OZE, na to, na tamto, 

generalnie to więcej się nie da zrobić, sytuacja finansów jest dalej dramatyczna. To albo, tak 

jak Pan Radny Wojciech Krzysztonek, który tutaj wychodzi i mówi, że sytuacja finansów jest 

dramatyczna, więc nie składał poprawek, nie brał  udziału w ogóle w dyskusji nad tym 

budżetem i ja rozumiem takie stanowisko, można się z nim zgadzać, albo nie zgadzać, każdy 

ma takie prawo, ale nie rozumiem Pana stanowiska. W jednym tygodniu ten budżet jest 

dramatyczny, nie  ma na nic pieniędzy, w drugim tygodniu jednak są pieniądze na jakieś 

poprawki, ale nie znalazł się pomysł czy plan z Pana strony na to, które wydatki z tego 

budżetu wykreślić tak żeby ten deficyt ograniczyć, bo to by była bardzo duża odwaga 

powiedzieć nie tylko, że jest źle, ale powiedzieć też jak zrobić żeby było lepiej, czyli, które 

wydatki  możemy wykreślić z tego budżetu, których inwestycji mamy nie realizować, których 

zadań mamy nie realizować po to żeby ten deficyt ograniczyć. Takiej propozycji z Pana 

strony nie było, być może ona jakaś jest, może ja tylko nie rozumiem tego jak to się zmienia, 

to podejście w ciągu dwóch tygodni. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Michał Starobrat bardzo proszę. Pan Radny Michał Starobrat 

bardzo proszę. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Szanowni Państwo ja mam jeszcze tutaj takie pytanie formalne, ponieważ Radni  dostają 

informację, że część poprawek jest błędna, że zawiera błędy formalne, że są poprawki, które 

zwiększają  deficyt, których teoretycznie nie powinniśmy głosować, więc ja mam prośbę, 

skoro były przedstawione takie bardzo ogólne dane na temat poprawek, to czy te informacje, 

które Państwo nam przekazujecie nie podczas Sesji, czasami nawet nie podczas komisji, ale w 

rozmowach nieformalnych, możecie Państwo potwierdzić i przekazać czy rzeczywiście są 

poprawki, które mają błędy formalne, których teoretycznie nie powinniśmy głosować, które 

teoretycznie RIO może podważyć. Mam tutaj konkretne pytanie, aby Państwo wskazali nam 

te poprawki, ponieważ mówicie nam Państwo, Pani Skarbnik się śmieje, ale jakby nie patrzeć 

decydujemy o najważniejszym dokumencie finansowym miasta na przyszły rok i w WPF na 

lata kolejne, więc warto byłoby, aby przy przedstawianiu poprawek i autopoprawek Państwo 

te informacje nam przekazali, wszystkim Radnym, ponieważ wszyscy Radni mają głosować 

poprawki. Dlatego prośba o informację, żeby Państwo wskazali, które poprawki według 

Państwa mają błędy formalne, bądź mają jakąś wadę, która może powodować to, że 

rzeczywiście RIO może je zakwestionować i co w związku z tym. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Łukasz Maślona bardzo proszę. Przy okazji do protokołu, bo już nie 

wiem czy Pan Radny był obecny. 

 

Radny – p. Ł. Maślona 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!  

Tak odnosząc się do Pana Radnego Sęka chciałem tylko powiedzieć, że tu w tym dokumencie 

jest poprawek na 200 mln zł, a Pan teraz bardzo chce dbać o budżet miasta, a sami Państwo w 

tych poprawkach tak naprawdę niesamowitą ilość tych, i te kwoty, o których mówimy są, 

można powiedzieć kosmiczne. Ja złożyłem osobiście kilka poprawek, zacznę od poprawki 
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numer 6, która dotyczyła hermetyzacji oczyszczalni Płaszów, kwoty 14 mln, bo tyle mniej 

więcej, to jest kwota, o której mowa była na zespole odorowym, że będzie potrzeba z budżetu 

miasta, jeśli będzie dofinansowanie. Natomiast jeszcze muszę to zweryfikować po stronie 

urzędników, dlatego, że z tego, co wiem w autopoprawce są środki na dokapitalizowanie, w 

WPF, Wodociągów i jeśli rzeczywiście to się potwierdzi to ja tę poprawkę wycofam, bo jeśli 

w WPF mamy wpisane takie środki, co prawda dopiero na 2025 rok, ale umówmy się, że jeśli 

nie ma możliwości wydatkowania pieniędzy to jaki jest sens w budżecie tworzyć fikcję. 

Natomiast poprawki od 1 do 5. Pierwsza poprawka dotyczy tego, z czym przyszli do nas 

nauczyciele, uczniowie i rada rodziców Szkoły Integracyjnej numer 22, Szkoła Podstawowa 

przy ulicy Chmielowskiego gdzie generalnie rzecz biorąc boiska są w tak opłakanym stanie, 

że osoby z niepełnosprawnościami, ale też zdrowie dzieci nie są w stanie z nich korzystać, bo 

po prostu nawierzchnia  zgniła.  Więc kwota 2,8 mln, jest pozwolenie na budowę 

prawomocne, które można realizować od razu i przetarg na ten remont może być 

zrealizowany. Państwo, większość tej Rady przegłosowała dofinansowanie i stworzenie 

kładki Kazimierz – Ludwinów, ta kładka właśnie dokładnie schodzi na tę zepsutą 

nawierzchnię tej szkoły, więc myślę, że jak już dbamy o wizytówkę w postaci kładki to może 

zadbajmy też o kwestie podstawowe. Druga sprawa park linearny Olsza – Grzegórzki, tu 

chodzi koncepcję i projekt, ponieważ jest ten projekt zarzucony przez urzędników. Park 

Grzegórzecki to jest takie zadanie, z którym mam ogromny problem, bo nie dość, że w WPF 

Pan Prezydent zdjął jeszcze środki dodatkowo, których już było mało, to jeszcze przepadły 

środki z budżetu obywatelskiego, bo Zarząd Zieleni Miejskiej nie był w stanie 2 mln na 

remont tego parku wydać, więc ta kwota 1,3 mln to jest takie absolutne minimum, aby 

mieszkańcy cokolwiek mogli w tym parku, z czegokolwiek się cieszyć. Przypomnę, to jest to 

samo miejsce, do którego mieszkańcy sami przynieśli ławki, bo w tym parku żadnej ławki nie 

ma i trzeba było ze sąsiednią wspólnotą się dogadać i po prostu ławki, które miały być 

wyrzucone znalazły się dzięki temu w parku. Park przy Łokietka, kolejne zadanie, które było 

obiecywane już dawno temu mieszkańcom, zrealizowano projekt z budżetu obywatelskiego 

wydając pół miliona złotych nie wiadomo do końca na co. Zagospodarowanie terenów 

zielonych przy KST3, to jest podstawowe zadanie, w którym myślę będziemy się mierzyć w 

następnych latach również, budowa tramwaju do Górki Narodowej spowodowała, że 

oczywiście jakieś nasadzenia się pojawiają, ale te tereny są całkowicie niezagospodarowane, 

były obietnice składane przez urzędników, że mieszkańcy będą mieli zrekompensowaną tą 

wycinkę 3,5 tys. drzew, natomiast niestety oczywiście tylko i wyłącznie jakieś nasadzenia, 

oprócz tego nie ma nic, a jest przynajmniej kilka skwerów i miejsc, w których można te 

tereny zielone po prostu tam urządzić. Liczę na to, że Państwo te poprawki poprą jak i 

również poprawki naszego klubu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję, dokładnie cztery minuty. Pan Radny Łukasz Gibała bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Gibała 

Tak, ja może rzeczywiście dopowiem, bo w moim wystąpieniu tego nie było, jakie są źródła 

finansowania naszych poprawek, więc trzy z tych poprawek są finansowane z obcięcia 

środków na promocję, uważamy, że nasze miasto jest bardzo mocno wypromowane, nie ma 

sensu przeznaczać aż tak dużych środków na ten cel, a jedna poprawka jest sfinansowana z 

obcięcia środków na bieżącą działalność administracji. Natomiast, co do kwestii sanacji 

finansów publicznych, bo ta kwestia była podnoszona przez moich przedmówców to ja 

jeszcze raz stanowczo podkreślę, znaczy moim zdaniem to nie jest zadanie dla żadnego klubu 
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Radnych, a zwłaszcza dla klubu opozycyjnego trzyosobowego tylko to jest zadanie dla 

Prezydenta, pewnie przyszłego Prezydenta, dla  urzędników, to jest zadanie dla kilkuset osób, 

na kilka miesięcy, co najmniej trzeba usiąść, przeglądnąć wszystkie dokumenty, wszystkie 

umowy, wszystkie faktury, wszystkie zlecenia i wtedy dopiero można racjonalnie i rozsądnie 

stwierdzić, które wydatki można obciąć w taki sposób żeby mieszkańcy nie doznali 

uszczerbku, żeby podstawowe zadania związane z funkcjonowaniem naszego miasta nie 

doznały uszczerbku. Dzisiaj proponowanie tego typu przedsięwzięć jest oczywiście 

absolutnie z perspektywy jakiegokolwiek klubu Radnych niemożliwe. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę Pan Radny Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Ja przede wszystkim chciałem zapytać o to, co jest w autopoprawce na początek, jest Pan 

Dyrektor, dlatego, że tutaj są zmiany na przykład na projektowaniu ulicy Humboldta o 1 mln 

zł, co się zmieniło od 15 listopada w sprawie inwestycji na Humboldta, że trzeba milion 

złotych ściąć, bo to było rozumiem w pierwotnym projekcie budżetu. Co się zmieniło na 

pozostałych zadaniach, że są cięcia, co się zmieniło na dokapitalizowaniu Agencji tej, która 

prowadzi Tauron Arenę, dlatego, że tam jest umowa wieloletnia i zmiany w umowie wynikają 

ze zmiany uchwały Rady Miasta, która reguluje kwestia wpłat rocznych, tutaj jest 

zmniejszenie o 3 mln zł, na jakiej podstawie to się dzieje. Mam pytanie o komunikację 

zbiorową, jest przeniesienie z transportu i łączności, działu 60022, rozumiem, że jest 

nadwyżka na komunikację zbiorową, skoro Prezydent Miasta zdejmuje pieniądze z 

komunikacji zbiorowej i jest okej wszystko. I ostatnie pytanie, zwiększa się w pozycji 7 na 

plan wydatków bieżących o 9.643.000 na obsługę zadłużenia, czy to jest związane z ostatnią 

zgodą na zadłużenie, to jest moje pierwsze pytanie do urzędników. I druga kwestia do Panów, 

którzy występowali przede mną,  dlatego, że ja zawsze lubię jak ktoś komuś pomaga, ale 

Łukaszu Maślona, ja dziękuję za twoją pomoc w sprawie Parku na Łokietka, nie ma takiej 

potrzeby, dlatego, że twoja poprawka na 1,7 mln nie rozwiązuje tam żadnego problemu, 

ponieważ ta kwota nie starcza do pełnej kwoty z kosztorysu tego zadania. Kosztorys wynosi 

4,5 mln zł i w pozycji 23 poprawki Platformy Obywatelskiej znajdziesz kwotę 2 mln zł na to 

zadanie, która dokładnie dokładana jest do 2,5 mln w Wieloletniej Prognozie  Finansowej, 

która to poprawka jest przeze mnie napisana i przeze mnie, przez Radę Miasta wprowadzona, 

a przeze mnie napisana. Nie ma potrzeby żebyś przy tym parku grzebał tym bardziej, że nie 

ma możliwości podziału realizacji parku na etapy, jest jeden etap, całościowa realizacja, jest 

możliwość podziału tego na realizacje, co jest na zgłoszeniu i na pozwoleniu na budowę. Ale 

ani zgłoszenie ani pozwolenie na budowę nie jest równowarte w kwocie 1,7 mln zł. Jest 

poprawka na 2 mln zł, proszę cię o wycofanie swojej, bo ona nic nie zmienia, nie daje pełnej 

kwoty, która umożliwia ogłoszenie przetargu, ja rozumiem, że ty tego tematu nie znasz, bo to 

jest temat, którym ja się zajmuję od 10 lat i gdyby nie twój kolega Mariusz Waszkiewicz, 

który zaskarżył wycinkę z Krakowa dla Mieszkańców, zaskarżył wycinkę drzew, które 

groziły życiu i bezpieczeństwu korzystających z tego parku, a wyrosłych na fundamentach 

dawnych budynków kolejowych i magazynowych i nie opóźnił pozwolenia na budowę o 

wiele miesięcy składając skargę do SKO o wycinkę tych drzew, na które była zgoda 

odpowiednich instytucji to pewnie ten park już byłby realizowany w tym roku. Niestety nie 

dało się tego zrobić, ponieważ te skargi Pana Mariusza Waszkiewicza na wycinkę drzew 

zagrażających mieszkańcom i ich zdrowiu i życiu tak się złożyły w czasie, że uniemożliwiają 

dołożenie dodatkowych pieniędzy. Więc nie ma potrzeby, dziękuję za pomoc, to jest moje 
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zadanie od wielu lat i sobie je dokończę, dziękuję ci bardzo. Kolejna kwestia, ja nie brałem 

udziału w dyskusji przed dwoma tygodniami, słyszałem bardzo nerwowe wystąpienie Pana 

Prezydenta Kuliga, ale słyszałem też opinie bardzo wielu Radnych, którzy narzekali, jaka jest 

dramatyczna sytuacja finansowa miasta. Przeglądnąłem poprawki, które wpłynęły do budżetu 

miasta i nie ma ani jednej poprawki, która zmniejsza wydatki, nie ma ani jednej poprawki, 

która mówi o tym, że jakieś zadanie jest zbędne, nie ma poprawki, która mówi żeby na 

przykład wstrzymać emisję obligacji, albo zaciąganie kolejnych długów. No, więc jeżeli jest 

tak dramatycznie źle to albo jaj przeoczyłem te wybitne poprawki i skupiłem się na 

malowaniu wiaty przystankowej i pergoli w  Domu Kultury, albo po prostu nikt ich nie 

złożył. Więc wszyscy sobie ponarzekali, pomówili jak jest źle, nie wszyscy, ja nie 

narzekałem, ja przyjmuję zadłużenie, jako stan normalny, ono jest za duże, ale się zdarza, 

natomiast nikt nie złożył propozycji wykreślenia zadań, wykreślenia pozycji z budżetu miasta 

lub innych tego typu rzeczy, które by w sposób znaczący zmniejszyły sytuację/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny cztery minuty. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Już kończę. Bo generalnie w wydziałach jest ryzykowne, ponieważ, jest Pani Dyrektor tutaj 

od turystyki to może powie, turystyki i promocji, czy te kwoty nie są zabezpieczone 

umowami, bo jeżeli ktoś zdejmuje z umów to jeszcze naraża gminę na odszkodowania. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Szanowni Państwo teraz pierwsza rzecz. Ja chciałbym się dołączyć do pytania 

zadanego przez Pana Radnego Łukasza Maślonę w sprawie hermetyzacji oczyszczalni, o ile ja 

pamiętam z dyskusji na komisjach to zadanie dotyczące hermetyzacji i tak musi być 

przedłożone przynajmniej w  perspektywie dwóch, trzech lat. I z tego, co kojarzę to 

rzeczywiście jest to zadanie w WPF. Ale prosiłbym o odpowiedź w sprawie tego konkretnego 

zadania. Natomiast pamiętając też dyskusję sprzed dwóch tygodni, tutaj między innymi 

dyskutowaliśmy z Panem Prezydentem odnośnie jednego przejścia dla pieszych, jeszcze kilka 

dni temu jego nie było, dzisiaj już się pojawiło, więc chciałem podziękować Prezydentowi 

Kuligowi, że po roku mamy to przejście. Mam nadzieję, że te poprawki, które wynikają z tak 

naprawdę przyjętych autopoprawkami w latach ubiegłych zadań, a nie zostały zrealizowane, 

będą realizowane tak samo szybko. Dziękuję bardzo. Kolejna osoba Pan Radny Krzysztof 

Sułowski bardzo proszę.  

 

Radny – p. K. Sułowski 

Panie Prezydencie! Wysoka Rado! 

Ja biorąc pod uwagę taką trudną sytuację finansów miasta przygotowując poprawki bardzo się 

tutaj ograniczałem i złożyłem takie poprawki bardzo umiarkowane pod względem 

finansowym. Dwie z nich dotyczą poprawy infrastruktury w podgórskich klubach 

sportowych. Tak jak Państwo wiecie to upowszechnianie kultury fizycznej, czyli to główne 

tutaj zadanie samorządu gminnego jest realizowane w tych mniejszych osiedlowych klubach 

sportowych, to tam jest wykonywana ta praca z młodzieżą, która też stanowi taką dobrą 

profilaktykę, zapobieganie patologiom i przestępczości wśród dzieci i młodzieży. I w 

przypadku realizacji przynajmniej dwóch  z tych poprawek jest szansa na takie domknięcie i 

przynajmniej dwa kluby sportowe, to mam na myśli w Podgórzu Orzeł, Piaski Wielkie i Klub 

Sportowy Borek miałaby już tą infrastrukturę sportową na poziomie europejskim. To nie są 
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duże pieniądze w skali miasta, natomiast są to kluby, które stanowią takie zaplecze sportowe 

dla dużych podgórskich osiedli. Kolejna poprawka dotyczy budowy tężni solankowych w 

Parku Kurdwanowskim jedna i w Parku Duchackim druga. To są dwa tereny zielone, jedyne 

w dużym rejonie gdzie dominują duże osiedla mieszkaniowe i w ostatnim czasie relatywnie 

jakość powietrza, zwłaszcza na Kurdwanowie, jest gorsza niż w innych rejonach miasta. I to 

stanowiłoby taką uważam dobrą rekompensatę, a to są tak jak mówię, w skali miasta bardzo 

nieduże poprawki, tak, że prosiłbym o ich przyjęcie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Dominik Jaśkowiec. 

 

Radny – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo! 

Ja spróbuję trochę obiektywnie o sytuacji budżetowej, bo  słyszeliśmy o niej całkiem dużo. 

Natomiast fakt, że sytuacja finansów miasta wynika z kumulacji dwóch zjawisk i o tym warto 

mówić. Pierwsze zjawisko to jest oczywiście miłość poprzedniego rządu Prawa i 

Sprawiedliwości do dużych miast, bo jak zobaczymy budżety wszystkich dużych miast to z 

racji obdarzenia niezwykłą miłością przez poprzednią większość parlamentarną samorządów 

dużych miast wszystkie te miasta mają dzisiaj problemy finansowe, bo im po prostu zabrano 

pieniądze, zabrano dochody własne, ograniczono możliwości działania, przy czym jeszcze 

narzucając dodatkowe zobowiązania. Więc tutaj mamy oczywiście niedoszacowanie 

subwencji oświatowej dla samorządów właśnie tych największych miast, które jeszcze 

wykonują role metropolitalne w oświacie, mamy też również niedofinansowanie innych 

obszarów, w których rząd powinien wspierać samorząd. Na szczęście już wiemy, że w 

projekcie budżetu, który przyjął rząd Donalda Tuska mamy zwiększenie subwencji 

wyrównawczej dla samorządów o 2,5 mld zł i to jest pierwszy taki sygnał, że ta zmiana 

nastąpi i finanse dużych polskich miast będą się poprawiać. Trwa również dyskusja na temat 

finansowania zadań oświatowych, która miejmy nadzieję zakończy się tym, że Kraków 

przestanie dopłacać do tych zadań ponad miliard złotych, te zadania są, finansowanie tych 

zadań powinno być obowiązkiem rządu, bo edukacja jest edukacją ogólnopolską, szkoły 

publiczne są prowadzone przez samorządy, ale jest to zadanie realizowane w imieniu 

państwa. I to jest pierwszy element. A drugi element, o którym też trzeba powiedzieć to 

oczywiście są grzechy miasta. Największym grzechem miasta, który obserwuję od kilkunastu 

lat jest niedoszacowanie wydatków bieżących, które powoduje w drugim półroczu zaciąganie 

zobowiązań, czyli mamy oto budżet, który wygląda, projekty budżetów rok po roku, które 

wyglądają fajnie, natomiast, atrakcyjnie, bo dużo inwestujemy w inwestycje na pewno 

wszystkim potrzebne takie jak Centrum Muzyki, to są przecież inwestycje, które odpowiadają 

za największe, najważniejsze i najbliższe mieszkańcom potrzeby, więc dużo inwestujemy w 

różne rzeczy, w których inwestować nie powinniśmy w takiej sytuacji, oczywiście  zabieramy 

pieniądze z wydatków bieżącym. Potem okazuje się, że trzeba zapłacić za komunikację, że 

trzeba zapłacić za pensje dla urzędników, że trzeba zapłacić, wypłacić nauczycielom 

pieniądze i na to nie ma kasy. W związku z  tym, co robimy, zaciągamy zobowiązania, tak, 

nie postępuje gospodarz. Przede wszystkim priorytet, jaki powinien być to powinno być 

zbilansowanie, zapewnienie wydatków bieżących. Tutaj trzeba oddać pewną sprawiedliwość 

organowi wykonawczemu, że budżet na przyszły rok nieco lepiej pod tym względem się 

prezentuje. Znaczy wydaje się, a przynajmniej ja po analizie wnikliwej tego budżetu 

stwierdzam, że te wydatki bieżące są lepiej oszacowane. Jest to jakaś jaskółka, ale po 

kilkunastu latach hucpy w tym zakresie nie wiem czy ona będzie czynić w tym obszarze 

wiosnę. Ale to jest nasz błąd, to jest błąd miasta, o którym też warto pamiętać. Te błędy się 
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kumulują, stąd mamy to, co mamy. Reasumując, jeżeli popatrzymy sobie na ten budżet to ja 

też chcę stwierdzić i jasno, on jest lepszy, moim zdaniem on jest mimo wszystko lepszy od 

tego, który obowiązuje w tym roku, budżet roku 2023 sięgnął dna i bruku, zwłaszcza po 

konieczności zaciągania zobowiązań, drukowania obligacji na wypłatę pieniędzy. Ja uważam, 

że to było dno, jakie tutaj osiągnęliśmy i ten budżet roku przyszłego traktuję, jako budżet 

przejściowy do czegoś, co nastąpi już za nowej administracji tego miasta, czyli sanacja 

wydatków miejskich, sanacja finansów miasta. Mam nadzieję, jestem o tym przekonany 

również z pomocą strony rządowej. To są fakty. Na koniec oczywiście mówimy o projekcie 

prezydenckim i to trzeba o tym powiedzieć, ale dzięki arogancji zastępcy Prezydenta Miasta 

Krakowa Andrzeja Kuliga, zaraz Radni przegłosują swoje poprawki do tego budżetu, ta 

arogancja to nie było tylko jego tutaj sławetne wystąpienie, ale również brak inicjatywy 

autopoprawki, która racjonalizowałaby oczekiwania Radnych, którą zawsze przyjmowaliśmy 

z korzyścią dla finansów miasta i oczywiście tymi poprawkami pewnie ten budżet zepsujemy. 

Ale to jest Szanowni Państwo tak jak za konstrukcję budżetu bierze się człowiek, który nie 

pochodzi z wyborów powszechnych, my Radni mamy mandat wyborców, Prezydent Miasta 

Krakowa ma mandat wyborców, jego zastępca nie. W związku z  tym, kończąc, w  związku z  

tym tak to wygląda, arogancja będzie miała swoją cenę. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Wojciech Krzysztonek, drugie wystąpienie. 

 

Radny – p. W. Krzysztonek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Drodzy Państwo! 

Ja tylko chciałem się odnieść do tego, o czym mówił Pan Przewodniczący Grzegorz 

Stawowy. Otóż drodzy Państwo to też nie jest tak jak, bo nie chciałbym żeby opinia publiczna 

została wprowadzona w błąd, że każdy z nas jako Radny może ten budżet zmieniać do woli, 

stwarzać, tworzyć, że my mamy takie narzędzia. Drodzy Państwo my znamy doskonale, Pan 

Przewodniczący doskonale wie jakie są uprawnienia organu wykonawczego w tym zakresie, 

jakby kompetencje są jasno przypisane te role. My mamy oczywiście możliwości, natomiast  

największe uprawnienia i największą odpowiedzialność to jest organ wykonawczy. Przecież 

Prezydent w każdym momencie, być może dzisiaj to się stanie, ma prawo wycofać swój druk, 

jeżeli poprawki pójdą nie po jego  myśli. Więc jakby te uprawnienia są największe i 

Prezydent ma cały Urząd, widzę, pracowników żeby przygotowywać. Ja drodzy Państwo 

jestem tylko Radnym niezależnym, póki, co jedyny Radny niezależny, znaczy jest nas trzech, 

więc nie czuję się żebym naprawiał budżet miasta, nie czuję się na siłach drodzy Państwo. I 

uważam, że nasze kompetencje jako Radnych są w tym zakresie znacznie ograniczone. Kiedy 

był wybór Prezydenta przez Radę Miasta, były inne instrumenty. Dzisiaj Prezydent pochodzi 

z wyborów bezpośrednich, ale tak jak Pan Przewodniczący Jaśkowiec powiedział, jego 

zastępca, twórca budżetu już nie, to jest jakiś problem. Natomiast role w tworzeniu budżetu są 

jasne, przypisane i to Prezydent zgodnie z przepisami jest strażnikiem budżetu i strażnikiem 

finansów miasta. I musimy o tym pamiętać, Panie Przewodniczący do Pana przede wszystkim 

mówię. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Jedyny w trzech osobach. Czy mamy jeszcze zgłoszenia Państwa Radnych? Pan Jan 

Stanisław Pietras, bardzo proszę Panie Radny. 
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Radny – p. J. Pietras 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Ja króciutko. Chciałem powiedzieć, że przygotowałem poprawki do tego budżetu, ale z uwagi 

na stan i ocenę tego budżetu nie zgłosiłem tych poprawek, natomiast przekażę je w formie 

dzisiaj interpelacji uważając, że te zadania są ważne dla mieszkańców dzielnicy IX, to nie są 

nowe zadania i, że w sytuacji sprzyjającej powinny się znaleźć jako zadania, które będą 

ewentualnie wykonywane w 2024 roku. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo.  Czy mamy jeszcze zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, mamy 

zgłoszenie jednej mieszkanki, Pani Iwona Jabłonka, jeżeli dobrze czytam, czy jest Pani Iwona 

z nami? Nie widzę. Wobec tego Panie Dyrektorze bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący!  Szanowni Państwo! 

Odnośnie tutaj uwagi Pana Radnego Starobrata dotyczącej poprawek wątpliwych to one 

rzeczywiście, twórcom tych poprawek zostały wstępnie zasygnalizowane, natomiast plan był 

taki jakby, że przy głosowaniu przed każdą poprawką zostanie przedstawione stanowisko 

Prezydenta dotyczące tej sprawy, zostanie przy głosowaniu, przed każdą poprawką zostanie 

przekazane stanowisko Pana Prezydenta, tak jest w orzeczeniach różnych, jeżeli chodzi, do 

niektórych poprawek, że podczas głosowania Pan Prezydent powinien przedstawić swoje 

stanowisko, opinię dotyczącą danej poprawki, jak będzie głosowanie, przed poprawką. Bo 

mogę teraz powiedzieć, a za dwie godziny Pan nie będzie pamiętał nawet, jakie jest 

stanowisko, no tak, dobrze.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Każdy Radny ma zestawienie poprawek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Chodzi o to, że niektórzy jeszcze mogą, twórcy poprawek, wycofać te poprawki, więc będzie 

opinia bezprzedmiotowa. Jest tylko kilka tego typu poprawek, nie wszystkie, do reszty nie ma 

opinii negatywnej, nie jest wymagana. Pierwotnie Rada może złożyć poprawkę w zakresie 

wskazania źródła i wskazania wydatków i tam nie ma Prezydent, nie musi być opinia 

Prezydenta pozytywna, negatywna, Państwo Radni mogą podjąć decyzję jaką uważacie za 

słuszną, było tylko proceduralnych poprawek, które wynikają z tego, jedne zwiększające 

deficyt, które wymagają wtedy zgody, opinii Pana Prezydenta pozytywnej żeby zostały 

głosowane i część dotyczyło poprawek jednego źródła dochodów, które nie może być. 

Natomiast nie można, Pan Prezydent nie wyraża opinii do każdej poprawki, bo taka opinia nie 

jest wymagana, Państwo Radni możecie zagłosować jak uważacie.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Znaczy Panie Dyrektorze, bo głosować będziemy każdą poprawkę, która nie zostanie 

wycofana. Natomiast, jeżeli, tak przynajmniej ja to rozumiem, jeżeli  dostaniemy informacje, 

które poprawki są obarczone błędem formalnym to może też skutkować wycofaniem takiej 

poprawki przez dany klub czy Radnego.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Ale przewodniczący klubów zostali poinformowani, o które poprawki chodzi, w tej chwili 

mają podjąć decyzję. Wiedzą o tym. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Wobec tego Pan Radny Michał Starobrat bardzo proszę, to jest drugie wystąpienie. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Znaczy Panie Dyrektorze ja doskonale rozumiem, że Pan Prezydent czy służby Pana 

Prezydenta poinformowały przewodniczących klubów o tym, że ich niektóre poprawki mają 

błąd formalny. Tylko nie głosują na temat poprawek wybrane kluby tylko głosują wszyscy, 

pozostali Radni nie mają informacji na temat błędów formalnych poprawek innych klubów. 

Głosujemy ponad 400 poprawek, biorąc pod uwagę, że każda poprawka będzie głosowana 

dwie minuty to jest ponad 800 minut na same głosowania, a my jeszcze musimy zapoznać się 

z opiniami do poprawek. Dlatego jest moje pytanie, skoro Państwo macie takie informacje, bo 

zgłaszaliście już to przy Komisji Budżetowej, informowaliście nas dużo wcześniej to czemu 

do dnia dzisiejszego nie mamy oficjalnego stanowiska służb Pana Prezydenta, że te konkretne 

poprawki mają błędy formalne, żeby pozostali Radni mogli się z tym zapoznać, bo już chodzą 

legendy o chodzą tutaj wśród Radnych informacje, że Klub Prawa i Sprawiedliwości załatwia 

w tej chwili pozytywną opinię Pana Prezydenta do poprawki, która zwiększa deficyt gdzie 

zawsze Radni wiedzieli, że deficytu nie można zwiększyć, że to jest coś, czego Radnym nie 

wolno i teraz podobno chodzą legendy, że Klub Prawa i Sprawiedliwości jest u Prezydenta i 

załatwia pozytywną opinię, bo to jest furtka na to, aby poprawki, które mają błąd formalny 

zostały przez Radę przegłosowane. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Pan Przewodniczący Jacek Bednarz bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Panowie Prezydenci! Szanowni Państwo! 

Ja króciutko. Klub Przyjazny Kraków ma informacje, które nasze poprawki mają ten błąd, 

jeżeli chodzi o podstawę wskazania źródeł, bo to jest kwestia wskazania źródeł i my te 

poprawki zarówno klubowe jak i indywidualne zostaną za chwileczkę wycofane. Tak, że 

Panie Radny nie będzie Pan musiał głosować za naszymi poprawkami, tymi, które są 

formalnie wadliwe.  Natomiast jak już jestem tutaj na mównicy to pozwolę sobie na jedno 

pytania do Państwa Radnych, szczególnie tych, którzy składali te poprawki, bo trochę mnie 

zastanawia jedno źródło, bo mówimy tutaj o błędach formalnych i te błędy formalne to przede 

wszystkim są źródła. To ja mam pytanie takie, chcemy zwiększać źródło pozyskania 

dodatkowych środków od podatku od nieruchomości w przyszłym roku. Na jakiej podstawie 

my to możemy formalnie zrobić i czy to jest możliwe skoro przyjęliśmy już stawki podatku 

na przyszły rok, rozumiem, że zostało to wyliczone i co, będziemy podnosić, jeżeli to jest 

formalnie możliwe, a z tego, co ja wiem, ale mogę się mylić, nie będziemy mogli już 

zmieniać mieszkańcom i podwyższać podatku od nieruchomości. Więc pytanie, co my 

chcemy zrobić, acha, zwiększyć bazę podatkową, oczywiście, to bym bardzo prosił o tą 

informację jak można zwiększyć tą bazę podatkową, bo tu też chciałbym wiedzieć i mieć 

pełną jasność głosując nad poprawkami. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze zgłoszenia? Nie widzę. Pan Sekretarz się zgłaszał, bardzo 

proszę. 
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Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci! Szanowni Państwo! 

Może do legend w ogóle się nie będę odnosił. Natomiast w kwestii nieprawidłowego czy 

nietrafnego wskazania źródła sfinansowania proponowanej poprawki, jeżeli, po pierwsze 

informacja do przewodniczących klubów została przekazana. Jeżeli Państwo mimo tej 

informacji nie wycofacie swoich poprawek, które są obarczone tym błędem to oczywiście Pan 

Dyrektor, tak jak powiedział, przy głosowaniu tę informację ponowi i przedstawi ją 

publicznie. Natomiast, jeżeli jest taka potrzeba to oczywiście zapraszamy może do foyer za 

chwilę, usiądziemy sobie nad tymi poprawkami i Pan Dyrektor Państwu powie przy, których 

poprawkach ten problem występuje. Jak jesteście Państwo gotowi to jak najbardziej, my też 

jesteśmy gotowi, możemy się spotkać i jeszcze raz tę informację, która była już Państwu 

przekazana, przekazać powtórnie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Józef Jałocha bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Jałocha 

Panie Przewodniczący! Panowie Prezydenci!  Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Aby tu przyjść i zabrać głos sprowokował mnie Pan Przewodniczący Jaśkowiec, bo 

powiedział, że Klub Prawa i Sprawiedliwości coś załatwia z Panem Prezydentem. No to 

prostuję, nie słyszałem nic, żeby coś takiego się działo, to jest po pierwsze. Po drugie, 

oświadczam, że nie składałem poprawek do budżetu, wziąłem pod uwagę to jaki budżet jest i 

że pieniędzy nie ma i rozmawiałem  z Panem Sekretarzem, z Panem Dyrektorem Tylkiem, z 

Panem Wiceprezydentem Kuligiem w sprawie Szpitala Narutowicza i otrzymałem 

odpowiedź, że po prostu pieniędzy nie ma żeby jakąkolwiek poprawkę wprowadzić. Mało 

tego, przez ostatnie chyba 3 lata nie wprowadziłem żadnej poprawki ze względu na to, że 

otrzymałem odpowiedź od wysokiego urzędnika miasta Krakowa, że moje poprawki będą 

uwzględniane tylko wtedy, jeżeli będę głosował razem z Klubem Pana Prezydenta. Niestety 

tak się nie  zdarzyło, w związku z czym przez trzy lata nie składałem poprawek. Kolejna 

sprawa, proszę Państwa jak zaczynałem kadencję w 2014 to chyba mieliśmy wtedy miliard 

długu i teraz się zastanawiam, co  to się stało, że przez okres tych 9 lat doszliśmy do 6 mld. W 

pierwszej kadencji 2014 – 2018 było tak, że Radni w ramach interpelacji przed uchwalaniem 

budżetu pisali do Pana Prezydenta wskazując swoje zadanie, Pan Prezydent określał kwotę na 

jaką oszacowano to zadanie i prosiliśmy przed 15 sierpnia w interpelacjach o to żeby te 

zadania uwzględnić. Później w następnej kadencji 2018 – 2024, 24, okazało się, że przyszła 

nowa moda, a zaczęło się od tego, że na przykład na pierwszym posiedzeniu Komisji 

Budżetowej ktoś zaproponował, żeby WPF nie było. Ja byłem zaskoczony, jak można 

planować wydatki bez WPF. I to tak się zaczęło, że ten zeszyt z zadaniami zaczął się 

rozjeżdżać, Pan Prezydent dopisywał zadania, zadanie wykazane kwota 50 tys., a ono 

faktycznie kosztowało 3,5 mln zł. Ten budżet się rozciągał. Doszliśmy do tego, i teraz jest 

pytanie, kto jest winny, Pan Prezydent, jako władza wykonawcza, tak, Radni Miasta Krakowa 

czy winni? Chyba częściowo też tak, a dlaczego, bo wprowadzali nowe zadania, do których, 

które były. I teraz jest kwestia rozliczenia tego, kto jest winny, ci, co głosowali. To teraz 

Państwo Radni powinni sobie sprawdzić budżety miasta Krakowa i sesje, kiedy głosowaliście 

i kto głosował za przyjęciem budżetu w 2021, 22 i teraz będzie trzy. Okaże się jak to będzie, 

no wiem, na 24, ale 23 rok, ale na koniec moje pytanie jest takie, ja myślę, że strona władzy 

wykonawczej odpowie na to pytanie. Po pierwsze, co się stanie, jeżeli Rada Miasta Krakowa 

przyjmie te wszystkie poprawki? Co się stanie, jeżeli Pan Prezydent wycofa swój druk, jak to 

będzie działało, jak będzie działała Rada Miasta, Pan Prezydent, w jaki sposób będą zadania 
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miasta do kwietnia 24 realizowane. My powinniśmy wiedzieć, ale przede wszystkim 

mieszkańcy, co się stanie, jeżeli te rzeczy zaistnieją. Dlatego proszę o odpowiedź. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Łukasz Maślona drugie wystąpienie. 

 

Radny – p. Ł. Maślona 

Panie Przewodniczący!  Szanowni Państwo Radni! 

Powiedzieć, że nietaktowne były uwagi niektórych Radnych to jakby nic nie powiedzieć w tej 

dyskusji, natomiast Panu Radnemu Stawowemu chciałem powiedzieć tylko tyle, że jeszcze 

żyjemy w wolnym kraju i Radny może składać takie poprawki jakie uważa i raczej Pana rolą 

nie jest to żeby je w jakiś sposób ograniczać, a tak odczytałem Pana głos jak Pan powiedział, 

że ktoś nie ma prawa wchodzić w jakieś zadania. Nie, każdy ma prawo, chociaż widzę, że ma 

Pan ciągotki, że należałoby to ograniczać. Natomiast, jeśli chodzi o poprawki jeszcze bardzo 

chciałbym zwrócić uwagę Państwa na poprawkę dotyczącą rezerwy celowej z 

przeznaczeniem na zadania dzielnic, bo to jest jednak bardzo mocno niedofinansowana 

kwestia i my, jako klub chyba już czwarty raz z rzędu składamy tego typu poprawkę i 

liczymy, że ona znajdzie uznanie w oczach Państwa Radnych. Natomiast mam pytanie do 

strony prezydenckiej, ponieważ nie dostałem tej odpowiedzi w interpelacji. Chodzi o kwestie 

i środków, jakie są zapisane na edukację, czy Państwo mogą złożyć tutaj publicznie 

deklarację , że w przyszłym roku dotacja dla przedszkoli publicznych nie samorządowych nie 

pozostanie przynajmniej na tym samym poziomie i nie będzie mniejsza, bo w odpowiedzi na 

interpelację zasłaniali się Państwo, że to dopiero będzie można wyliczyć jak będzie budżet 

przyjęty. Więc proszę o odpowiedź konkretną czy taka deklaracja, znaczy taką deklarację 

żeby Państwo złożyli, ponieważ jest to istotna kwestia, nie chcielibyśmy powtórki sprzed 

bodajże dwóch lat, gdy próbowaliśmy i wtedy się udało, ale przy użyciu trochę jednak 

szantażu, aby jednak w jakiś sposób zrekompensować obniżoną nam dotację. Więc na to 

bardzo proszę udzielić mi odpowiedzi. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj Pan Prezydent prosił o głos, bardzo proszę, Pan Prezydent Andrzej Kulig. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. A. Kulig 

Do tej uwagi dotyczącej przedszkoli, o której mówił Pan Radny Maślona ja powiem tak. Na 

szczęście mimo wszystkich kontrowersji zawsze jest tak, że co do kluczowych dla miasta 

zadań takich powiedziałbym absolutnie życiowych to wszyscy Państwo Radni od lewa do 

prawa, od wschodu na zachód i z północy na południe zawsze jednomyślnie głosują. Panie 

Radny jak Pan pewnie słyszał z doniesień medialnych jeszcze w poniedziałek na poziomie 

centralnym był problem dotyczący tego, co należy rozumieć przez 30 % podwyżkę dla 

nauczycieli.  Dopiero teraz to mam nadzieję, że zostało skonkretyzowane,  ale to jest niestety 

decyzja, która także pośrednio wpłynie na miasto. Natomiast ja tak jak to zrobiłem dwa 

tygodnie temu, tak czynię i teraz, zawsze Państwu dziękowałem za to, że w takich ważnych 

sprawach jak finansowanie przedszkoli, podwyżki dla pracowników żłobków, wynagrodzenia 

dla młodzieżowych domów kultury i inne zawsze bezdyskusyjnie szły, nawet te dotyczące 

wzrostu cen na koszty funkcjonowania transportu publicznego. Jeżeli Państwo pozwolicie to 

ja jeszcze raz w sprawie poprawek chciałbym wyrazić pogląd. Pan Józef, smacznego Panie 

Józefie, bardzo słusznie zwrócił uwagę na fakt, bo był także u mnie w tej kwestii, ja to też 

starałem się Państwu jasno i wyraźnie powiedzieć, że nie ma w obecnym budżecie z ręką na 
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sercu, środków na poprawki. I uczciwie też Państwu powiedziałem żeby się znalazły środki 

na poprawki to trzeba wziąć ołówek, wykreślić jakieś zadania, wziąć na siebie tą 

odpowiedzialność, wykreślić te  zadania, które można wykreślić, Państwo uznajecie, że tak 

można zrobić i przekazać środki na inne zadania. Ja mogę powiedzieć Państwu tyle, że tyle lat 

ile to robiłem, a robiłem to przez cztery lata, starałem się przygotowując projekt budżetu 

zapewnić środki na te zadania, które wydaje mi się są najpilniejsze. Pani Radna Jantos dwa 

tygodnie temu i wczoraj była na mnie obrażona, że powiedziałem, że przecież jej poprawki 

czy jej zadania są w budżecie. Ale Szanowni Państwo nie bądźmy, nie zakłamujmy 

rzeczywistości, zadania, jeżeli miałbym popatrzeć na budżet obecny czy budżety z lat 

poprzednich to z zadań Prezydenta Majchrowskiego, które on sam w ostatnich latach 

wprowadził to poza Krakowskim Centrum Muzyki jest jeszcze ulica Sienna, notabene 

niezrealizowana. Przecież ten budżet składa się z wszystkich tych propozycji, zadań, z 

którymi Państwo przez cały rok przychodzicie i mówicie, że czymś się trzeba zająć. I 

doskonale o tym wiecie. I w oparciu o te priorytety, które się ujawniły przez te wszystkie lata 

ten budżet był tak krojony żeby udało się te priorytetowe zadania zrealizować. I znowu będąc 

wobec Państwa uczciwym, jak  widać uczciwość nie popłaca, przedstawiłem Państwu ilość 

zadań, które powinny być zrealizowane, które mają gotową dokumentację, niektóre mają 

pozwolenia, a których nie zmieściliśmy w budżecie tylko po to, żeby Państwu pokazać, że 

sytuacja jaka jest to każdy widzi i w budżecie i w oparciu o te zadania. Sytuacja jest, mówiąc 

wprost, trudna, aczkolwiek jeszcze nie bardzo trudna i nie beznadziejna, bardzo słusznie, 

dziękuję ci Todziu za tą podpowiedź. Ja rozumiem Państwa oburzenie  z tego tytułu, że nie 

ma autopoprawki, bo powiedzmy sobie autopoprawka zawsze polegała na tym, że albo żeśmy 

zwiększali zadłużenie, albo przesuwaliśmy środki z różnych zadań. Ale ja mówię wprost, w 

tym roku sięgnęliśmy ściany, nie możemy zwiększyć zadłużenia, a ja powiem uczciwie nie 

mam sumienia i nie zrobię tego, żeby wziąć ołówek i wykreślić zadanie 275 i wprowadzić 

inne  zadanie, bo to jest moim zdaniem nieuczciwe. Nie powiedzieliśmy może tego dobitnie, 

aczkolwiek w tym krzyku starałem się na to zwrócić uwagę, że jesteśmy w momencie 

przełomowym w tym znaczeniu, że  prawdopodobnie za chwilę pojawią się jakieś środki 

europejskie, być może niemałe, w różnych obszarach, w różnych obszarach, bo my mówimy 

o  słynnym KPO, ale tak naprawdę one pojawiają się także i na poziomie regionalnym i na 

poziomie na przykład pomocy społecznej, co będzie prawdopodobnie skutkowało tym, że już 

w I kwartale tego roku będziemy dokonywali nowelizacji tego budżetu, bo będziemy mieli 

możliwość zwolnienia naszych środków, które już są. Na przykład Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej ma szanse na sfinansowanie części swoich zadań z tych środków zewnętrznych, 

pomocowych, dzięki czemu będzie można podjąć jedną z najważniejszych naszych inwestycji 

w tym obszarze, czyli dokończenie Ośrodka przy ulicy Widłakowej. Pojawiają się środki na 

termomodernizacje duże i będzie być może można wykorzystać teraz te wszystkie projekty, 

które mamy na termomodernizacje obiektów edukacyjnych, bo niewiele czasu będzie na 

wydatkowanie tych środków, będziemy musieli znowu wprowadzić te środki do budżetu żeby 

wykorzystać tą szansą, a na szczęście Miejskie Centrum Obsługi Oświaty ma takie gotowe 

projekty i będzie mogło to zrobić. Były zresztą wokół tego zarzuty, że myśmy obcięli środki 

na ter modernizacje i fotowoltaikę właśnie między innymi z tego powodu, że zachowaliśmy je 

na najmniejszym poziomie jako wkłady własne do środków, które w tym obszarze się mają 

pojawić, żeby rozwinąć właśnie ter modernizacje. Natomiast, czy fotowoltaikę, natomiast 

rzeczywiście zmniejszyliśmy wkłady dla mieszkańców z tego prostego powodu, że w tym 

samym czasie Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska uruchomił dla indywidualnych 

mieszkańców środki, w związku z czym uznaliśmy, że w sytuacji, kiedy jest możliwość 

finansowania z dwóch źródeł danego zadania to przekażmy te środki na inne, bardziej 

potrzebne cele niż dublowanie środków w tym obszarze. Ten budżet, jeszcze raz podkreślam, 
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jest trudny i wszyscy doskonale wiemy. Na koniec znowu Panie Józefie muszę się do 

Pańskich słów odwołać, bo oskarżył Pan i Prezydenta i Państwa Radnych, że  zwiększali 

zadłużenie miasta. Zwiększaliśmy wszyscy to zadłużenie miasta z  bardzo prozaicznego 

powodu, jak Pan zobaczy wielkość zadłużenia, która wzrosła w tych latach, o których Pan 

powiedział to  są te ubytki pieniędzy, które w naszym budżecie się pojawiły w związku z 

dziurą podatkową, taka jest prawda, zmniejszyła się pula środków, które miasto dostawało, 

musieliśmy tą dziurę zapchać, ewentualnie powiedzieć, skoro się zmniejszyły dochody miasta 

no to nie róbmy tych inwestycji. Ale sam Pan do mnie wielokrotnie przychodził w sprawie 

różnych inwestycji, które trzeba robić i zgadzaliśmy się, co do tego, że trzeba je zrobić, 

mimo, że nie ma tych środków. Proszę? Nie robiłem, no to pokażę Panu, które zrobiłem w 

Swoszowicach, pokażę Panu i w Rajsku też. W związku z tym myślę, że sytuacja jest 

naprawdę nie taka jednolita, jednorodna, jak wszystkim się wydaje i wszelkie słowa, zaklęcia, 

krzyki, tego po prostu nie zmienią, tak to wygląda. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Grzegorz Stawowy, to jest drugie wystąpienie. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panowie Prezydenci! Szanowni Państwo! 

Chciałem się do Radnego Maślony odnieść, ponieważ absolutnie, chyba, że zostałem źle 

zrozumiany, moją ideą nie było mówienie o tym, który Radny, co może zgłaszać jako 

poprawkę do budżetu miasta. Moją ideą było to żeby się nie wtrącać w poprawki innych 

Radnych Panie Radny. Jest pewna zasada taka dżentelmeńska, która mówi o tym, że jeżeli 

jest poprawka Radnego to inni im się nie wcinają. Nam się też zdarza w okręgu wyborczym z 

Teodozją Maliszewską, z Jakubem Koskiem od czasu do czasu przeciąć się w jakiejś sprawie, 

czasami robimy to  mniej lub bardziej świadomie, czasami zupełnie przypadkiem się okazuje, 

że staraliśmy się o to samo i kto złożył poprawkę o zadanie, o które ktoś inny i tej trójki 

Radnych zabiegał, ale akurat o Park na Łokietka to ja zabiegałem dawno, zanim Pan został 

Radnym, to z mojej inicjatywy zostały zmienione zapisy w Studium uwarunkowań, został 

podjęty plan miejscowy, który uchwalił, nawet mówiłem do Prezydenta Kuliga żeby za 

prawie 3 mln, żebyśmy to kupili od Instytutu Łukasiewicza. Pan natomiast namówił swoich 

politycznych sojuszników z Krakowa dla Mieszkańców złożenie do budżetu wniosku pod 

nazwą budujemy Park na Łokietka na kwotę 300 kilkudziesięciu tysięcy złotych, 10-krotnie 

mniej niż realny koszt budowy tego parku. I Pan wiedząc o tym, że jest zadanie w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej zgłoszone przez mój klub, przeze mnie konkretnie, składa 

zadanie na kwotę, która ani nie zaspokaja potrzeb finansowych budowy tego parku, opisuje 

Pan jako etap I, który jest nierealny, bo nie ma możliwości etapowania tego parku, siedzi tam 

Dyrektor Tabor, może Pan się dowiedzieć, wreszcie zapytać, bo Pan nie pyta nawet w 

Zarządzie Zieleni o ten park, nie ma możliwości dzielenia etapów, bo to jest jedno zadanie. 

Nie był Pan na konsultacjach społecznych, które ja współorganizowałem z Zarządem Zieleni, 

nie był Pan na drugim etapie na Stadionie Wisły, nie ma Pan na ten temat wiedzy, to jest 

zadanie sygnowane Grzegorz Stawowy. I ja tylko prosiłem dżentelmeńsko, po prostu jak 

Radny Radnego, żeby Pan zostawił mi to zadanie, nie ma potrzebny żeby mi pomagać. 

Rozumiem, że to jest dobra wola Pana Radnego i że Pan sojusznicy polityczni typu Mariusz 

Waszkiewicz, który otwierał listę Łukasza Gibały do Rady Miasta oprotestowywał ten 

park/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny dwie minuty, bardzo proszę o kończenie. 
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Radny – p. G. Stawowy 

/…/ nie po to żeby on nie powstał tylko po to żeby powstał pod, sygnowany pod kimś innym. 

Jest to park, który, o którego od początku zabiegałem i dziękuję za pomoc, nie potrzebuję jej. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, czy ze strony Prezydenta 

jeszcze Pan Dyrektor? Nie, jeszcze, przepraszam, jeszcze mamy Jan Stanisław Pietras, drugie 

wystąpienie. Panie Radny bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Pietras 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Ja już powiedziałem, że swoje poprawki złożę w interpelacji, natomiast mam tylko takie 

pytanie, ponieważ przy okazji informacji na temat realizacji nakładek na ulicach spotkałem 

się z tym, że zadanie, które przed dwoma laty praktycznie było w ramach, mieściło się w 

ramach ewentualnej stopniowej realizacji do dnia dzisiejszego nie jest zrobione, kiedy w 

międzyczasie zostały wykonane trzy, albo cztery inne zadania. Dlatego mam pytanie, czy to 

jest tak, że jeżeli Radni zgłaszają poprawki i ta poprawka jest przegłosowana to w przypadku 

istnienia, mówię w cudzysłowie, listy rankingowej w konkretnych merytorycznych zadaniach 

poprawki przegłosowane wchodzą na plik i są realizowane kosztem tego, że być może te 

zadania przesuwają się do tyłu, lub, tak jak zauważyłem, praktycznie powoli staczają się w 

taki niebyt. I to jest moje pytanie czy rzeczywiście tak jest, bo jeżeli tak jest to wydaje mi się, 

że jest to praktyka naganna, bo rozumiem, że jeżeli opracowuje wydział merytoryczny 

możliwości realizacji danego zadania to oprócz konieczności wykonania tego zadania, 

merytorycznej konieczności, praktycznie w jakiejś mierze jest to układane w ramach jakiejś 

listy i w tym momencie rzeczywiście potrzeba, nagła potrzeba może to burzyć, ale nie może, 

nie powinno to być regułą. I dlatego mam to pytanie. Natomiast ja mam też jeszcze jedną 

refleksję, którą przy okazji wystąpienia kolegi Stawowego. W przeszłości miałem, mieliśmy 

w dzielnicy do czynienia z budową Parku Rzecznego Wilgi i na dobrą sprawę na etapie 

formułowania tego zadania w momencie umowy były możliwości podziału tego zadania na 

etapy, oczywiście w konsekwencji takiej, że potem te etapy nie mogły być dzielone, 

natomiast samo zadanie mogło być, że tak powiem, ujmowane etapowo i zależało to od 

stanowiska na samym początku Zarządu Zieleni Miejskiej i ewentualnie braku reakcji, jeżeli 

ktoś uważał, że z uwagi na finansowanie to zadanie jest niemożliwe do takiego, do takiej 

realizacji i etapowanie jest pomocne. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze zgłoszenia? Ja tylko z jedną rzeczą, bo było pytanie dotyczące 

hermetyzacji oczyszczalni i tutaj nie uzyskaliśmy odpowiedzi, nawet mieszkańcy piszą do 

mnie, co z tą hermetyzacją.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

To zadanie znalazło się w autopoprawce do WPF, jest jako dokapitalizowanie spółki, bodajże 

Wodociągi. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czyli jest w PWF wpisane, 40 mln, tak? Wobec tego jeszcze Pan Prezydent, bardzo proszę. 
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Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. A. Kulig 

Ja oczywiście nie znam tej konkretnej ulicy, o której Pan Radny mówił, bo nie padła nazwa, 

poproszę o nazwę tej ulicy, sprawdzę, dlaczego nie została zrealizowana. Generalnie jest lista 

rankingowa nakładek, Komisja Infrastruktury Rady Miasta Krakowa wielokrotnie 

zapoznawała się zarówno z tą listą, współtworzyła tą listę jak i co najważniejsze, dostała 

informacje na temat stanu realizacji poszczególnych zadań w tym obszarze, ilość nakładek, 

które były przewidziane na lata została bardzo energicznie zrealizowana z dużym 

wyprzedzeniem w mieście, więc być może pojawiły się jakieś okoliczności, które nie 

pozwoliły wykonać tej nakładki w tym terminie, o którym Pan mówi, jak poznam nazwę 

ulicę, sprawdzę i  przekażę tą informację Panu Radnemu. Co do Parku Łokietka to ja tylko 

powiem, że generalnie rzecz biorąc nie jestem wielkim zwolennikiem po pierwsze etapowania 

takich inwestycji parkowych, a już Park Łokietka nie jest aż tak wielkim parkiem, żeby go 

wielokrotnie etapować, co innego jest z  tymi parkami liniowymi, bo je rzeczywiście można 

etapować, natomiast nie wydaje mi się, żeby w przypadku Parku Łokietka to było możliwe, 

ale też oczywiście, jeżeli Pan Radny sobie życzy to to sprawdzimy i przekażemy taką 

informację. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy ze strony Prezydenta jeszcze mamy? Nie, czy ze strony Państwa Radnych? Pan 

Przewodniczący Andrzej Hawranek bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Panie i Panowie Radni! 

Ja mam w zasadzie pytanie techniczne, nie wchodząc w całą dyskusję, która się tutaj 

odbywała i to pytanie techniczne do Pana Sekretarza, w zasadzie do jego wypowiedzi. Jak 

Pan Sekretarz sformułował myśl mówiącą o tym, że każdą poprawkę będzie opiniował Pan 

Prezydent Majchrowski to jak to technicznie ma wyglądać, to znaczy Pan Prezydent będzie 

zabierał głos przy każdej poprawce, czy dostaniemy jakieś zestawienie, bo paru Radnych 

chciałoby się dowiedzieć jak to technicznie będzie wyglądało, bo ja wiem jaka była 

deklaracja Pana Prezydenta ze spotkania z przedstawicielami mojego klubu, ale ponieważ to 

była deklaracja złożona, że tak powiem w kuluarach, to nie będę jej upubliczniał, nie mam 

takiego zwyczaju i stąd moje pytanie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ja tylko, zanim oddam głos jeszcze Szanowni Państwo jest przygotowane zestawienie 

wszystkich poprawek do budżetu i do WPF, ale tutaj mówimy o zestawieniu wszystkich 

zgłoszonych, niezależnie od, mówię, znaczy ja mówię, że dostaniecie Państwo takie 

zestawienie przed głosowaniem. A teraz bardzo proszę Pan Sekretarz. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Panie Przewodniczący ja doceniam, szanuję, ironia, tak, bardzo ładnie, natomiast chyba 

oczywistą oczywistością było, że stanowisko Prezydenta w tym zakresie będzie wygłaszać 

Dyrektor Tylek. Tak, że myślałem, że to powiedziałem, ale mimo wszystko chapeau bas, 

doceniam.  
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Spoza Rady? Nie było pani spoza Rady, która zgłosiła 

się. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie odbędzie się, zamykam dyskusję, 

stwierdzam odbycie II czytania. Przechodzimy do 

 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Krakowa. 
Projekt Prezydenta, druk 3795, II czytanie, kto drugie czytanie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej referuje? Ale teraz? To może zróbmy WPF i potem byśmy podali tą informację, 

może zróbmy, proszę, zróbmy WPF, a potem to czy Pan Dyrektor czy Pani Skarbnik? Pan 

Dyrektor, to prosimy Pana Dyrektora Tylka o zreferowanie. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu WPF została złożona autopoprawka Pana Prezydenta, która wynika przede 

wszystkim z konieczności doprowadzenia do zgodności z budżetem po autopoprawce w 

zakresie poziomu deficytu i podstawowych wartości tam zawartych. Ponadto zgodnie z 

zapisami art. 229 ustawy o finansach publicznych uległy zwiększeniu w 2023 plan 

przychodów z tytułu emisji obligacji oraz wprowadza się taką zmianę do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024 – 25, to była kwota 170 mln z terminem wykupu w roku 

właśnie 24 i 25. Autopoprawka obejmuje również zmiany wydatków majątkowych, w tym 

między innymi w związku z dokapitalizowaniem w latach 25 – 27 spółki Wodociągi Miasta 

Krakowa w celu hermetyzacji i dezodoryzacji obiektów technologicznych. Ponadto zmianie 

ulegają limity wydatków i zobowiązań na wybranych przedsięwzięciach zgodnie z 

załącznikiem numer 2 do niniejszej autopoprawki. Do projektu zostały również złożone 

poprawki Państwa Radnych, jest to 67 poprawek na łączną kwotę, zawierają się one w latach 

2024 – 29 na łączną kwotę 701.375.000. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. To było wprowadzenie projektodawcy. Otwieram dyskusję nad zgłoszonymi 

poprawkami i autopoprawkami. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Tak, Pan Przewodniczący Jacek Bednarz prosimy. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! Panie Prezydencie! 

Szanowni Państwo tutaj wprawdzie była już dyskusja, tutaj była w trakcie omawiania 

poprawek do budżetu, była informacja, pojawiała się informacja na temat kwestii 

hermetyzacji oczyszczalni Płaszów, ponieważ złożyłem poprawkę do WPF z rozbiciem 

trzyletnim Nan rok 2025, 2026 i 2027 na kwotę 40 mln zł, ponieważ tak jak już Państwo tutaj 

dzisiaj to słyszeliście pewnie Pan Prezydent Muzyk również to może potwierdzić, ta, te środki 

finansowe na hermetyzację zostały ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej, z tego 

względu ja wycofuję tą poprawkę. Natomiast też myślę, że też dobrze jest powiedzieć, że w 

momencie, bo takie też tutaj były zapewnienia ze strony Pana Prezydenta jak i Pana Prezesa 

Wodociągów, który jest tu również na sali, że w momencie gdyby się okazało, że te środki, o 

które aplikuje spółka miejska Wodociągi Miasta Krakowa zostaną nam przyznane w ramach 

projektów zewnętrznych to również będzie możliwość te środki, o które dzisiaj czy te, które 

zostaną zapisane w WPF będzie możliwość zwolnienia. Natomiast myślę, że najistotniejszą 

kwestią jest to, bo to tu było powtarzane przez wiele osób, były petycje, były również w tej 

kwestii różnego rodzaju zastrzeżenia, tutaj ewidentnie widać, że strona prezydencka 

wywiązała się z danego słowa. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze? Nie ma zgłoszeń, Pan Prezydent Jerzy 

Muzyk, prosimy. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. J. Muzyk 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Chciałem właśnie nawiązać do tej poprawki prezydenckiej dotyczącej, do WPF oczywiście, 

uwzględnienia niezbędnych środków na dokapitalizowanie spółki Wodociągi Miasta 

Krakowa, spółka akcyjna, w ramach projektu dotyczącego ograniczenia uciążliwości 

zapachowej, która obejmuje głównie działania w zakresie hermetyzacji  i dezodoryzacji 

obiektów technologicznych oczyszczalni ścieków Płaszów i tutaj chciałem kilka zdań 

komentarza. Otóż proszę Państwa tak jak zresztą powiedział Pan Przewodniczący Jacek 

Bednarz oczywiście ta propozycja poprawki prezydenckiej uwzględniająca kwotę 40 mln zł w 

trzech latach 25, 26, 27, ona może ulec w trakcie całej jak gdyby dynamiki tego procesu 

hermetyzacji zmianie, ale przede wszystkim liczy się cel. Celem jest autentyczna poprawa 

stanu odorowego na terenie Płaszowa i Rybitw powodowana funkcjonowaniem oczyszczalni 

ścieków Płaszów. I tutaj chciałbym zwrócić uwagę, że kluczowym elementem tego zadania, 

jakim jest hermetyzacja i dezodoryzacja tego obszaru jest oczywiście hermetyzacja i 

dezodoryzacja osadników wstępnych. Są to cztery proszę Państwa kołowe zbiorniki, każdy o 

średnicy blisko 50 m, które zostały wybudowane w latach 70-tych. Więc też musimy mieć 

świadomość jak to już jest stara technologia. To jest oczywiście proces hermetyzacji tych 

zbiorników, jest wyjątkowo, tych osadników wstępnych skomplikowany pod względem 

technicznym i wymaga zastosowania szczególnych rozwiązań konstrukcyjnych i oczywiście 

uwzględnienia także konieczności  utrzymania ciągłej pracy oczyszczalni. Proszę Państwa 

zadanie dotyczące hermetyzacji i dezodoryzacji realizowane będzie w ramach projektu, o 

którym wspomniałem, modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków Płaszów i gdzie 

również Zarząd Spółki Wodociągi Miasta Krakowa ubiega się oczywiście o dofinansowanie 

ze środków zewnętrznych. Zresztą chciałem wytłumaczyć Państwu powód, dla którego nie 

znalazło się to w projekcie budżetu i WPF, który został Wysokiej Radzie przedstawiony do 15 

listopada. Mianowicie było to podyktowane tym, że liczyliśmy, że w tym okresie czasu 

zostaną już podjęte stosowne, inaczej, przedstawione zostaną stosowne efekty działań 

związane z pozyskaniem tych środków bezpośrednio do budżetu spółki, czyli bez 

konieczności pokazywania tych środków w Wieloletniej Prognozie Finansowej czy też w 

budżecie. Niestety tak się nie stało, więc tak jak tutaj zostało to wspomniane wykonując 

zobowiązanie strony prezydenckiej, które zostało zadeklarowane podczas spotkania zespołu 

zadaniowego ds. odorowych na naszej oczyszczalni w październiku tego roku te środki 

zostały wprowadzone autopoprawką prezydencką do projektu WPF. Proszę Państwa 

zasadnicze roboty budowlano – montażowe realizowane będą oczywiście w latach 2025 – 27, 

rok 2024 zakładamy na przygotowanie stosownej dokumentacji, która będzie podstawą do 

zatwierdzenia w formie decyzji o pozwoleniu na budowę, natomiast z tej kwoty blisko 40 mln 

zł, które, tej kwoty 40 mln, która w tej trzylatce 25, 26, 27 jest przewidziana na ten proces 

hermetyzacji główna właśnie pozycja około 23 mln będzie przeznaczona na hermetyzację 

osadników wstępnych. Tak, że jest plan działania, jest znane stanowisko Prezydenta, zarządu 

spółki, na pewno ze strony miasta zostaną podjęte wszelkie niezbędne działania, aby z tym 

problemem się zmierzyć i próbować go skutecznie rozwiązać. Natomiast ja chciałbym jeszcze 

raz podnieść proszę Państwa z tego miejsca, że działania, które są podejmowane i mam 

nadzieję zyskają akceptację stosowną uchwałą Rady Miasta uwzględniającą tą autopoprawkę 

Prezydenta do WPF nie rozwiążą w całości problemu i musimy mieć absolutnie tą 

świadomość, że do całkowitego rozwiązania problemu odorów w południowo – zachodnich, 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

34 

 

wschodnich, przepraszam, dzielnicach Krakowa niezbędne jest proszę Państwa równoległe 

podejmowanie działań do likwidacji innych źródeł odorowych, o których doskonale Państwo 

wiecie, mówimy o kompostowni, mówimy o Garbarni, mówimy o zakładach przetwarzania 

odpadów, bez tutaj działań w tym zakresie takiego efektu, jakiego oczekują mieszkańcy nie 

osiągniemy, pomimo, że te środki zostaną wydane. Ja tylko chcę Państwa poinformować, że 

od października, od posiedzenia zespołu odbyłem wiele spotkań z właścicielami, z zarządami 

tych podmiotów poza oczywiście naszą oczyszczalnią, których działanie wpływa na stan 

powietrza i odbioru przez mieszkańców tego, co się dzieje. Oczywiście wszystkie te firmy 

przede wszystkim wskazywały na już działania, które zostały podjęte, ale jak widać te 

działania, mimo, że są kosztowne, w niektórych przypadkach zostały przedstawione bardzo 

szczegółowe opracowania w tym zakresie, nie dały rezultatu, jaki oczekują mieszkańcy 

Płaszowa i Rybitw. Natomiast to, co jest możliwe w tym przypadku to jest oczywiście 

zdecydowane przyspieszenie tych działań po stronie naszych Wodociągów i sądzę, że ta 

poprawka daje silne podstawy finansowe do rozpoczęcia takich działań. Dziękuję Państwu 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. M. Drewnicki 

Dziękuję serdecznie. Ktoś jeszcze? Państwo Radni? Strona Prezydenta, już nie widzę 

zgłoszeń. Jeśli nie ma więcej zgłoszeń w dyskusji zamykam dyskusję, stwierdzam, że 

odbyliśmy II czytanie projektu. Czy teraz ta informacja? To może tak zróbmy, Panie 

Sekretarzu prosimy. Dobrze, to tak zróbmy, przerwa do  12.30 w  związku z potrzebą tutaj 

uzyskania dodatkowych informacji w sprawach budżetowych. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Przewodniczących klubów zapraszamy do Pana, do gabinetu Pana Przewodniczącego, 

pozwolimy się wprosić. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 12.30.  
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo wznawiamy posiedzenie Sesji Rady Miasta Krakowa i od razu 

przechodzimy do druku 3837, są to 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023. 
II czytanie i referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie zostały złożone poprawki, natomiast została złożona autopoprawka 

Pana Prezydenta, która zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków i łączną kwotę 

278.425,09 zł między innymi w związku z otrzymaniem środków na realizację projektu  

unijnego Erasmus Plus, otrzymaniem środków z funduszu przeciwdziałania COVID na 

wyrównanie dla przedsiębiorców energetycznych wraz z kosztami obsługi oraz na refundację 

podatku VAT oraz otrzymaniem zwiększonych wpłat na żywienie młodzieży z 

przeznaczeniem na zakup żywności w Bursie Szkolnictwa Ponadpodstawowego numer 3. 

Ponadto autopoprawka zawiera zmniejszenie planu dochodów i wydatków o kwotę 1,5 mln zł 

w związku z brakiem możliwości wydatkowania środków z funduszu Polski Ład, program 

inwestycji strategicznych w tym roku, środków na modernizację infrastruktury sportowej na 

terenie KS Kraków – Swoszowice, środki przesunięte zostaną na rok 2024. Zmniejszenie 
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planu wydatków inwestycyjnych o łączną kwotę 2.239.201 zł w związku z przeprowadzoną 

analizą wydatków, są to oszczędności po przeprowadzonych przetargach, niezaangażowane 

środki oraz odliczenie podatku VAT na zadaniach. Zwiększenie planu wydatków 

inwestycyjnych o 2.053.000 zł w  związku z wprowadzeniem nowego zadania zakup lokalu 

dla potrzeb Biblioteki Kraków. Zmniejszenie planu wydatków bieżących o kwotę 1.106.160 

zł w związku z przeprowadzoną analizą wydatków w Wydziale Kontroli Wewnętrznej i 

Ewidencji Mienia oraz w Wydziale Mieszkalnictwa oraz odliczeniem podatku VAT w 

Zarządzie Budynków Komunalnych. Zwiększenie planu wydatków bieżących o łączną kwotę 

1.292.367 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i składki od nich naliczane dla 

pracowników MCO oraz realizację usług zimowego utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miejskiej Kraków. Przeniesienia między działami w ramach planu wydatków 

bieżących w łącznej kwocie 305.766 zł z przeznaczeniem na realizację również usług 

zimowego utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Krakowa. I pozostałe zmiany to 

są zmiany w rachunku dochodów własnych placówek oświatowych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz w merytorycznym 

zakresie Komisji Edukacji. Czy mamy  prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie 

widzę, otwieram dyskusję, czy mamy zagłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zamykam 

dyskusję, stwierdzam odbycie II czytania. Kolejny druk 3838,  są to 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023. 
II czytanie i referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek, bardzo proszę.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie zostały złożone poprawki jak również nie została złożona 

autopoprawka. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Tutaj również mamy pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Komisji Edukacji 

w zakresie merytorycznym. Stwierdzam odbycie II czytania. Przechodzimy do druku 3887, 

jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do 

projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023. 
Tryb jednego czytania, bardzo proszę Panie Dyrektorze. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 24.124,02 zł w 

związku z otrzymaniem środków z funduszu przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem 

na refundację podatku VAT dla gospodarstw domowych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy mamy prezentacje opinii 

innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia 
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Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, 

która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk 3888, jest to projekt uchwały w 

trybie dwóch czytań. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2023. 
I tutaj mamy też wniosek o wprowadzenie w trybie nagłym do II czytania. Bardzo proszę 

Panie Dyrektorze, mamy też  pozytywną opinię Komisji Budżetowej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zmiany w planie wydatków w łącznej kwocie 12.400 zł w ramach 

środków wydzielonych do dyspozycji dzielnic. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzania autopoprawek na 20 grudnia 2023 roku godzina 13.oo będzie 

okej? Godzina 13.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 20 grudnia 2023 roku 

godzina 13.20.  Kolejny druk 3857, jest to projekt uchwały w trybie dwóch czytań.  

 

Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Rydlówka. 
Bardzo proszę Pani Dyrektor. 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Rydlówka zostało zainicjowane uchwałą Rady z dnia 27 sierpnia 2020 roku. Powierzchnia 

planu to 62,2 ha, plan sporządzany w Wydziale Planowania Przestrzennego, głównym 

projektantem planu jest Pani Anna Puchała. Obszar objęty miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego położony jest w centralnej części Krakowa po  

południowej stronie Wisły na terenie dzielnicy XIII Podgórze, obejmuje obszar pomiędzy  

ulicami Marii Konopnickiej, Wadowickiej, Jana Brożka oraz rzeką  Wilgą. W północnym i 

zachodnim fragmencie obszaru obowiązuje miejscowy plan Dla wybranych obszarów 

przyrodniczych miasta Krakowa, etap A, obszar 84. Celem planu jest stworzenie warunków 

formalnoprawnych dla powstania kształtowania zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej 

oraz zabudowy usługowej, określenie zasad i warunków rozbudowy i modernizacji obiektów 

budowlanych, urządzeń, w tym infrastruktury technicznej związanej z transportem miejskim, 

określenie zasad kształtowania przestrzeni publicznych. W toku sporządzania projektu planu z 

realizowano wszystkie etapy procedury planistycznej określone w ustawie o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym, w tym projekt planu uzyskał wszystkie wymagane prawem 

opinie i uzgodnienia. Projekt planu został zaopiniowany, koncepcja planu została 

zaopiniowana przez Komisję Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta 

dnia 4 lipca 2022 roku, opinia pozytywna z uwagami. Projekt planu miejscowego był 

wykładany do publicznego wglądu dwukrotnie. Pierwsze wyłożenie projektu planu do 

publicznego wglądu odbyło się w dniach od 27 lutego do 27 marca 2023 roku. Wówczas 

złożono 444 pisma, w tym 435 uwag zawierających 154 postulaty, z czego 30 postulatów 

zostało uwzględnione, 118 postulatów zostało nieuwzględnionych, 6 postulatów nie stanowiło 
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uwag do planu. Uwagi zostały rozpatrzone zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 

28 kwietnia 2023 roku. Sposób rozpatrzenia uwag wymagał ponowienia czynności 

proceduralnych. Drugie, częściowe wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu odbyło 

się w dniach od 2 do 30 października 2023 roku. Złożono 14 pism, w tym 7 uwag 

zawierających 15 postulatów, z czego 9 postulatów zostało nieuwzględnionych, 3 postulaty 

zostały uwzględnione, 3 postulaty nie stanowiły uwagi do planu. Uwagi zostały rozpatrzone 

zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 27 listopada 2023 roku. Projekt planu nie 

wymagał powtórzenia procedury planistycznej. Do projektu uchwały zostały dołączone 

następujące załączniki: załącznik numer 1 stanowiący rysunek planu, załącznik numer 2 

stanowiący o rozstrzygnięciu o sposobie rozpatrzenia uwag w postaci wykazu uwag 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa, w którym ostatecznie zostanie 

określony sposób ich rozpatrzenia przez Radę Miasta Krakowa, załącznik numer 3 

rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych do planie inwestycji z zakresu infrastruktury 

technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania, załącznik 

numer 4 dane przestrzenne. Do Państwa dyspozycji jest projektant planu celem udzielenia 

dodatkowych informacji. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo Pani Dyrektor. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska 

klubowe? Nie widzę, zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie 

widzę, natomiast mamy zgłoszenia mieszkańców, zapraszam Panią Katarzynę Łęcką, a 

przygotuje się Pani Katarzyna Chruściel, czy Pani Katarzyna Łęcka jest z nami? Nie widzę, 

wobec tego Pani Katarzyna Chruściel. Pan Wojciech Chruściel, Pani Irena Marczenko, Pan 

Roman Synbaliuk. Dobrze, wobec tego rozumiem, że ze strony Państwa Radnych zgłoszeń 

nie ma, to Pan Przewodniczący Grzegorz Stawowy bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałem zapytać, bo  była Pani Dyrektor Witkowicz, ale jej w tej chwili nie widzę, o te 

sprawy sądowe jak one wyglądają, bo może by się tutaj, była Pani Dyrektor Witkowicz na sali 

i jak wygląda kwestia postępowania na Garbarni, czy coś wiadomo, bo stanowisko miasta 

było takie, zresztą sprawdziłem sobie, pierwotnie Komisji Planowania również było takie 

stanowisko, żeby te działki, które są w tej chwili zamienione na MW1 włączone, nie były 

działkami budowlanymi, bo wniosek Komisji Planowania pierwotny był taki, ażeby działkę 

370/13 obręb 30, to jest działka, za którą gmina pobrała kwotę za zmianę sposobu 

użytkowania wieczystego, włączyć do terenu MW1 w całości, bo, że tak powiem gmina 

przyjęła opłatę za zmianę celu użytkowania wieczystego, natomiast później w wyniku 

wniosku Komisji Sportu i Kultury Fizycznej, który dotyczył zmiany przeznaczenia działki 

370/11 i 12 obręb 30 przy Kobierzyńskiej, Rydlówka komisja głosami 2 za, 1 przeciw, mój 

głos był przeciw, pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Sportu. Tylko, jest Pani 

Dyrektor Witkowicz, tylko pytanie jest takie Pani Dyrektor, pytanie jest takie, na jakim, jak 

wygląda sytuacja formalna dla tych działek, które są w tej chwili budowlane, to jest działka 

370/11 i przez 12, ponieważ tam się toczy postępowanie o rozwiązanie umowy użytkowania 

wieczystego. I druga kwestia, ja bym prosił Łukasza Wantucha. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Państwo Radni bardzo prosiłbym, bo jednak jesteśmy w trakcie Sesji. 
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Radny – p. G. Stawowy 

Łukasz, ja wiem, że na Rydlówce nie są ciekawe rzeczy dla ciebie, ale daj mi dokończyć. I 

druga kwestia to są tereny, które są po MPK pomiędzy Brożka, a Rzemieślniczą, bo tam 

równie miało być wszczęte postępowanie i w planie miejscowym są zapisy, że to jest obszar 

komunikacji, jak to wygląda, bo to są te sprawy, o których rozmawialiśmy w lipcu 22 roku. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Jeżeli chodzi o Garbarnię to sprawa jest w sądzie nierozstrzygnięta, w I instancji na razie 

toczy się postępowanie o rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego. Jak to się skończy, 

nie wiemy, jesteśmy w procesie. Jeżeli chodzi natomiast o tereny MPK to znaczy nie tereny 

MPK, bo to są tereny, Pan Radny powiedział, że blisko MPK, to są tereny, które są 

oczywiście podmiotu prywatnego, też wystąpiliśmy na drogę postępowania sądowego o 

rozwiązanie umowy, w I instancji sąd uznał, że nie zachodzą przesłanki do rozwiązania 

umowy użytkowania wieczystego, z tego, co mi jest wiadomo również w postępowaniu 

apelacyjnym, ale nie mam jeszcze tego wyroku, mam tylko informacje od pana mecenasa, 

również sąd nie podzielił naszego stanowiska i rzeczywiście tak jak Pan Radny mówi to była 

nieruchomość, która przeznaczona była dawniej, dlatego uznaliśmy, że jest niezgodność z 

zawartą umową użytkowania wieczystego, bo tak były trasy komunikacyjne tak jak Pan 

Radny mówi, a inwestor z tego, co pamiętam, to oczywiście wystąpił o decyzję o warunkach 

zabudowy na mieszkanówkę, stąd nasza była, stąd naszym zdaniem zachodziła tutaj 

sprzeczność i stąd wystąpiliśmy na drogę postępowania sądowego. Nie mamy jeszcze wyroku 

z uzasadnieniem, jak tylko do nas przyjdzie to będziemy rozważać, co dalej w tej sprawie 

będziemy robić. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, drugie wystąpienie, Pan Radny Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Czyli Pani Dyrektor sytuację mamy taką, na tych terenach danego MPK między 

Rzemieślniczą, a Brożka tak de facto ograniczamy prawo do dysponowania terenem, 

podpisujemy obiekty komunikacji, czyli zajezdnię tramwajową, autobusową, magazyny i hale 

do remontów środków transportu, czyli tak de facto się ładujemy na odszkodowanie w takiej 

linii prostej, a na Garbarni mamy sytuację taką, że miasto jeszcze nie ma żadnego wyroku, ale 

tak de facto byłoby bezpieczniej zapisać tereny sportowe, chyba, że przegramy no to wtedy 

ewentualnie zmienić plan miejscowy, bo to byłoby bezpieczniejsze z punktu widzenia miasta, 

bo jeżeli będzie sytuacja taka, że rozwiążemy umowę, jak Pani się uda rozwiązać umowę 

użytkowania wieczystego no to nie będzie osiedla komercyjnego deweloperskiego tylko 

przyjdzie Pan Prezydent Kośmider i powie, że trzeba komunalne wybudować, bo nie ma 

gdzie indziej działek, albo na szczęście już nie ma rządu, który budował Mieszkanie Plus, bo 

byłyby Mieszkania Plus zaraz tam budowane. Więc tak de facto dzisiaj mamy sytuację taką, 

na terenach pomiędzy Rzemieślniczą, a Brożka mamy w zasadzie murowane odszkodowanie 

w związku z ograniczeniem prawa własności, bo oni tam mają wpisane  usługi 

komunikacyjne, natomiast moje pytanie jest takie, jaka jest Pani opinia na temat tego, co jest 

na Garbarni, bo wydaje się, że bezpiecznym byłoby zrobienie zapisów dotyczących sportu. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Pani Dyrektor?  

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący nie do końca wydaje mi się, że narażamy się tutaj na roszczenia 

odszkodowawcze, oczywiście czy to będzie czy nie to przesądziłby sąd, jak ktoś by wystąpił, 

natomiast chcę zauważyć, że my właśnie wystąpiliśmy, dlatego o rozwiązanie umowy 

użytkowania wieczystego, bo to, co Pan przed chwilą powiedział kiedyś jak ten podmiot 

pozyskiwał tą nieruchomość to tam były usługi związane z komunikacją i rozumiem, że teraz 

nadal mają zostać takie same. W związku z powyższym, jeżeli tak to chyba, że będziemy to 

rozpatrywać w kategorii takiej, że ktoś kiedyś otrzymał decyzję o warunkach zabudowy, ale 

mnie już na ten temat trudno jest przesądzać. Ja w każdym bądź razie mogę tutaj stwierdzić, 

że w tym planie nie zmienia się, co zresztą Pani Dyrektor tutaj jeszcze pewnie wyjaśni, nie 

zmienia się coś, co kiedyś nie było zapisane poprzednio i również wynikało z tej umowy, 

która była pierwotnie zawarta, w której ten cel został określony. Natomiast, jeżeli chodzi o 

Garbarnię to ja tutaj nie będę się wypowiadać na ten temat, bo Państwo doskonale wiecie, że 

jeżeli chodzi o Garbarnię to Garbarnia prowadziła różne rozmowy związane z tym, żeby 

dokonać zmiany celu, jeszcze wtedy, kiedy poprzednia uchwała dotycząca zmiany celu 

obowiązywała, do tego nie doszło i jesteśmy na takim etapie, że my uznaliśmy, że skoro w 

umowie został zapisany cel sportowy, a zamierzenia Garbarni w tej chwili są takie, że chcą 

realizować inwestycję mieszkaniową to z naszego punktuj widzenia zachodzi tutaj 

sprzeczność pomiędzy umową, a tym, co inwestor zamierza realizować. Ale jeżeli Państwa 

decyzją będzie zatwierdzenie tego stanu i wpisanie tam celu mieszkaniowego to oczywiście to 

już Państwa jest decyzja w tym zakresie. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję Pani  Dyrektor. Czy mamy jeszcze zgłoszenia w dyskusji? Nie widzę. Zatem 

zamykam dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku 

godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 

15.oo. Przechodzimy do druku 3858, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. 

Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego 

obrady.  

 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 

Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Rydlówka. 
Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały według druku 3858 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag zawiera propozycje sposobu 

rozpatrzenia uwag przez Radę Miasta Krakowa oraz wyjaśnienie przesłanek takiego 

stanowiska Rady w tabeli stanowiącej załącznik do uchwały. Uwagi oraz propozycje ich 

rozstrzygnięcia były również omawiane na posiedzeniu Komisji Planowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 2023 roku, projekt uchwały uzyskał opinię 
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pozytywną. Kopie uwag zawierające ich pełną treść zostały przekazane do Kancelarii Rady 

Miasta Krakowa i są do Państwa wglądu w każdej chwili. Prezydent proponuje by 

rozstrzygnięcia w sprawie rozpatrzenia poszczególnych uwag pozostały bez zmian i tym 

samym wniesione uwagi, które nie zostały uwzględnione przez Prezydenta Miasta Krakowa 

również nie zostały uwzględnione przez Radę Miasta Krakowa. Treść uwag, dla których 

przygotowano propozycje sposobu ich rozpatrzenia przez Radę przedstawi projektant planu 

Pani Anna Puchała, bardzo proszę. 

 

Główny projektant planu Pani Anna Puchała 

Panie Przewodniczący!  Wysoka Rado! 

Projekt planu Rydlówka dwukrotnie podlegał wyłożeniu do publicznego wglądu. W terminie 

zbierania uwag zostały zebrane uwagi, które nie zostały uwzględnione w całości lub w części 

przez Prezydenta Miasta Krakowa. Zawarte w uwagach postulaty zostaną zaprezentowane w 

sposób syntetyczny, w miarę możliwości zostały pogrupowane według terenów lub tematyki, 

których dotyczyły. Na kolejnych slajdach zaprezentowane będą treści poszczególnych 

postulatów wraz z numerami uwag, w których zostały zmieszczone. Równocześnie na 

rysunku planu zaznaczone zostały tereny, których dane postulaty dotyczyły. Uwaga numer 

1.1 wyłączenie z zakresu planu trasy przebiegu drogi łączącej ulicę Brożka i ulicę  

Rzemieślniczą oznaczone na projekcie planu jako droga KDD2. Uwaga numer 1.3 do 1.6 

ustalenie minimalnej szerokości pozwalającej na stworzenie chodników, wydzielonej 

pełnowymiarowej ścieżki rowerowej  oraz minimum jednego pasa miejsc parkingowych 

równoległych wzdłuż całej drogi KDDT2. Uwaga numer 1.30 usunięcie postanowień 

dotyczących torowiska w drodze KDDT2. Uwaga numer 1.2 wnioskuje o zaktualizowanie i 

poprawę przytoczonych wysokości budynków. Uwagi numer 1.2, 1.7 do 1.9 w terenie US1 

wykluczenie z zabudowy zaznaczonego fragmentu i wyznaczenie jako zieleń wraz ze 

zwiększeniem powierzchni biologicznie czynnej obszaru US1. Uwagi numer 1.3 do 1.8 

wyznaczenie publicznego chodnika w US1, MW/U1 i poszerzenie drogi KDD1. Uwagi numer 

1.3 do 1.6 poszerzenie dróg KDD5, KDDT1, KDDT2. Uwagi numer 1.5 i 1.6 zwiększenie 

powierzchni biologicznie czynnej szczególnie w zamian za zielone dachy oraz o zmniejszenie 

powierzchni zabudowy oraz o podtrzymanie rekreacyjno – sportowego charakteru w 

możliwie największej powierzchni działek  ujętych w planie. Uwaga numer 1.10 w terenie 

MW2 dla działki 98/1 korektę maksymalnej wysokości zabudowy na 21 m, dla działki numer 

99 wprowadzenie w strefę ograniczeń i w związku z tym zmniejszenie wymagań,  co do ilości 

miejsc postojowych. Uwagi numer 1.11 do 1.13 zmiana ZP5 na teren zabudowy usługowej U, 

w terenie US1, US2 i ZPB2 wyznaczenie zabudowy MW i MW/U z wysokością zabudowy do 

25 m. Uwagi numer 1.14 do 1.17 w terenie MW1 zmianę przebiegu i usunięcie 

nieprzekraczalnej linii zabudowy, zmianę zakresu obszaru strefy zieleni, zwiększenie 

wskaźnika intensywności zabudowy do 2.5. Uwaga 1.14 do 1.17 zmiany definicji 

nieprzekraczalnej linii zabudowy wskazanej w paragrafie 1 ust. 1 pkt 7 projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Rydlówka poprzez usunięcie z definicji zwrotu lub 

podziemnych części, zmianę definicji wysokości zabudowy, dodanie do paragrafu 9 litery d/ o 

treści: możliwości lokalizacji infrastruktury technicznej w szczególności mury oporowe, 

odwodnienia, liniowa infrastruktura techniczna związana z funkcjonowaniem budynku. 

Uwaga numer 1.18 skorygowanie błędnie wrysowanej granicy obiektu i obszaru wpisanego 

do rejestru zabytków. Uwaga numer 1.18 w terenie ZPU1 dopuszczenie realizacji miejsc 

postojowych również jako podziemnych, dachów płaskich lub spadzistych, dachów o kącie 

nachylenia połaci dachowych od 20 do 45 oraz od 25 do 55 stopni, przeszklenia dachów. 

Uwaga numer 1.19 w terenie MW/U1 i U1 wskaźnik terenu biologicznie czynnego 25 %, 

wskaźnik intensywności zabudowy 0.1 do 3.0, w terenie U1 minimalna wysokość zabudowy 
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8 m. Uwaga numer 1.18 zmiana przebiegu linii zabudowy w obszarze MW/U1 oraz U1 strefy 

zieleni w terenach inwestycyjnych w obszarze  MW/U1. Uwaga numer 1.19 w obszarze 

MW/U1 rezygnacja z lokalizacji strefy obniżonej wysokości zabudowy lub zwiększenie 

maksymalnej wysokości zabudowy dla tej strefy do 20 m. Uwaga 1.20 do 1.22 w obszarze 

MW/U1 rezygnacja z lokalizacji strefy obniżonej wysokości zabudowy. Uwaga numer 1.23 

do 2.29 i 2.7 zmianę przebiegów linii zabudowy w obszarze MW/U1. Uwaga numer 1.30 w 

terenach U1 i U2 pomiar wysokości budynku w odniesieniu do rzędnej chodników ulicy 

Wadowickiej, U2 i U3 maksymalna wysokość zabudowy do 35 m i możliwość stosowania 

wskaźników parkingowych taki jak dla zabudowy miejskiej lub obniżenie wskaźników ilości 

stanowisk parkingowych dla budynków biurowych, w terenie KDDT2 usunięcie postanowień 

dotyczących torowiska, w terenie US doprowadzenie w jednym i drugim doprecyzowanie 

oznaczeń zawartych w legendzie do rysunku planu, tereny US, a obszar strefy  zieleni w 

terenach inwestycyjnych, w obszarze projektu planu usunięcie postanowienia o zakazie 

zabudowy balkonów o loggi. Uwaga numer 1.66 do 1.68, 1.70 do 1.72, 1.79 do 1.90, 1.92, 

1.93 obniżenie wysokości zabudowy w terenie MW1 do 13 m, do 14 m i do 15 m. Uwaga 

numer 1.67 w terenie MW1 zwiększenie minimalnego wskaźnika terenu biologicznie 

czynnego do 70 % i usunięcie minimalnego wskaźnika intensywności zabudowy, 

wykluczenie zabudowy na fragmencie terenu i przeznaczenie go pod zieleń. Uwaga numer 

1.68, 1.72, 1.73 utrzymanie przeznaczenia drogi KDW1, rezygnację z ustanowienia w tym 

miejscu drogi KDD4. Uwaga numer 1.69 w terenie MW/U3 wyznaczenie linii zabudowy bez 

załamania jako przedłużenie linii od strony północnej, w terenie MW/U2 i MW/U3 

powierzchnia biologicznie czynna 30 % dla zabudowy usługowej i mieszkaniowej, w terenie 

WS1 umocnienie brzegów tylko drewniane i faszynowe, poszerzenie drogi KDL1 ulica 

Rydlówka po północnej stronie, wyznaczenie dodatkowego ciągu pieszego w terenie MW2 

oraz dodatkowej strefy zieleni w terenie MW/U3. Od strony terenu MW5 przekształcenie 

fragmentu drogi KDD3 na KDW3,  uwzględnienie w planie miejscowym dojazdu dla służb 

drogowych wzdłuż osiedla Fi, drogę KDD5 zmienić na KDW4, w terenie KU3 maksymalna 

wysokość zabudowy 15 m, obowiązek izolacji akustycznej obszaru zajezdni KU3. Uwaga 

numer 1.69 przeznaczenie terenów KDDT2, U3 i ZP4 na teren zieleni izolacyjnej ZTI. Uwaga 

numer 1.74 brak miejsc postojowych w planie, fragment terenów US1 i MW1 przeznaczyć na 

tereny zielone. Uwaga numer 1.76 teren zajezdni i teren hali kategorycznie nie do zabudowy. 

Uwaga numer 1.95, 1.96 teren KU3 zmienić na zabudowę usługową do 36 m wysokości 

zabudowy. Uwaga numer 1.97 fragment terenu KU3 zmienić na zabudowę mieszkaniową 

wielorodzinną lub usługową MW/U do 36 m wysokości zabudowy, powierzchnia 

biologicznie czynna do 20 %, wskaźnik intensywności zabudowy 0.3 do 3.5, dachy płaskie z 

tarasami. Uwaga numer 1.91 zwiększyć ilość miejsc parkingowych do 1,5 miejsca 

parkingowego na mieszkanie. Uwaga numer 1.99 do 1.106 sprzeciw wobec drogi KDD1. 

Uwaga numer 1.77, 1.107 i 1.108 modyfikacja przebiegu południowego odcinka 

nieprzekraczalnej linii zabudowy, dopuszczenie przekroczenia nieprzekraczalnej linii 

zabudowy przez części podziemne budynków, zmianę definicji poziomu terenu istniejącego, 

likwidację drogi dojazdowej KDD4 wraz z wytyczoną wzdłuż jej przebiegu nieprzekraczalną 

linią zabudowy, likwidację strefy zieleni zlokalizowanej w zachodniej części terenu 

oznaczonego symbolem MW/U3. Uwaga numer 1.109 do 1.114, 1.162 do 1.164, 1.182 

likwidacja drogi KDW1. Uwaga numer 1.118, 2.5 i 2.6 likwidację strefy zieleni wyznaczonej 

w północnej i wschodniej części obszaru MW3, zwiększenie maksymalnego wskaźnika 

intensywności zabudowy do 2.7, zwiększenie maksymalnej wysokości zabudowy do 23 m, 

zmniejszenie ilości miejsc parkingowych w terenie MW3 do pół miejsca na jedno mieszkanie. 

Uwaga numer 1.119 zabudowę usługową U3 zmiana na zieleń ZU, MW3 zabudowa 

dopuszczalna wyłącznie w zakresie istniejących prawomocnych pozwoleń na budowę, w 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

42 

 

pozostałym zakresie zmiana przeznaczenia na ZU, zieleń urządzoną, dostosowanie 

zastosowanego nazewnictwa do przepisów rozporządzenia Ministra Infrastruktury jako 

powierzchnia biologicznie czynna powinna być uznawana wyłącznie powierzchnia na gruncie 

rodzimym. Uwaga numer 1.120, 1.274, 1.276, 1.433, 1.434 przedłużenie ulicy Rzemieślniczej 

KDDT1 w kierunku  ulicy Kapelanka, inwestycja nie powinna być realizowana, droga 

KDDT1 nie powinna być realizowana, naruszenie przepisów prawa w związku z drogą 

KDDT1. Uwaga numer 1.121, 1.122, 1.139 projekt niesie ze sobą bardzo  negatywne 

konsekwencje i wpłynie na stworzony przez miasto Kraków system ekologiczny Parku 

Rzecznego Wilga, zmniejszy komfort i bezpieczeństwo mieszkańców, stwarza konieczność 

przeniesienia infrastruktury. Uwaga numer 1.124, 1.129, 1. 131, 1.140 do 1.142, 1.196 do 

1.198 i 1.302 droga KDD5 jako droga wewnętrzna, jako ciąg pieszy prowadzona poprzez 

zajezdnię tramwajową włączona do Parku Wilgi jako droga jednokierunkowa. Uwaga numer 

1.149 i 1.150 w terenie US2 utworzenie przestrzeni usługowej czyli parkingu, teren US1 jako 

tereny zielone, w terenach MW/U1, MW/U2, MW/U3 zwiększenie  udziału terenów usług 

publicznych. Uwaga numer 1.151 w terenie U1 pozostawienie parkingu i drobnych usług, 

podtrzymanie wszystkich połączeń drogowych. Uwaga numer 1.160 i 1.161 utworzenie 

dodatkowo nowych dróg. Uwaga numer 1.90, 1.182 do 1.188, 1.217 drogę KDD4 włączyć do 

terenu MW3 i MW5. Uwaga numer 1.162 drogę KDD4 usunąć. Uwaga numer 1.302 fragment 

KDD4 jako ciąg pieszo – rowerowy. Uwaga numer 435 sprzeciw wobec rozbudowy drogi 

KDL1. Uwaga numer 1.69 poszerzenie drogi KDL1. Uwaga numer 2.1 w terenie MW/U1 

usunięcie strefy zieleni, rozszerzenie funkcji usługowej na wszystkie kondygnacje budynku 

zgodnie z decyzją WZ. Uwaga numer 2.2 do 2.2.4. w terenie W/U3 wysokość zabudowy do 

25 m, wskazanie, że na rysunku planu oprócz granicy złoża wód leczniczych Mateczny 

1WL7328 została oznaczona granica obszaru i terenu wodniczego Mateczny 1, przywrócenia 

ustaleń w zakresie obsługi parkingowej w obszarze ograniczeń planu. Odnosząc się do treści 

wniesionych uwag należy wyjaśnić, iż ich rozstrzygnięcie było uzależnione od konieczności 

zachowania zgodności projektu planu z ustaleniami dokumentu Studium, od spełnienia 

wymogów ustawy dotyczących zachowania ładu przestrzennego, przyjęte w projekcie planu 

Rydlówka rozwiązania planistyczne, w tym przeznaczenia terenów, parametry zabudowy oraz 

wyznaczone linie zabudowy mają na celu zachowanie ładu przestrzennego z poszanowaniem 

zasad zrównoważonego rozwoju, od wyważenia pomiędzy interesem publicznym, a 

prywatnym, od uzyskanych w toku procedury planistycznej opinii i uzgodnień, od wymogów 

wynikających z przepisów odrębnych. Szczegółowe uzasadnienie nieuwzględnionych uwag 

znajduje się w załączniku do projektu uchwały. Prezydent Miasta Krakowa nie uwzględnił 

uwag złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Rydlówka zgodnie z załącznikiem do projektu uchwały według druku 3853. Ewentualne 

wprowadzenie przez Radę Miasta Krakowa poprawek dotyczących sposobu rozpatrzenia 

uwag będzie skutkowało ponowieniem czynności planistycznych. Prezydent proponuje, by 

rozstrzygnięcia w sprawie rozpatrzenia uwag pozostały bez zmian i tym samym wniesione 

uwagi, które nie zostały uwzględnione przez Prezydenta Miasta Krakowa również nie zostały 

uwzględnione przez Radę Miasta Krakowa. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Planowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie 

widzę. Szanowni Państwo jeszcze zanim otworzę dyskusję, bardzo proszę o zgłaszanie 

ewentualnych wycofań poprawek do budżetu i WPF i po przeprocedowaniu tego punktu, po 

dyskusji będziemy mieli 10 minut przerwy technicznej na wprowadzenie tych zmian i 

następnie głosowania dotyczące budżetu. A teraz otwieram dyskusję w sprawie druku 3858, 
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czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. I wyznaczam 

przerwę do 13.20.  

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 13.20. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo przerwa przedłużona do godziny 14.oo. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 14.oo. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Zapraszam wszystkich Państwa Radnych na salę, będziemy zaraz przystępować do 

głosowania poprawek do budżetu.  

 

Radna – p. M. Kot 

Szanowny Panie Przewodniczący!  Szanowni Państwo Radni! 

W imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość proszę o pół godziny przerwy, pół godziny. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo przerwa do godziny 14.30. 

 

Przerwa w obradach Sesji do godziny 14.30. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Dyrektorze Pan jest gotowy? Szanowni Państwo najpierw sprawdźmy może kworum, 

sprawdzamy kworum. Szanowni Państwo kworum mamy, zwracam się też do Radnych z 

Klubu Prawo i Sprawiedliwość, że  zaczynamy głosowania. Szanowni Państwo przechodzimy 

do głosowań, druk 3794, jest to budżet miasta Krakowa na rok 2024. Mamy tutaj 

pozytywne opinie Komisji Praworządności, Komisji Rodziny, Polityki Społecznej i 

Mieszkalnictwa, Komisji Infrastruktury, Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska, Komisji Dialogu Obywatelskiego, Komisja Dialogu Obywatelskiego nie wydała 

pozytywnej opinii, pozytywna opinia Komisji Kultury i Ochrony Zabytków, Komisji 

Edukacji, Komisja Zdrowia i Uzdrowiskowej, Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisja Sportu i Kultury Fizycznej, pozytywna opinia Komisji Ekologii i Ochrony 

Powietrza, Komisji Innowacji, Funduszy Europejskich i Metropolii, Komisji Promocji i 

Turystyki, Komisja Budżetowa nie wydała, natomiast mamy pozytywną opinię Komisji 

Głównej oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Dobrze, zatem przechodzimy do 

głosowań, zapraszam Pana Dyrektora. Zestawienie mamy w ten sposób, że najpierw 

będziemy głosować poprawki klubowe zgodnie  z kolejnością zgłoszeń. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

To pierwsze będą poprawki Klubu Radnych Kraków dla Mieszkańców i poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Poprawka numer 1. Otwieram głosowanie. Szanowni Państwo głosujemy poprawki do 

budżetu miasta Krakowa na rok 2024. Poprawka Klubu Radnych Kraków dla Mieszkańców. 

Poprawka numer 1. Otwieram głosowanie. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 3 osoby były za, 21 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została odrzucona. 

Poproszę o wydruk. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2 Klubu Radnych Kraków dla Mieszkańców. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 4 osoby były za, 19 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została odrzucona. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3 Klubu Radnych Kraków dla Mieszkańców. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 3 osoby były za, 21 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została odrzucona. 

Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4 Klubu Radnych Kraków dla Mieszkańców.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Poprawka numer 4, 

Kraków dla Mieszkańców. Otwieram głosowanie. Ja mam, czy Państwo macie problem? Czy 

możemy głosować? Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 3 osoby były za, 21 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została odrzucona. 

Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

I teraz poprawki będą głosowane Klubu Radnych Nowoczesny Kraków i poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki 2, 3, 4, 5, 6 zostały wycofane. Poprawka numer 7 Klubu Radnych Nowoczesny 

Kraków. 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

45 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Osiem? 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czyli poprawka numer osiem została wycofana. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Więc poprawka numer 8, 9, 10, 11, 12, 13 zostały wycofane. Więc poprawka numer 14. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Zatem otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Głosujemy poprawkę numer 14. Wycofana? Czyli poprawka numer 14 wycofana. 

Jesteśmy w trakcie głosowania poprawki numer 14. Nie była wycofana, ja nie mam tutaj 

informacji o wycofaniu. Bardzo proszę wniosek formalny. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Składam wniosek formalny o reasumpcję głosowania, dlatego, bo informacja, jest 

głosowanie, bo ja na przykład nacisnąłem przycisk, w związku z powyższym składam 

wniosek o reasumpcję, bo nie dotarła wprost informacja do wszystkich Radnych czy 

poprawka jest wycofana czy nie, powstały kontrowersje, Pan Przewodniczący Klubu twierdzi, 

że wycofana, w związku z powyższym chcemy otrzymać informację jasną, że poprawka jest 

wycofana i wtedy jej nie głosujemy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo, ponieważ rozpocząłem głosowanie musimy je zakończyć tak na dobrą 

sprawę. Więc Szanowni Państwo, kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Numer 

14, to jest ta poprawka, ja otworzyłem głosowanie, więc bardzo proszę. Czy ktoś z Państwa 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 3 osoby były za, 23 osoby były przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

odrzucona. Dziękuję bardzo. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15 została wycofana. Poprawka numer 16 Klubu Radnych Nowoczesny 

Kraków. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Zatem przechodzimy do głosowania poprawki numer 16. Otwieram głosowanie. Kto z 

Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z Państwa jeszcze 

głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 27 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 17 Klubu Radnych Nowoczesny Kraków.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka 18, 19 i 20 zostały wycofane, więc poprawka numer 21. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 22. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 23. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poproszę o wydruk.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 24. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

47 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 25. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 26. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 27. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 28. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 29. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki numer 30, 31, 32 zostały wycofane. Poprawka numer 33. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 34 została wycofana, więc poprawka numer 35. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 36 i 37 i 38 zostały wycofane, więc poprawka numer 39. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki numer 40, 41 zostały wycofane, więc poprawka numer 42. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz będą głosowane poprawki Klubu Radnych Przyjazny Kraków. Poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 
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 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 12. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 13. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 14. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 23 osoby były  za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 16. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 17. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 18. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 19. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 20. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 21. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 22. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 23. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 24. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 25. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 26. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 27. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 28. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 29. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 30. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 31. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 32. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 33. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 34. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 35. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 36. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 37. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 38. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 39. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 40. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 41. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 42. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 43. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 44. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 45. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 4 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 46. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 1 osoba była przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 47. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 48. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 49. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 3 osoby były przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 50. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 51. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 52. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś  jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 53. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 54. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 55. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 56. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 57. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki 58, 59, 60, 61, 62 zostały wycofane. Poprawka numer 63. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 64. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 65. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 66. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki 67, 68, 69, 70, 71 zostały wycofane. Więc poprawka numer 72. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy jeszcze ktoś głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki 73, 74, 75 zostały wycofane, więc teraz przechodzimy do poprawek Klubu Radnych 

Platforma – Koalicja Obywatelska. Poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś  jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 1 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 12. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 13. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 14. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 16. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 17. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 18. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 19. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 20. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 21. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 22. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zatem zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 23. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 24. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 25. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 2 osoby były przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. Proszę o wydruk. Przejdźmy dalej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 26. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 27. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 28. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 29. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 30. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 31. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 32. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 33. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

  25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 34. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 35. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 36. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 37. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 38. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 39. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 40. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 41. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 42. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 43. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 44. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 45. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 46. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 47. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 48. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 49. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 50. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 3 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 51. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 52. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 53. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 54. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 55. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 56. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 57. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 58. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 59. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 60. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 3 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 61. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 62. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 63. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 64. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 65. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 66. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 1 osoba była przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 67. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 68. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 69. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 70. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 71. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 72. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ale przepraszam, coś?  
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 72. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik.  

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 73. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 74. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 75. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. Poproszę o wydruk. Czyli teraz poprawka 76. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 76. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 77. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Brak kworum. Proszę o 

wydruk. Optycznie kworum mamy, kworum jest na sali, stwierdzam, że widzę Państwa 

Radnych, kworum mamy, więc poprawka została przyjęta. Tutaj mamy zwykłą większość. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 78. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Poprawka 78. Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 79. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 80. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 81. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 82. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 83. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 84. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Jest problem? Działa. Kto za? Kto przeciw? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam 

głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 85. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 86. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 87. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 88. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 89. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 90. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 91. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 92. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 93. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 94. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 95. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 96. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 97. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 98. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 99. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 100. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 101. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. Poproszę o wydruk.  



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

82 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 102. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 103. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 104. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 105. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 106. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 107. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 108. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 109. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 110. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 111. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 112. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 113. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 114. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

  

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 115. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 116. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 117. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 118. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Kworum, optycznie 

widzę, że kworum jest, zwykła większość, poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 119. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 120. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawka 121 została wycofana i poprawka 122. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 123. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 124. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 125. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 126. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 127. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 128. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 129. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 130. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 131. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 132. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 133. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 134. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz przechodzimy do głosowania poprawek Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. Tu 

przy poprawce numer 1 jako, że jest zwiększenie wydatków, jednocześnie zwiększenie 

deficytu to przyszło mi przekazać opinię Pana Prezydenta, która do tej poprawki jest 

pozytywna, żeby ta poprawka była ważna, musi być pozytywna opinia Pana Prezydenta, 

zgoda Pana Prezydenta, więc takowa jest. Poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czyli poprawka numer 1 Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. Otwieram głosowanie. Kto 

z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś jeszcze głosuje? 

Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

Proszę o wydruk. To przejdźmy do poprawki. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 12 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3, tu również jest zwiększenie po stronie źródeł sfinansowania, znaczy 

zwiększenie deficytu, również opinia Pana Prezydenta do tej poprawki jest pozytywna. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 11 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4, tu jest podobna sytuacja jak w poprawce numer 3, jest zwiększenie 

wydatków oraz zwiększenie poziomu deficytu. Opinia Pana Prezydenta do tej poprawki jest 

pozytywna. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 7 osób było przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

Proszę o wydruk. Przejdźmy może dalej. Przejdźmy już do kolejnej poprawki. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6 również zawiera zwiększenie deficytu, jednocześnie zwiększenie 

wydatków, ale opinia Pana Prezydenta do tej poprawki jest pozytywna.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 14 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8 została wycofana, poprawka numer 9, tu również jest zwiększenie 

wydatków i jednocześnie zwiększenie poziomu deficytu, opinia Pana Prezydenta do tej 

poprawki jest pozytywna. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 12 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. Prosimy o 

wydruk. Możemy dalej, bardzo proszę. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11 została wycofana, poprawka numer 12, analogiczna sytuacja, jest 

zwiększenie poziomu deficytu przy jednoczesnym zwiększeniu poziomu wydatków, opinia 

Pana Prezydenta do tej poprawki jest pozytywna. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 14 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

To już były wszystkie poprawki Klubu Prawo i Sprawiedliwość. Natomiast przechodzimy 

teraz po kolei, to poprawki Pana Radnego Michała Starobrata zostały wycofane, później 

poprawki Pana Radnego Łukasza Wantucha, pierwsza, druga, trzecia, czwarta, piąta, szósta, 

siódma, ósma jest wycofana i następnie są poprawki Panów Łukasza Wantucha i Pana 

Dominika Homa i poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 1 nie wzięła udziału w 

głosowaniu. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawka Pani Radnej Agaty Tatary, poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 18 osób było za, 14 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki Panów Radnych Łukasza Wantucha i Dominika Jaśkowca, poprawka 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Mam, że wycofana.  
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Wycofana? Nie mam tego.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ja mam informację, że poprawka Radnych Łukasza Wantucha i Dominika Jaśkowca jest 

wycofana. To przejdźmy dalej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Terasz zgodnie z kolejnością czasową poprawki Pana Łukasza, Radnego Łukasza Wantucha, 

poprawka numer 9.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10 Pana Radnego Łukasza Wantucha. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Optycznie widzę, że 

kworum jest, poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

I poprawka numer 11 Pana Radnego.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Pana Radnego Marka Sobieraja, poprawka numer 1 została wycofana, 

poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4 została wycofana, poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9 została wycofana, poprawka numer 10. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 22 osoby były za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 11 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 12. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 12 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 13. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 14. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 12 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. Poproszę o 

wydruk. Przejdźmy dalej. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 16. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

Przyjmiemy do protokołu, Pan Edward Porębski był za. Przejdźmy dalej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki numer 17, 18, 19 i 20 zostały wycofane przez Pana Radnego. Teraz przechodzimy 

do poprawek Pana Łukasza Maślony, Radnego, poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 7 osób było za, 17 przeciw, 1 osoba się wstrzymała, 1 nie wzięła udziału w 

głosowaniu. Poprawka odrzucona.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 3 osoby były za, 18 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka odrzucona. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 4 osoby były za, 17 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka odrzucona. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 2 osoby były za, 18 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka odrzucona. Proszę o 

wydruk. Dobrze, przejdźmy dalej. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 3 osoby były za, 17 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Kworum widzę na sali, 

optycznie stwierdzam, że jest kworum, poprawka została odrzucona. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawkę numer 6 Pan Radny wycofał. Następnie to są poprawki Pana Radnego Kazimierza 

Chrzanowskiego, poprawka 1, 2, 3, 4, 5, 6 zostały wycofane. Więc poprawka numer 7.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 1 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8 została wycofana, poprawka numer 9 również, poprawka numer 10.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki numer 11, 12, 13, 14 zostały przez Pana Radnego wycofane. Poprawka  

numer 15. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Następnie poprawki Pana Radnego Edwarda Porębskiego, poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 14 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 18 osób było za, 14 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. Proszę o wydruk. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 15 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7.  
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 14 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 15 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, 13 przeciw, 2 się wstrzymały. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Następnie poprawki Pani Radnej Renaty Kucharskiej, poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Kto jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 17 osób było za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 20 osób było za, 15 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4 została wycofana, poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób było za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki numer  6 i 7 zostały wycofane.  I chyba 8, 9 również, poprawka numer 10.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób było za, 14 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki numer 11, 12 zostały wycofane przez Panią Radną, poprawka numer 13. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

I poprawka numer 14.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Następnie poprawki Pana Radnego Bolesława Kosiora, poprawka numer 1. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 13 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Przez Pana Radnego poprawka 2 i 3 zostały wycofane. Później poprawki Pana Radnego 

Adama Migdała, poprawka numer 1 i 2 została wycofana, wycofane. Teraz przechodzimy do 

poprawek Pana Radnego Krzysztofa Sułowskiego, poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 14 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje?  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

To już nie jest do mnie ocena, mogę przekazać Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Ja nie 

reprezentuję w tej chwili, nie mam w tej chwili Prezydenta. Jedyne, co mogę zrobić to mogę 

do organu nadzorczego wpisać, że została taka wprowadzona, jest paragraf, tyle. Szanowni 

Państwo ja nie mogę, jako Dyrektor powiedzieć Państwu Radnym, nie głosujcie tej poprawki, 

bo mi się nie podoba. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Państwo Radni, przepraszam, Panie Dyrektorze Pan tutaj reprezentuje Prezydenta, to po 

pierwsze, po drugie była prośba o podanie poprawek z błędami formalnymi. Pytanie jest 

proste czy jest tutaj błąd formalny? 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Jeżeli jest podany rozdział konkretny, bez nazwy, to dla mnie jest takie źródło. Ja to 

rozumiem. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czyli jest formalnie w porządku.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Nie wpisałem tylko przychody. Dla mnie 775 to jest promocja miasta. Nie wystarczy, to 

Państwa decyzja jak zagłosujecie. 

 

 

 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

100 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo jesteśmy w trakcie głosowania tak czy inaczej, więc bardzo proszę, czy 

wszyscy głosowali? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, 14 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2, przepraszam, poprawka numer 3.   

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13, przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5 przez Pana Radnego została wycofana. Następnie są poprawki Pani 

Radnej Małgorzaty Kot, poprawka 1, 2, 3 zostały wycofane, poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

A poprawka numer 1? 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

1, 2, 3 są wycofane. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Usłyszałem dwa, trzy, więc przepraszam. Czyli poprawka numer 4 w tym momencie. Zanim 

zaczęliśmy głosowanie bardzo proszę.  

 

Radny – p. M. Starobrat 

Znaczy Panie Dyrektorze ja mam pytanie formalne, bo prawdopodobnie doszliśmy do 

sytuacji, w której wyczerpaliśmy źródło pozyskania środków na poprawki, to jest koszt zdjęty 

z promocji z działu, jeżeli dobrze pamiętam 75095 i może dojść do takiej sytuacji, że w 

budżecie była kwota mniejsza niż już poprawki, przyjęliśmy. I co w związku z tym, bo dalej 

głosujemy zdjęcie środków z promocji, a prawdopodobnie źródło już mogło się wyczerpać.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni  Państwo jak dużo czasu Panie Dyrektorze Pan potrzebuje?  
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Jeśli chodzi o promocję miasta to kwota wszystkich poprawek Państwa Radnych, zostały 

złożone na kwotę 11 mln, natomiast na tym rozdziale zaplanowana jest kwota w budżecie 

35.150.000, 75 teraz, już odpowiadam na temat 95, jest 84 mln, wszystkie Państwa poprawki 

to 75095 to 26.831.000, pozostała działalność. W dziale administracja publiczna w rozdziale 

75095 zaplanowane jest 84.080.315 zł. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przepraszam. Szanowni Państwo, Panie Dyrektorze czas na dyskusję był, ja rozumiem, że 

padło pytanie formalne, natomiast czas na dyskusję był w trakcie dyskusji budżetowej i 

dyskusji nad poprawkami.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

W sumie 26.831.000, wszystko, mam klubami ile, który klub? 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Dyrektorze przejdźmy do głosowania.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głosujemy. Poprawka Pani Radnej Małgorzaty Kot numer 4. Otwieram głosowanie. Kto z 

Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie 

widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 13 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawki 6 i 7 zostały wycofane przez Panią Radną. Poprawka numer 8. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby był za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9.  
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby był za, 12 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, 12 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Pana Radnego Włodzimierza Pietrusa, poprawka 1 i 2 zostały wycofane, 

poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby za, 14 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Następnie poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 13 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5 została wycofana. Poprawka numer 6. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

103 

 

 21 osób było za, 13 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 12 przeciw, 1 się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Pana Radnego Stanisława Moryca, poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

Możemy dalej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10.  
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

Możemy dalej. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 12.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 13.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 14.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 17, przepraszam, szesnaście.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo pierwsza była poprawka siedemnasta. Głosujemy poprawkę numer 17 i 

wrócimy potem do szesnastej. Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, 

poproszę o wynik.  

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 16.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

  

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 18.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 19.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Następnie poprawki Pana Dominika Homy, 1, 2, 3, 4 wycofane, poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została 

przyjęta. I to były wszystkie poprawki. Czy mamy wniosek o przerwę czy nie? 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Czy ja mogę słowo jeszcze formalnie? Formalnie chciałem słowo jeszcze. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę Panie Dyrektorze jeszcze. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

To chodzi o formalność, że do Państwa została przekazana opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w tej sprawie, zaopiniowania projektu uchwały budżetowej miasta Krakowa 

na rok 2024. Kolegium Orzekające w składzie Przewodniczący Pan Piotr Koczanowski, 

członkowie Piotr Józefczyk i Katarzyna Koper, opinia, Kolegium Orzekające postanowiło 

zaopiniować pozytywnie z uwagami projekt uchwały budżetowej miasta Krakowa na rok 24. 

Uzasadnienie macie Państwo w opinii. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze, rozumiem, że wniosku nie ma, zatem przechodzimy do głosowania projektu 3794, 

budżet miasta Krakowa na rok 2024 wraz z przegłosowanymi poprawkami i autopoprawką. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 1 osoba była przeciw, 18 się wstrzymało. Uchwała została podjęta. 

Proszę o wydruk.  

 

Radny – p. A. Hawranek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Proszę o pięć minut przerwy. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze. Można jeszcze wynik, sam wynik, bardzo bym prosił wynik głosowania. Czy można 

wynik głosowania prosić? W każdym razie projekt został przyjęty. Pięć minut przerwy. 

 

Pięciominutowa przerwa w obradach Sesji. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Zapraszam Państwa Radnych, będziemy kontynuować głosowania, zaraz Wieloletnia 

Prognoza Finansowa. Bardzo bym prosił tylko o sprawdzenie kworum, sprawdzamy kworum. 

Szanowni Państwo stwierdzam, że kworum mamy. Przechodzimy do głosowania druk 3795, 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Krakowa, przechodzimy do głosowania 

poprawek do WPF. Panie Dyrektorze rozumiem, że podobnie jak przy budżecie. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Tutaj zaczynamy od poprawek Klubu Radnych Platforma – Koalicja Obywatelska, poprawka 

numer 1. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymuje? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 3 osoby były przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 12. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 13. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 14. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymuje? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

  23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 16. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymuje? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 17. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 18. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Stwierdzam, że jest 

kworum i poprawka jest przyjęta. Poproszę o wydruk. Ja byłem za. To od razu proszę do 

protokołu, że ja głosowałem za. Mamy wniosek? Przejdźmy do głosowania kolejnej 

poprawki. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 19. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Klubu Radnych Nowoczesny Kraków i poprawka numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 2 osoby były za, 20 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka odrzucona. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 2. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

  

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 9. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 10. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 11. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 12. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 13. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 14. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 15. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 16. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Tu mam jeszcze kolejną poprawkę z 19 grudnia, Klub Radnych Nowoczesny Kraków, jakby 

od nowa numer 1. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze z Państwa głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Klubu Prawo i Sprawiedliwość.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przechodzimy do poprawek Klubu Prawa i Sprawiedliwości. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 1. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 17 osób było za, 13 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 

Przejdźmy dalej.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Drugą. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czyli mamy wycofanie dwójki? Znaczy rozumiem, że poprawka numer 2 jest wycofana w 

tym momencie. Jedynka przeszła. Znaczy przepraszam, ale poprawka numer 1 przeszła. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Czyli jedynka przeszła, dwójka wycofana.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Jedynka przeszła, dwójka wycofana.  

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Dwójka jest wycofana, poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 18 osób było za, 15 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

  

 19 osób było za, 15 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. Czy mamy 

jeszcze jakieś wycofanie tutaj? 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 18 osób było za, 14 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została przyjęta. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Pana Radnego Łukasza Wantucha, dwie numeracje, wycofane są wszystkie, 

później poprawka Pana Radnego Adama Migdała numer 1 została wycofana i poprawka 

numer 2 w takim razie do głosowania Pana Radnego Adama Migdała. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 3. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw,  1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 5. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 6. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 7. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 22 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 8. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Teraz poprawki Pana Włodzimierza Pietrusa, ale Pan Radny wycofał poprawkę numer 1 i 

poprawkę numer 2, później Pan Dominik Homa też wycofał poprawkę. I teraz poprawka 

numer 3 Pana Jacka Bednarza.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Zatem otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Poprawka numer 4 została wycofana tak jak i poprawka numer 5, czyli zostaje poprawka 

numer 6 Pana Radnego. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została 

przyjęta. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Wydaje mi się, że to jest wszystko.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

To jest wszystko. Zatem przechodzimy Szanowni Państwo do głosowania druku 3795, to jest 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Krakowa wraz z autopoprawką i przegłosowanymi 

poprawkami.  

 

Otwieram głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Czy wszyscy Państwo głosowali?  Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 21 osób głosowało za, nikt nie głosował przeciw, 19 osób się wstrzymało. Uchwała 

została podjęta.  

 

Szanowni Państwo jeszcze przegłosujemy te uchwały, które już przeprocedowaliśmy 

przed blokiem głosowań związanych z budżetem. A więc Szanowni Państwo druk 3837, są to 

zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2023. Tak, od razu przegłosujemy te druki, które 

mamy przeprocedowane, nie jest tego dużo. 3837, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 

2023. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z  Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 6 się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3838, są to zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2023. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z  Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3887, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2023. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z  Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 33 osoby były za, nikt nie był przeciw, 3 osoby się wstrzymały. Uchwała została 

podjęta. 

 

 Kolejny druk 3888 i tutaj mamy wniosek o wprowadzenie w trybie nagłym do II 

czytania. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem głosujemy wniosek o 

wprowadzenie druku do II czytania, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2023. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie 

widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 33 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został 

przyjęty. Zatem Panie Dyrektorze zapraszam. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie zostały złożone poprawki jak również nie została złożona 

autopoprawka. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania i od razu będziemy głosować ten projekt druku, 

przypominam 3888, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2023. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została 

podjęta.  

 

 Dalej, jeszcze mamy kilka uchwał dotyczących planów, które mamy tylko, to jest 

kilka dosłownie uchwał. Druk 3858. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Rydlówka.  Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy wszyscy 

Państwo głosowali? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została 

podjęta. 

 

 I to by było na tyle, nie wiem czy mamy wprowadzenie? To jedziemy w takim razie. 

Szanowni Państwo przechodzimy do procedowania druku 3841, projekt uchwały w trybie 

jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin 

zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia 

dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Zamiar wyłączenia ze Specjalnego Ośrodka Szkolno –Wychowawczego nr 4 

w Krakowie, ul. Hieronima Wietora 7, Filii nr 1 Szkoły Podstawowej 

Specjalnej nr 6 w Krakowie na os. Zielone 28 i jej likwidacji. 
Tryb jednego czytania i referuje, bardzo proszę Pani Dyrektor Anna Domańska. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. A. Domańska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Niniejszy projekt uchwały dotyczy wyłączenia ze Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego numer 4 w Krakowie Filii numer 1 Szkoły Podstawowej Specjalnej numer 

6 w Krakowie. Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy mieści się przy dwóch adresach, 

ulica Hieronima Wietora 7 oraz na osiedlu Zielonym 28. Filia  numer 1, o której mowa 

została powołana uchwałą w 2005 roku, natomiast od 2013 roku de facto do oddziałów  

Szkoły Podstawowej, tej właśnie filii nie wydaje się skierowań, istnieją w tym miejscu 

wyłącznie oddziały przedszkolne, zostało to zresztą usankcjonowane uchwałą Rady Miasta z 

31 maja 2023 roku w sprawie przekształcenia Przedszkola Specjalnego numer 15. Tak, że 

filia numer 1  funkcjonuje przy tym adresie wyłącznie formalnie. Ta uchwała ma charakter 

porządkowy. Obecnie w przedszkolu mamy 10 oddziałów przedszkolnych i wczesne 

wspomaganie rozwoju. Niniejszy projekt nie będzie miał wpływu na działanie ośrodka i jest 

to wyłącznie charakter porządkujący dwa adresy, pod jednym będzie działało przedszkole, 

pod drugim Szkoła Podstawowa w całości. Tak, że bardzo bym prosiła o przegłosowanie 

niniejszej uchwały. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Edukacji. Czy mamy opinie innych 

komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa 

Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk 3844, projekt uchwały w trybie jednego 

czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego 

prowadzącego obrady. 

 

Nazwa placu. 
Bardzo proszę. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3844 dotyczy nadania nazwy Placu Agnieszki Jałbrzykowskiej 

dla bezimiennego obszaru położonego w dzielnicy XIII Podgórze. Część działki numer 

120/37 obręb 12, jednostka ewidencyjna Podgórze przy placu, przy ulicy Ignacego 

Krasickiego. Z wnioskiem o nadanie temu placowi tejże nazwy wystąpił Pan Przewodniczący 

Rady Miasta Krakowa Artur Buszek. Wniosek uzyskał pozytywną opinię zespołu ds. 

nazewnictwa Komisji Kultury i Ochrony Zabytków Rady Miasta Krakowa oraz Rady 

Dzielnicy XIII Podgórze na terenie, której  znajduje się przedmiotowy plac. Nadanie nazwy 

dla bezimiennego placu zapewni godne upamiętnienie postaci Agnieszki Jałbrzykowskiej. 

Proszę Wysoką Radę o podjęcie uchwały. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Kultury i Ochrony Zabytków. Czy mamy 

prezentacje opinii innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Otwieram dyskusję, czy 

mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Tylko ja Szanowni Państwo dodam, że Pani Agnieszka 

Jałbrzykowska była pierwszą Honorową Obywatelską Miasta Podgórza, a zgodnie z decyzją 

Rady Miasta Krakowa Honorowi Obywatele Miasta Podgórza zostali włączeni w poczet 

Honorowych Obywateli Miasta Krakowa, zatem była to też pierwsza Honorowa Obywatelka 

Miasta Krakowa. I bardzo proszę o pozytywne przyjęcie tego projektu uchwały. 

Przechodzimy, czy jeszcze mamy jakieś zgłoszenia? Nie widzę, zatem zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Przechodzimy do druku 3852, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. 

Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego 

obrady. 

 

Szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

treningowym lub wspomaganym. 
I bardzo proszę Pan Dyrektor Witold Kramarz. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Przyjęcie uchwały wiąże się ze zmianą ustawy o pomocy społecznej. Projekt ustawy ma 

charakter porządkujący, otóż w ustawie o pomocy społecznej w miejsce mieszkań 
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chronionych, treningowych i wspieranych wprowadzono mieszkania tylko treningowe i 

wspomagane, w związku z tym należy dostosować treść poprzedniej uchwały do nowych 

przepisów. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Rodziny, Polityki Społecznej i 

Mieszkalnictwa. Czy mamy opinie innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3871, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek do mnie. Projekt uchwały  

 

Zmieniający uchwałę nr CIV/2683/18 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków wynagradzania rodzin zastępczych zawodowych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka na podstawie umów zawartych z 

Gminą Miejską Kraków w trybie art. 55 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku 

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 
Bardzo proszę Panie Dyrektorze. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Na podstawie ustawy o wspieraniu i rodzinnej pieczy zastępczej rada powiatu w drodze 

uchwały może podnieść wysokość wynagrodzeń dla rodzin zastępczych. Proponujemy 

podwyżki pomiędzy 300, a 700 zł w zależności od liczby dzieci w rodzinach zastępczych 

zawodowych, w rodzinach zastępczych pełniących funkcję pogotowia rodzinnego, w 

rodzinach zastępczych specjalistycznych i rodzinnych domów dziecka. Proponujemy również 

wprowadzenie dodatku dla osób prowadzących rodzinne domy dziecka, które przyjmują 

dzieci ponad limit dla dziewiątego i dziesiątego dziecka, w przypadku tym 20 % 

otrzymywanego wynagrodzenia, podwyżka w wysokości 20 % otrzymywanego 

wynagrodzenia oraz wprowadzenie dodatku za wysługę lat, po 10 latach 300 zł, po 15 latach 

500 zł, po 20 latach 700 złotych do miesięcznego wynagrodzenia oraz w przypadku, kiedy 

rodzina nie korzysta z możliwości  urlopu proponujemy dodatek w wysokości 50 % średniego 

miesięcznego wynagrodzenia z ostatnich 12 miesięcy. Gmina zawsze dbała o to, ażeby stawki 

wynagrodzeń dla rodzin zastępczych były wyższe niż te minimalne określone w ustawie.  

Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Bardzo 

proszę Pan Przewodniczący Stanisław Zięba, rozumiem, że w imieniu komisji? Ale w imieniu 

komisji, klubu? To sekundkę w takim razie, najpierw komisje, kluby, czy mamy? Nie mamy, 

wobec tego otwieram dyskusję i zapraszam. 

 

Radny – p. St. Zięba 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo, Mieszkańcy! 

Jest to bardzo ważna ustawa, zresztą jak wszystkie, ale ta przede wszystkim, która wspomaga 

te rodziny, które naprawdę z poświęceniem wychowują sieroty, nie konieczne te, które nie 

mają rodziców biologicznych, ale te, które mają, a jednak są sierotami. Chciałem tu 
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podkreślić i po prostu pochwalić działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, który 

bardzo rzetelnie i powiedzmy sobie profesjonalnie działa w tym kierunku, jest jednym z 

pierwszych przodujących ośrodków, który w tym temacie, w tym przedmiocie, po Warszawie 

chyba drugi, bardzo rzetelnie, powtarzam się, wspomaga. Dlatego też Państwo mieszkańcy 

bardzo prosimy, bo są takie potrzeby, żeby następne domy rodzinne powstawały. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę. Zatem zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny druk 3872, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Przyjęcie w Gminie Miejskiej Kraków programu korekcyjno – 

edukacyjnego oraz programu psychologiczno – terapeutycznego na lata  

2024 – 2030. 
Bardzo proszę. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu przemocy domowej istnieje konieczność przyjęcia 

programu korekcyjno – edukacyjnego  dla osób stosujących przemoc domową, w związku z 

tym przygotowany został przez specjalistów Ośrodka Interwencji Kryzysowej taki program, 

który jest załącznikiem do projektu uchwały. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Natomiast mamy 

zgłoszenie mieszkańca Pan Rafał Magryś bardzo proszę. 

 

Pan Rafał Magryś 

Witam serdecznie proszę Państwa. Sekretarza, Państwa Radnych. Rozmawiałem wcześniej 

przed zabraniem głosu z Panem Dyrektorem, program jest jak najbardziej zasadny, ale 

chciałbym wam przedstawić w jakim środowisku w ogóle ten program jest prowadzony. 

Ponieważ z jednej strony jestem grupą osób docelowych z tego programu, z drugiej strony 

jestem po psychologii i socjologii, właśnie, dlatego, tak jak większość ludzi, którzy szli w tym 

kierunku żeby właśnie móc pomóc samemu sobie. Problem jest taki, że tak naprawdę ten 

system edukacji, pomocy tym ludziom w systemie edukacji, który jest systemem z XIX wieku 

i tak naprawdę uczy posłuszeństwa autorytetowi. Moim problemem w domu, przez to była 

przemoc w domu, było to, że nie byłem posłuszny autorytetom w pracach, przez to miałem 

konflikty w pracy i według ojca nie nadawałem się do społeczeństwa, co nie było prawdą, 

ponieważ ojciec tego nie rozumiał. Dzięki temu, że nie podlegam autorytetowi byłem w stanie 

zgłosić niebieską kartę, tak, że ojciec uległ korekcie i teraz ojciec jest z powrotem dla mnie 

wartościową osobą i ja chcę dorównać ojcu również korygując siebie. Tak naprawdę 

potrzebna jest całkowita zmiana modelu edukacji osób, ponieważ taki system autorytarny 

właśnie daje to, że tak naprawdę my, jako jednostki, które można nazwać, są patologiczne, nie 

mamy odzwierciedlenia z czym mamy walczyć. Ja walczę z problemami systemu, można 
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powiedzieć, że taki Don Kichot walczący z wiatrakami, jako mieć cel, którym nie jest 

człowiek, ponieważ jestem dosyć specyficzną jednostką i to mi mówi wiele osób, że 

powinienem właśnie mówić, że ja jestem ja, nie utożsamiać się ze wszystkimi, nie używam 

przemocy, nie używam agresji, a system usiłował na mnie wymusić cały czas, że ja używam 

przemocy, bo to jest technika systemu. Najlepiej by było żeby się odegrać na kimś, kto mi 

wymierza jakąś krzywdę. Czy to jest funkcjonariusz, czy to jest urzędnik, czy to ktokolwiek, 

ja powinienem reagować gniewem na urzędnika, wtedy doprowadza się mnie do systemu 

korekcyjnego. Moją techniką było przerzucenie wszystkiego na pismo, niestety pismo jest 

teraz w momencie, kiedy się zdenerwuję mogę pisać, jest to, co prawda ułomność, którą nadal 

trzeba skorygować, ale jest to fakt. Zaczynamy żyć w świecie takim, że na przykład filozofie 

osób, które promują LGBT nie uznają w ogóle czegoś takiego jak agresja, co jest błędne, bo 

tak naprawdę mamy w psychologii  Id-a i wiemy o tym, że ta agresja jest, tą agresję trzeba 

gdzieś przenosić. Tu Pan Sułowski bardzo dobrze wskazał boiska, także pojawia się na 

przykład rugby u nas w mieście, że są miejsca gdzie te osoby będą mogły odreagować. Ja 

proponuję program właśnie ogrodu, prace w ogrodzie, prace właśnie takie, że mogę gdzieś 

sobie znaleźć tego wroga, czyli moim wrogiem są chwasty, szkodniki, coś, co mogę usuwać 

sukcesywnie, co sprawia mi satysfakcję, mam przeniesienie tej agresji na coś, co tak 

naprawdę przynosi pozytywny aspekt. Są systemy właśnie tak jak w modelu fińskim, które są 

stosowane gdzie uczy się ludzi zupełnie czegoś innego, tak samo jak teraz od niedawna się 

pojawiło podjęcie wysokiej wrażliwości. Tak samo jak ja odbieram całą Sesję jako jeden 

aspekt, tak jak potrafię z początku przyciągnąć coś do kolejnego punktu, czy przyciągnąć coś 

z Sesji, która była 5 lat temu jak wprowadzenie programu niskiej emisji, która tak naprawdę 

jest odzwierciedleniem/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Rafale, cztery minuty. 

 

Pan Rafał Magryś 

Już kończę, dlatego zabieram tylko do jednego punktu głos, /…/ odzwierciedleniem Strefy 

Czystego Transportu i innych rzeczy. Wydaje mi się, że dobrą maksymą w ogóle tego 

programu było, bądź zmianą, którą pragniesz ujrzeć w świecie, Mahatma Gandhi. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę, zatem zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Przechodzimy do druku 3873, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. 

Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego 

obrady. 

 

Przyjęcie Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Miejskiej Kraków na 

lata 2024 – 2030. Bardzo proszę. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie z  ustawą o przeciwdziałaniu przemocy domowej do zadań własnych gminy należy 

opracowanie i realizacja gminnego programu w tym zakresie. Dotychczas obowiązywała 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

124 

 

uchwała przyjmująca program przeciwdziałania przemocy w rodzinie, natomiast 9 marca 

2023 roku obszerne znowelizowano tą ustawę, stąd nastąpiła konieczność przedłożenia 

Radzie programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających 

przemocy domowej w brzmieniu załącznika do projektu uchwały. Uprzejmie proszę o 

podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3874, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to uchwała 

 

Zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1157/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Radziwiłłowska 8. Bardzo proszę.  
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Szanowni Państwo! Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej dodaje się do statutu zapis, który 

umożliwia Domowi Pomocy Społecznej przy ulicy Radziwiłłowskiej realizację zadań w 

formie mieszkań treningowych i wspomaganych oraz świadczenie usług wsparcia 

krótkoterminowego. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3875, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to uchwała 

 

Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2695/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Łanowa 41. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie, w związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej dodaje się w statucie zapisy 

umożliwiające realizację Domowi Pomocy Społecznej w Krakowie przy Łanowej 41 zadań w 

formie mieszkań treningowych i wspomaganych oraz świadczenia usług wsparcia 

krótkoterminowego. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Bardzo bym prosił o kolejną teczkę, jeśli można prosić. A więc przechodzimy do druku 3876, 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to uchwała 

 

Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2696/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej im. św. Brata Alberta w 

Krakowie, ul. Nowaczyńskiego 1. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zgodnie, w związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się w statucie Domu 

Pomocy Społecznej ulica Nowaczyńskiego 1 zapisy umożliwiające prowadzenie mieszkań 

treningowych i wspomaganych oraz świadczenia usług wsparcia krótkoterminowego. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny druk 3877, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to 

projekt 

 

Zmieniający uchwałę nr LXXI/2002/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej Nowa Huta w Krakowie, 

os. Hutnicze 5. Bardzo proszę. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się do statutu zapisy 

umożliwiające przez Dom Pomocy Społecznej realizację mieszkań treningowych, zadań w 

formie mieszkań treningowych i wspomaganych oraz świadczenia w DPS usług wsparcia 

krótkoterminowego. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny druk 3878, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin 

zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o 
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składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

Jest to 

 

Zmieniająca uchwałę nr XLV/1223/20 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulicy 

Kluzeka 6. Bardzo proszę. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się w statucie Domu Pomocy 

Społecznej zapisy umożliwiające realizację zadań mieszkań treningowych i wspomaganych 

oraz świadczenia usług wsparcia  krótkoterminowego. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3879,  projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Zmieniająca uchwałę nr LXXI/2001/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Rozrywka 1. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o  pomocy społecznej wprowadza się w statucie zapisy 

umożliwiające realizację zadań w formie mieszkań treningowych i wspomaganych. 

Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę,  

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3880,  projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to projekt 

 

Zmieniający uchwałę nr LXXVII/1156/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej im. Ludwika i Anny 

Helclów w Krakowie, ul. Helclów 2. 
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Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się w statucie zapisy 

umożliwiające realizację zadań w formie mieszkań treningowych i wspomaganych oraz 

świadczenia usług wsparcia krótkoterminowego. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę,  otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Druk 3881,  

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do  prowadzącego obrady. 

 

Zmieniająca uchwałę nr XCIX/2698/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Babińskiego 25. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się do statutu zapisy 

umożliwiające realizację zadania w formie mieszkań treningowych i wspomaganych oraz 

świadczenia usług wsparcia krótkoterminowego. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę,  otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk 

3882,  projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do 

projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek do 

mnie. Jest to projekt uchwały  

 

Zmieniający uchwałę nr LXVIII/1951/21 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Łanowa 43. 

 
Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się do statutu Domu Pomocy 

Społecznej zapisy umożliwiające realizację zadań w formie mieszkań treningowych i 

wspomaganych. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę,  

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 
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druk 3883, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to 

projekt  

 

Zmieniający uchwałę nr LXXVII/1160/13 w sprawie nadania statutu 

jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica  

Łanowa 39. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

W związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się w statucie zapisy 

umożliwiające realizację zadań w formie mieszkań treningowych i wspomaganych oraz 

świadczenia usług wsparcia krótkoterminowego. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem   

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3884, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. Jest to 

projekt  

 

Zmieniający uchwałę nr XCIX/2697/22 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Krakowska 55. 
 

Dyrektor MOPS – p. W. Kramarz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

I ostatni statut, w związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej wprowadza się zapisy  

umożliwiające realizację przez Dom Pomocy Społecznej zadań w formie mieszkań 

treningowych i wspomaganych oraz świadczenia usług wsparcia krótkoterminowego. 

Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem   

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie, dyskusja 

otwarta, nie widzę zgłoszeń Radnych, wobec tego zgodnie  ze Statutem Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Druk 3807, jest to  

 

Przyjęcie Programu aktywnego uczestnictwa młodzieży w życiu miasta 

Młody Kraków na lata 2024 – 2028. 
II czytanie i referuje Pani Dyrektor Elżbieta Kois – Żurek, bardzo proszę. 
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Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęła autopoprawka jak również poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Druk 3865, jest to 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do prowadzącego obrady. Jest to projekt 

 

Zmieniający uchwałę Nr XCIII/2572/22 w sprawie przyjęcia programu 

polityki zdrowotnej pod nazwą Gminny Program Leczenia Niepłodności 

Metodą Zapłodnienia Pozaustrojowego dla mieszkańców Krakowa. 
Bardzo proszę Pani Dyrektor. 

 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Niniejszą uchwałą wprowadza się zwiększenie dostępności do programu, o którym mowa w 

niniejszym projekcie, ta dostępność polega, zwiększenie dostępności na tym, że każda para 

może, ma prawo do procedury nie w ciągu trwania programu czyli raz na trzy lata tylko w 

każdym roku. Natomiast chciałabym jeszcze ewentualnie uprzedzić pytania związane z 

finansowaniem, na razie wprowadzamy taką zmianę dającą możliwość w tym programie, 

natomiast do czasu wykrystalizowania się programu rządowego nie będziemy ogłaszać 

konkursu na realizatorów tego programu tak, aby ewentualnie odstąpić od realizacji gminnego 

programu na rzecz tego programu rządowego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem   

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3866, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek do 

mnie. Jest to projekt uchwały 

 

Zmieniający uchwałę nr XCIX/2701/22 w sprawie udzielenia dotacji dla 

Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle 

Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie na realizację w 

latach 2022 – 2024 programu polityki zdrowotnej pod nazwą Program 

profilaktyki i rehabilitacji dysfunkcji narządu ruchu dla mieszkańców 

Gminy Miejskiej Kraków. Bardzo proszę Pani Dyrektor.  
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Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Niniejszą uchwałą zwiększa się w 2024 roku dotację dla Miejskiego Centrum o 422.467,04 zł 

na realizację programu, co będzie skutkowało bezpośrednio tym, że z zaplanowanych 268 

osób wsparciem zostanie objętych osób 520. Stąd też uprzejmie proszę o przyjęcie uchwały. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3867, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do prowadzącego obrady.  

 

Przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą Dzienny Dom Opieki 

Medycznej w Gminie Miejskiej Kraków. 
 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Przedmiotowa  uchwała przyjmuje kontynuację i realizację programu dotyczącego 

prowadzenia Dziennego Domu Opieki Medycznej. Program jest realizowany od roku 2018, 

stąd też uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie 

widzę, otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny druk 3868, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek do mnie. Jest to 

 

Udzielenie dotacji dla Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, 

Przewlekle Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie na 

realizację w 2024 roku programu polityki zdrowotnej pod nazwą Dzienny 

Dom Opieki Medycznej w Gminie Miejskiej Kraków. Bardzo proszę Pani 

Dyrektor.  

 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Niniejszy projekt uchwały jest konsekwencją poprzedniego projektu uchwały. Niniejszym 

projektem udziela się dotacji celowej w kwocie 1.285.200 zł dla Miejskiego Centrum Opieki 

na realizację tego programu. Tak jak mówiłam poprzednio mówimy o kontynuacji programu 

realizowanego od roku 2018. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Druk 3869, 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek do prowadzącego 

obrady. Jest to projekt dotyczący 

 

Nałożenia na Miejskie Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle 

Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie zadania 

polegającego na zabezpieczeniu w 2024 r. opieki medycznej dzieciom 

przebywającym w placówkach. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Jest to również kontynuacja i realizacja zadania polegającego na zapewnieniu opieki 

medycznej dla dzieci przebywających w 11 szkołach i placówkach specjalnych. Szczegółowo 

zostało to wymienione w uzasadnieniu do projektu uchwały. Szanowni Państwo to również 

kontynuacja zadania realizowanego od roku 2019 i wysokość dotacji na realizację tego 

zadania wynosi 2.365.176 zł, natomiast szczegóły związane z przekazaniem dotacji zostaną 

określone w umowie po przyjęciu tej uchwały, zawartej z Miejskim Centrum Opieki. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Druk 3870, 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą Program polityki 

zdrowotnej w zakresie wykrywania zaburzeń słuchu u dzieci 

uczęszczających do szkół i placówek z terenu Gminy Miejskiej Kraków. 
Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Niniejszą uchwałą proponuje się włączyć do realizacji w latach 2023 – 26 program polityki 

zdrowotnej, program dotyczący badań przesiewowych zaburzeń słuchu u dzieci 

uczęszczających do szkół i placówek z  terenu Gminy Miejskiej Kraków. Mówimy o uczniach 

klas I, w roku 2024 chcielibyśmy takimi badaniami przesiewowymi objąć 3 tys. uczniów. 

Koszt, roczny koszt programu to 686.589 zł. Szanowni Państwo koszt jednej interwencji to 

około 200 zł. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Przepraszam, naprawdę nie jest nas dużo na sali Panie Radny. 

 

Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia – p. E. Kois – Żurek 

Ja tylko powiem jeszcze tyle, że jest to pewien zamysł związany z polityką zdrowotną miasta 

Krakowa, mianowicie na poprzedniej Sesji przyjmowaliście Państwo program związanym z 

badaniami przesiewowymi wzroku, teraz mówimy o słuchu, ponieważ te kwestie, zwłaszcza 

po pandemii są bardzo istotne, a biorąc też pod uwagę badania, które pokazały, że około 20 % 

dzieci ma problemy z słuchem, stąd o tyle istotny ten program do realizacji. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny druk 3832, jest to 

 

Ogłoszenie  zamiaru podziału samorządowej instytucji kultury Krakowskie 

Biuro Festiwalowe i przyjęcie założeń do planu zaopatrzenia Gminy 

Miejskiej Kraków w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe na lata 

2023 – 2038. Bardzo proszę Panie Dyrektorze. Pan Dyrektor Andrzej Łazęcki, bardzo 

proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Klimatu – p. A. Łazęcki 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku wpłynęła autopoprawka. Jej celem jest wprowadzenie do dokumentu najnowszej 

dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady gdzie są zawarte wymagania dotyczące 

efektywnego energetycznie systemu ciepłowniczego. W przyszłości tylko takie systemy będą 

mogły otrzymać wsparcie publiczne,  tak, że zależy nam na zaktualizowaniu. W kliku 

miejscach dokonaliśmy korekty opisu, to są  zmiany redakcyjne żeby bardziej sprecyzować 

treść. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ja tylko, przepraszam, bo tutaj rozumiem, że wystąpił jakiś błąd z tytułem i to jest Przyjęcie 

założeń do planu zaopatrzenia Gminy Miejskiej Kraków w Ciepło, Energię Elektryczną i 

Paliwa, czyli ponieważ się zdziwiłem odnośnie tego Krakowskiego Biura Festiwalowego. 

Tutaj to jest II czytanie do druku dotyczącego założeń do Planu Zaopatrzenia Gminy 

Miejskiej Kraków w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe na lata 2023 – 2038. Czy 

mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram dyskusję w 

sprawie autopoprawki, nie widzę zgłoszeń. Zatem zamykam dyskusję i stwierdzam odbycie II 

czytania. Kolejny druk 3862, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. 

Proszę o składanie poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego 

obrady. 

 

Zatwierdzenie Wytycznych do zarządzania historycznym centrum 

Krakowa, miejscem światowego dziedzictwa UNESCO na lata 2023-2035. 
Bardzo proszę. 
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Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Piotrowska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Zagwarantowanie sprawnego i efektywnego systemu zarządzania historycznym centrum 

Krakowa jako miejscem Światowego Dziedzictwa jest zobowiązaniem wynikającym z 

ratyfikowanej przez Polskę Konwencji w sprawie ochrony Światowego Dziedzictwa 

Kulturalnego i Naturalnego, wpis Krakowa na Listę Światowego Dziedzictwa 45 lat temu był 

realizacją prawa, zobowiązaniem, realizacją zobowiązania. Jest opracowany dokument 

kierunkowy, został on załączony do projektu uchwały. Uprzejmie proszę o jego przyjęcie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Natomiast mamy 

zgłoszenie Pana Rafała Magrysia, bardzo proszę. Mówił Pan, że tylko jeden punkt. 

 

Pan Rafał Magryś 

Witam serdecznie. Z uporem maniaka dalej będę uważał, że nie ma złej technologii tak samo 

jak nie ma złego wyboru, to, że poszliśmy w systemy dotacyjne mamy programy dotacyjne, 

można było to szerzej rozpropagować tak, żeby ludzi lepiej informować, żeby faktycznie te 

punkty, które trzeba wprowadzić w życie w mieście były wyraźniej przedstawione, że to jest 

dla pozysku finansów do rozwoju innych części struktur miasta. I tak samo, tak jak mówiłem, 

że miasto w jakiś sposób musi mieć własny dochód, żeby nie być tak bardzo uzależnionych 

od tych systemów dotacyjnych i nie koniecznie wszystko implementować, bo te programy 

implementowane nieraz bardziej nam szkodzą niż pomagają. Dlatego cały czas apeluję 

odnośnie rozwoju smart – city właśnie w Starym Mieście z możliwością wprowadzenia 

technologii VR tak żeby faktycznie była możliwość wielokrotnego zwiedzania tego samego 

miejsca w zupełnie innej perspektywie. Dzięki temu, że smart – city będzie tak jakby 

asekuracją VR również to nam ogładzi trochę tak naprawdę, co się dzieje na Starym Mieście, 

ponieważ jak wracam nieraz w nocy właśnie z miejsca to widzę pijaną osobę wchodzącą, 

wczołgającą się do baru czy tu pod tymi Sukiennicami ostatnio właśnie wiedziałem 

bezdomnych, którzy po prostu tam sobie zrobili noclegownię. Wydaje mi się, że takich rzeczy 

powinniśmy starać się  unikać, bo to nie jest przyjemne, jeżeli faktycznie chcemy mieć to 

miasto dla klienta zamożnego, który ma tutaj spędzać czas i podziwiać walory tego miasta, a 

nie koniecznie spotykać się z elementem, który jest nieprzyjemny. Tak samo też taki system 

nam będzie sprzyjał, ponieważ wydaje mi się, że jednak  to kasyno powstanie  przy ulicy 

Floriańskiej, bo to ratingowo wychodzi, że to po prostu będzie bardzo opłacalne miejsce, 

także struktura samego Rynku też nam się zmieni, jest dużą imprezownią, mamy 

niewyjaśnioną strukturę z klubami Go – Go i wydaje mi się, że właśnie taki dobry monit 

byłby dobry dla prowadzenia turystyki też właśnie personalnej typu nawet wejściówka czy 

coś takiego i wydaje mi się, że jest to dobry kierunek, a czas na jaki rozciągnięty jest ten 

program jest możliwość do eksperymentowania, a pokazanie samego smar – city na małym 

obszarze gdzie funkcjonuje, gdzie się sprawdza, gdzie zdaje egzamin jest też dobrym atutem 

na to, żeby w przyszłości myśleć o elementach w zupełnie innych częściach Krakowa. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze zgłoszenia? Pani Radna Anna Prokop – Staszecka bardzo 

proszę. 
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Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja chciałam zapytać w jakim trybie Pan Magryś regularnie zabiera głos? W takim trybie, 

dlatego, że kogo reprezentuje, bo każdy z nas reprezentuje jakąś część naszego miasta i 

jesteśmy wybrani do Rady Miasta, a Pan, Panie Przewodniczący dopuszcza cały czas, że Pan, 

chciałabym wiedzieć, kogo reprezentuje Pan, który mówi tutaj i zabiera nam czas, bardzo 

proszę. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Bardzo proszę. Każdy mieszkaniec zgodnie z czymś, co się nazywa uzus, jeśli dobrze 

pamiętam opinię pana mecenasa, taki uzus został wykształcony przez lata działalności naszej 

Rady, także za poprzednich przewodniczących przecież też mieszkańcy, w tym Pan Rafał, 

byli dopuszczani do głosu, a wcześniej nie? Dobrze, czy możemy przejść dalej? Rozumiem, 

że nie mamy już więcej zgłoszeń do tego punktu, wobec czego zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk 

3864, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Udzielnie dotacji celowej miejskiej instytucji kultury. Bardzo proszę. 
 

Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Piotrowska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji celowej miejskiej instytucji kultury Bibliotece 

Kraków na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą adaptacja lokali przy ulicy Meiera 

16C na nową filię biblioteczną w wysokości 140 tys. zł. Do projektu uchwały została 

zgłoszona autopoprawka, która dotyczy udzielenia dotacji podmiotowej miejskim instytucjom 

kultury na dofinansowanie działalności bieżącej w zakresie realizowanych zadań statutowych 

i na realizację programu Krakowska Karta Rodzinna 3+. Szczegóły znajdują się w tekście 

projektów uchwał jak i w uzasadnieniu. Uprzejmie proszę o przyjęcie uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Kolejny druk 3798, jest to uchwała 

 

Zmieniająca uchwałę nr CXIII/3071/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 9 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Długiej Nr 31/Pędzichów 2 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości 

bonifikaty. 
II czytanie, bardzo proszę Pani Dyrektor. 
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawka. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, Kolejny druk 3799, jest to 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 9 o adresie ul. Pędzichów 2/9 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku 

przy ul. Długiej nr 31/ ul. Pędzichów nr 2 wraz z udziałem w nieruchomości 

wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty. 
 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też niezgłoszona została autopoprawka. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania. Druk 3800, jest to 

 

Zmieniająca uchwałę nr CX/2987/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Blich Nr 7 wraz z 

pomieszczeniem przynależnym udziałem w nieruchomości wspólnej oraz 

ustalenia wysokości bonifikaty. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie została zgłoszona autopoprawka, nie wpłynęły też poprawki. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania. Kolejny druk 3801, jest to 

 

Zmieniająca uchwałę nr LII/1449/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 3A stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Łobzowskiej Nr 9 wraz z 

pomieszczeniami przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej i 

ustalenia wysokości bonifikaty. Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie została zgłoszona autopoprawka, nie wpłynęły też poprawki. 

Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania. Kolejny druk 3802, jest to 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 65 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku w os. Centrum D Nr 1 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty. 
Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie została zgłoszona autopoprawka, nie wpłynęły też poprawki. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania. Kolejny druk 3813. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 54 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku w os. Centrum A Nr 1 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty. 
Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie została zgłoszona autopoprawka, nie wpłynęły też poprawki. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania. Druk 3814. Jest to 

 

Zmieniająca uchwałę nr CXV/3097/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 1 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Grodzkiej Nr 13 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty. 
 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie została zgłoszona autopoprawka, nie wpłynęły też poprawki. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania. Druk 3815. 
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Wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 90 % dla Zarządu 

Cmentarzy Komunalnych w Krakowie, od opłaty rocznej ustalonej jako  

0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami 

zagospodarowanymi jako Cmentarz Pychowice, stanowiącymi własność 

Gminy Miejskiej Kraków. 
 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie została zgłoszona autopoprawka, nie wpłynęły też poprawki. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Stwierdzam  odbycie II czytania. Kolejny druk 3824, jest to projekt uchwały w 

trybie dwóch czytań. 

 

Zmieniająca uchwałę nr CX/2983/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 7 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, 

położonego w budynku mieszkalnym przy ul. Bolesława Limanowskiego Nr 

13 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości 

bonifikaty. 
 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! Szanowny Panie Przewodniczący! 

Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego położonego w Krakowie przy ulicy 

Limanowskiego. Ta uchwała była już podjęta, ale w związku z wpisem do rejestru zabytków 

w przypadku wystąpienia przez osobę ustaloną w przetargu jako nabywca nieruchomości 

dopiero wtedy, kiedy ten nabywca taki wniosek złoży wtedy ta bonifikata będzie udzielona. Ja 

to tłumaczyłam na poprzednim, na poprzedniej Sesji, że zmienił się przepis ustawy i teraz ta 

bonifikata, którą Państwo ustaliliście nie jest obligatoryjna tylko na wniosek. Stąd 

konieczność zachodzi zmiany tego paragrafu dotyczącego tylko i wyłącznie bonifikaty. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Mamy tutaj pozytywną opinię Komisji Budżetowej oraz Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo. Kolejny druk 

3825, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. Jest to 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 13 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Zakątek Nr 3 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej. 
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3825 dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego, który stanowi własność Gminy 

Miejskiej Kraków, a położony jest w Krakowie przy ulicy Zakątek numer 3 i jest to 

oczywiście związane również, ta sprzedaż, z udziałem wynoszącym 25/1000 części w 

nieruchomości wspólnej. Lokal jest o powierzchni 53,54 m, a wartość tego lokalu ustalona 

zgodnie z operatem szacunkowym to 592.180 zł to jest 11.060,52 zł za metr kwadratowy. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo. Kolejny druk 

3840, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. Jest to 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 15 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Stefana Grota-

Roweckiego nr 57 wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w 

nieruchomości wspólnej. Bardzo proszę.  

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3840 dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego, który położony jest w Krakowie 

przy  ulicy Stefana Grota-Roweckiego numer 57, a lokal oznaczony jest numerem 15. 

Powierzchnia tego lokalu to 62,11 m, a wartość tego lokalu określona przez rzeczoznawcę 

majątkowego została na kwotę 608.692, to jest po 9.800,22 zł za metr kwadratowy. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zamykam 

dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 

15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo. 

Kolejny druk 3843, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 69 stanowiącego własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Kurczaba nr 9 wraz z 

udziałem w nieruchomości wspólnej. Bardzo proszę.  
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3843 dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego, który położony jest w Krakowie 

przy ulicy Kurczaba numer 9, a lokal oznaczony jest numerem 69. Powierzchnia użytkowa 

tego lokalu to 54,53 m, a wartość tego lokalu określona przez rzeczoznawcę majątkowego to 

kwota 517.980 zł, to jest po 9.498,99 zł za metr kwadratowy. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zatem zamykam 

dyskusję, stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 

15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo.  

Kolejny druk 3853, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. Jest to 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty, stanowiącej dług spadkowy, udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału w części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ul. Kazimierza Wielkiego 73 w Krakowie.  
Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3853 dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty, która była udzielona od sprzedaży części 

nieruchomości gruntowej. Sprawa została omówiona szczegółowo na dwóch komisjach, 

zgodnie z przyjętymi tutaj naszymi zasadami i procedurą i ten wniosek złożony przez osobę 

fizyczną o odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty został rozpatrzony na Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego 10 października 2024 roku, a na Komisji Budżetowej  

24 października 2023 roku i w związku z podjętymi pozytywnymi uchwałami został 

przygotowany projekt uchwały, który właśnie Państwu dzisiaj przedstawiam. Dziękuję 

bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Państwo Radni. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Otwieram 

dyskusję, zapraszam Państwa Radnych? Nie mamy zgłoszeń. Zatem zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo.  Kolejny druk 

3854, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału w części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ulicy 

Władysława Łokietka 19 w Krakowie, stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Bardzo proszę.  
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3854 dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania 

zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty jaka była udzielona od ceny sprzedaży udziału w 

części nieruchomości gruntowej. Sprawa omówiona na dwóch komisjach, Komisja Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego 24 października, a Komisja Budżetowa 7 listopada zaopiniowały 

taką możliwość pozytywnie. Stąd wystąpienie do Państwa z wnioskiem o, z uchwałą, którą 

Państwu przedstawiam. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo. Kolejny druk 

3855, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. Jest to 

 

Wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 90 % dla Zarządu 

Cmentarzy Komunalnych w Krakowie, od opłaty rocznej ustalonej jako 

0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami 

zagospodarowanymi jako Cmentarz Mydlniki, stanowiącymi własność 

Gminy Miejskiej Kraków. Bardzo proszę.  

 
Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący!  Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 3855 dotyczy wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w 

wysokości 90 % dla Zarządu Cmentarzy Komunalnych w Krakowie od opłaty rocznej, która 

jest obligatoryjna i ustalana jest jako 0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu. To 

dotyczy Cmentarza w Mydlnikach i po wyrażeniu Państwa zgody na udzieloną bonifikatę 

opłata roczna będzie wynosiła 875,59 zł. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zamykam dyskusję, 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzenia autopoprawek na 2 stycznia 2024 roku godzina 15.oo, 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na 4 stycznia 2024 roku godzina 15.oo. Kolejny druk 

3819, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady.  

 

Skarga na działanie Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 
Bardzo proszę, referuje Pan Radny Adam Migdał. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3819 w sprawie skargi na działanie 

Zarządu Dróg Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się za niezasadną skargę na działania 

Zarządu Dróg Miasta Krakowa opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2. 

Rozpatrzenie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Szanowni Państwo! Państwo zapoznaliście się z projektem uchwały i z uzasadnieniem, ja 

tylko dla przypomnienia powiem, że to była przesłana skarga na działania Zarządu Dróg 

Miasta Krakowa, dotyczy planowanej budowy mostu na rzece Serafie w ciągu  ulicy Rakuś. 

Koncepcja została wykonana zgodnie z obowiązującymi przepisami to jest rozporządzenie 

Ministra Infrastruktury w sprawie przepisów techniczno – budowlanych dotyczących dróg 

publicznych. Przyjęto opracowania koncepcyjne, założenia spełniają minimalne wymagania 

dotyczące zarówno wzniesienia konstrukcji obiektu jak i światła mostu. Realizacja wyżej 

wymienionego zadania była realizowana podczas prac nad projektem budżetu miasta 

Krakowa i Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2021 – 2022, finansowanie jednak nie 

zostało przyznane, aktualnie nie jest prowadzona inwestycja w przedmiotowym rejonie. 

Mając na uwadze wszystkie wyjaśnienia należy uznać, że zarzuty zawarte w przedmiotowej 

skardze są niezasadne. Proszę o przyjęcie projektu uchwały. Dziękuję uprzejmie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny 

druk 3820, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek do 

prowadzącego obrady.  

 

Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. 
I referuje Pan Radny Adam Migdał, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3820 w sprawie skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się za niezasadną skargę na działanie 

Prezydenta Miasta Krakowa opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2. Uzasadnienie 

faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do projekt uchwały. Szanowni 

Państwo przesłana do Rady Miasta Krakowa skarga na działanie Prezydenta dotyczyła 

Wydziału Mieszkalnictwa Urzędu Miasta Krakowa, sposobu rozpatrzenia wniosku o 

przyznanie pomocy mieszkaniowej z zasobów Gminy Miejskiej Kraków. Zgodnie z 

uregulowaniami rozdziału III otrzymywania uprawnień do otrzymania mieszkania z zasobów 

Gminy Miejskiej Kraków osoby wnioskujące o pomoc mieszkaniową z zasobu 

mieszkaniowego Gminy Miejskiej Kraków są uprawnione do  ubiegania się o najem 

socjalnego lokalu w przypadku braku tytułu prawnego do lokalu oraz udokumentowania faktu 

osiągania niskich dochodów. Osoba ubiegająca się o pomoc mieszkaniową powinna złożyć 

stosowy wniosek wraz z kompletną dokumentacją potwierdzającą fakt spełnienia przez 

wnioskodawcę kryteriów uprawniających do uzyskania pomocy mieszkaniowej. Wniosek 

złożony przez skarżącą nie spełniał wymogów formalnych określonych w przedmiotowej 

uchwale, było wezwanie do uzupełnienia braków, niemniej jednak skarżąca nie dołączyła 
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wszystkich wyjaśnień i uzupełnień dokumentów. I mając powyższe na uwadze, wszystkie 

wyjaśnienia, należy uznać, że zarzuty zawarte w przedmiotowej skardze są niezasadne. 

Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk 

3821, jest to projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek w zakreślonym terminie do prowadzącego obrady.  

 

Skarga na działanie Zarządu Budynków Komunalnych oraz Prezydenta 

Miasta Krakowa. I referuje Pan Radny Adam Migdał, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3821 w sprawie skargi na działanie 

Zarządu Budynków Komunalnych oraz Prezydenta Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się 

za niezasadną skargę na działanie Zarządu Budynków Komunalnych oraz Prezydenta Miasta 

Krakowa opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2. Uzasadnienie faktyczne i prawne 

rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do projektu uchwały. Przekazana do Rady Miasta 

Krakowa przez Małopolski Urząd Wojewódzki skarga na działanie Zarządu Budynków 

Komunalnych oraz Prezydenta Miasta Krakowa dotyczyła działań związanych z zajmowanym 

przez nią lokalem mieszkalnym przy ulicy Zyblikiewicza w Krakowie wraz z przynależnymi 

do niej częściami. Bezpośrednio do zarzutów zawartych Prezydent wyjaśnił, iż nieruchomość 

położona przy ulicy Zyblikiewicza w Krakowie stanowi współwłasność Gminy Miejskiej 

Kraków oraz właścicieli lokali wyodrębnionych tworzących wspólnotę mieszkaniową, 

administratorem budynku jest firma Dagowa JKK. W zakresie opisanej w treści skargi z 

balkonem Prezydent poinformował, że balkony znajdujące się przy lokalach mieszkalnych 

numer 8 i 9 stanową część wspólną budynku, ponieważ obejmuje więcej niż jeden lokal 

mieszkalnych, a więc służy do użytku właścicieli kilku lokali i nie może być odgrodzony i 

zamknięty do niego dostęp. Mając wszystkie wyjaśnienia na uwadze należy uznać, że zarzuty 

zawarte w przedmiotowej skardze komisja uznała jako niezasadne. Proszę o przegłosowanie 

projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. Kolejny druk 

3822, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do 

projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek 

wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w 

zakreślonym terminie do prowadzącego obrady.  

 

Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. I referuje Pan Radny Adam 

Migdał, bardzo proszę. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Krakowa według druku 3822 w 

sprawie skargi na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się za niezasadną 

skargę na działanie Prezydenta Miasta Krakowa opisane w treści przedmiotowej skargi. 

Paragraf 2. Uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do 

projektu uchwały. Przesłana do Rady Miasta Krakowa skarga na działanie Prezydenta Miasta 

Krakowa dotyczy odmowy wydania kopii decyzji. Prezydent Miasta wyjaśniał, z dnia  

15 czerwca 2010 roku, o wykreśleniu podmiotu gospodarczego z ewidencji działalności 

gospodarczej. Prezydent Miasta Krakowa udzielając wyjaśnień poinformował, że zawarte w 

skardze zarzuty i uwagi były przedmiotem postępowania wyjaśniającego przeprowadzonego 

w trybie art. 227 kodeksu postępowania administracyjnego, o jego wynikach skarżący został 

poinformowany w dniu 4 października 23 roku. Jednocześnie Prezydent poinformował 

skarżącego, że kopie decyzji, o których przekazanie wnioskuje mogą jeszcze znajdować się, o 

których przekazanie prosił skarżący, mogą znajdować się we właściwym dla przedsiębiorców 

urzędzie skarbowym, w Urzędzie Statystycznych, w ZUS lub w kasie Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego. Mając na uwadze wszystkie wyjaśnienia należy uznać, że 

zawarte w przedmiotowej skardze zarzuty są nieuzasadnione. Proszę o przegłosowanie 

projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Zatem 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. 

Przeskakujemy jeden projekt i przechodzimy do druku 3889, projekt uchwały w trybie dwóch 

czytań. Jest to 

 

Zmiana uchwały Nr CII/2804/22 Rady Miasta Krakowa z dnia 21 grudnia 

2022 w sprawie zasad udzielania bonifikat od ceny zbycia lokali 

mieszkalnych - na rzecz ich najemców. 
I czytanie, referuje Pan Radny Łukasz Sęk. 

 

Radny – p. Ł. Sęk 

Dziękuję. Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

To jest tylko uchwała, która przedłuża o rok możliwość składania wniosków o wykup 

mieszkania z bonifikatą. Obecnie prawie 900 wniosków zostało złożone, ale widać z tych 

danych, że najwięcej jest składanych w ostatnich tygodniach, ostatni miesiąc, w związku z 

tym chcemy dać szansę jeszcze tym osobom, które nie zdążyły do tej pory, żeby taki wniosek 

mogły złożyć. Nie zmieniają się w żaden sposób zasady, które Rada przyjęła przy poprzedniej 

uchwale, więc te wszystkie regulacje bez zmian, tylko wydłużenie o jeden rok. Pan Radny 

Stawowy na początku przy wprowadzeniu podał te informacje dokładne o liczbach, no, więc 

apelujemy o to żeby przyjąć i dać taką możliwość. To jest druk dwuczytaniowy, więc ja od 

razu składam wniosek, jeżeli Wysoka Rada się do niego przychyli, żeby II czytanie odbyć na 

dzisiejszej Sesji, bo to jest wymagane do tego, żeby ten program miał kontynuację, bo on się 

kończy 31 grudnia, więc żeby te wnioski można było dalej składać od 1 stycznia musimy 

dzisiaj przyjąć ten projekt uchwały, jeżeli taka będzie decyzja Rady. Tutaj zostawiam 

wniosek. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo czy mamy tutaj prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie 

widzę, zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa określam termin wprowadzania autopoprawek na 20 grudnia 2023 roku 

godzina 18.15 oraz ostateczny termin zgłaszania poprawek na 20 grudnia 2023 roku godzina 

18.20. Przechodzimy do druku 3859 – R, projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie 

z paragrafem 34 ust. 2 Statutu Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania 

autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad 

projektem.  

 

Rezolucja skierowana do Parlamentarnego Zespołu ds. Krakowa. 
Bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! 

W polskim sejmie powstał specjalny zespół zajmujący się sprawami naszego miasta, nasza 

rezolucja jest de facto powtórzeniem rezolucji, które zostały do tej pory przyjęte i były 

adresowane do sejmu, do parlamentu, do Prezydenta i do innych instytucji, teraz niejako 

powtarzamy te zapisy, ale kierujemy je do konkretnego organu licząc, że będzie możliwość 

przedstawienia tych rezolucji wcześniejszych i skłonienia członków tego zespołu do 

przygotowywania ustaw w trybie 15 posłów. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy stanowisko Prezydenta, stanowiska klubowe, komisji? Nie widzę, zatem 

otwieram dyskusję, klubowo? Nie, jako klub, nie, jako komisja, wobec tego otwieram 

dyskusję i bardzo proszę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja do wnioskodawcy, bo mnie się zawsze wydawało, że jak się do kogoś występuje to 

występuje się do szefa danego organu, a nie do jakiejś tam jednostki takiej techniczno – 

organizacyjnej, czyli ta rezolucja powinna być skierowana na ręce Marszałka Sejmu i on dalej 

przesyła do zespołu zadaniowego, a nie do zespołu zadaniowego, bo to formalnie  nie ma 

takiego bytu w sejmie, jest zespół kilku posłów, którzy mogą sobie zarejestrować dowolny 

zespół, na przykład przyjaźni chińsko – tajskiej i też będzie taki zespół, ten jest ds. Miasta 

Krakowa, ale to jest zespół taki wewnętrzny, natomiast stroną postępowania w każdej tego 

typu rzeczy jest Marszałek Sejmu, tak jak się nie pisze na dyrektora wydziału oficjalne pismo 

tylko pisze się na Preydenta. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze. To teraz ja. Znaczy Panie Radny jakby dwie kwestie. Znaczy pierwsza kwestia to z 

tego, co wiem od członków tego zespołu to ten zespół też będzie procedował w Krakowie, 

będzie dyskutował w Krakowie i też dostał zaproszenie do nas tutaj, do Rady, mam nadzieję, 

że jedno z posiedzeń przynajmniej tego zespołu się odbędzie i będzie możliwość przekazania 

tak naprawdę rezolucji, które zostały uchwalone w tej kadencji, może i wcześniejsze, to jest 

jedna rzecz. A druga rzecz, ja zawsze, to między innymi Radna Małgorzata Jantos mówiła o 

tym, żeby nie robić bloków w przypadku budżetu. Tutaj ja mam trochę mieszane uczucia, co 

do takiej rezolucji, w której pakujemy różne rzeczy, bo ktoś może być za opłatą turystyczną, 
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ale nie wiem, przeciwko na przykład likwidacji Straży Miejskiej, po prostu mi to troszeczkę, 

sama formuła, powiem szczerze, tak średnio pasuje, ale to jest moja opinia, nie chodzi mi o 

treść merytoryczną tylko o formułę pakowania wielu różnych rezolucji do jednej rezolucji. 

Czy mamy jeszcze jakieś zgłoszenia? Nie widzę, zatem bardzo proszę Panie Radny. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący te rezolucje, które, te teksty, które tam są zrobione są na 

podstawie rezolucji, które już przyjęliśmy do tej pory, na przykład opłata turystyczna, 

przyjmowaliśmy rezolucję w tej sprawie i odpowiedź była taka, taka jak dostajemy zawsze, 

nie w większości przypadków tylko zawsze dostajemy. Tak samo kwestia na przykład 

usuwania graffiti, też przyjmowaliśmy taką rezolucję, więc de facto te wszystkie punkty to 

jest powtórzenie rezolucji z kilku ostatnich nawet lat, ale one nie dawały żadnego efektu. Tak, 

że to nie są nowe tematy, to są tematy, które już przegłosowywaliśmy. Co do zastrzeżeń Pana 

Przewodniczącego Stawowego, przyznam się szczerze, że biorąc pod uwagę, że to jest 

rezolucja, że to jest wyrażenie woli, stanowiska to myślę, że możemy mieć tutaj znacznie 

większą swobodę działania z tego prostego powodu również, że jest oficjalnie powołany tego 

typu zespół, to nie jest zespół nieformalny, to jest zespół, którego skład został ustalony, 

którego członkowie są normalnym zespołem parlamentarnym, ten zespół znajduje się na 

stronach sejmu. Więc być może jest słuszność w tym, co mówi Pan Przewodniczący tylko z 

drugiej strony chcę uniknąć takiej sytuacji, że jak my skierujemy do Marszałka, a on nam 

odeśle standardową odpowiedź, taką jak zawsze dostajemy w przypadku sejmu, więc dlatego 

niejako troszeczkę idziemy bezpośrednio, bo zakładam, że zespół, którego celem jest zmiana 

prawa w naszym mieście i lobbowanie za zmianami znacznie bardziej będzie zainteresowany 

takimi zmianami. Boję się po prostu takiej sytuacji, że jak skierujemy do Marszałka Sejmu to 

ta rezolucja nawet nie trafi do tego zespołu. Możemy dać do Marszałka Sejmu i do zespołu 

parlamentarnego, ale myślę, że biorąc pod uwagę, że to jest rezolucja, gdyby to była uchwała 

kierunkowa, w przypadku rezolucji myślę, że możemy sobie pozwolić tutaj na znacznie 

większą swobodę, sprawdźmy, przetestujemy też to, przetestujmy takie rozwiązanie, bo może 

się okazać, że efekty będą znacznie inne niż w przypadku klasycznych rezolucji i uda się te 

problemy załatwić. Tak, że proponowałbym tutaj troszeczkę zagrać, wyjść poza schemat i 

wykorzystać nowe narzędzia.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze, czy mamy, ale Panowie Radni, czy mamy zgłoszenia? Panie Radny Stawowy czy, 

rozumiem, że już nie mamy zgłoszeń. Ale to spokojnie, czy mamy jeszcze zgłoszenia w tym 

punkcie? Nie widzę, wobec tego zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, 

która oznacza zakończenie czytania projektu. I teraz wracamy do druku 3823, jest to projekt 

uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Zmiana uchwały Nr II/9/18 Rady Miasta Krakowa z dnia 13 grudnia 2018 

roku w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
Projekt Komisji Dialogu Obywatelskiego i referuje Radny Artur Buszek czyli ja. Szanowni 

Państwo w tym projekcie uchwały, ten projekt uchwały dotyczy zniesienia  obligu do 

procedowania obywatelskich uchwał, do projektów obywatelskich uchwał, obligu 

opiniowania komisji i Prezydenta. W tym momencie mamy sytuację taką, że z  jednej strony z 

ustawy wynika to, iż powinniśmy w ciągu 3-ch miesięcy od zgłoszenia takiego projektu, 
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zgłoszenia, mówię tutaj już formalnego z podpisami, w ciągu 3-ch miesięcy przeprocedować, 

natomiast zgodnie z naszą uchwałą tak naprawdę możemy przyblokować procedowanie tejże 

uchwały, jeżeli nie będzie wymaganych opinii. Taki przypadek już prawie mieliśmy gdzie 

otarliśmy się o tą granicę 3-ch miesięcy, w związku, z czym jest propozycja, aby po prostu ten 

oblig zdjąć. Opiniowanie komisji czy Prezydenta będzie funkcjonowało tak jak w przypadku 

normalnych uchwał czy to z inicjatywy grupy Radnych czy klubów. Czy mamy prezentacje 

opinii innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. Otwieram dyskusję, czy mamy 

zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. I zanim Panowie, mówię 

teraz do Pana Radnego Migdała i do Pana Sekretarza, zanim przejdziemy do ewentualnych 

wprowadzeń 10 minut przerwy technicznej. 

 

Dziesięciominutowa przerwa techniczna w obradach Sesji. 
 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Najpierw sprawdzimy kworum, sprawdźmy kworum. Państwo Radni sprawdzamy kworum, 

bardzo bym prosił, stwierdzam, że mamy kworum. Szanowni Państwo, ponieważ miałem tutaj 

sygnały o wprowadzeniu, bardzo proszę, czy mamy wniosek, rozumiem, że od Pana 

Sekretarza pierwszy. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

W trybie paragrafu 32 Statutu Miasta Krakowa wnoszę o wprowadzenie i rozpatrzenie jako 

sprawy nagłej projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Osiedle Podwawelskie. Wysoka Rado chodzi tutaj o przegłosowanie 

tego druku, I czytanie odbyło się 22 lutego bieżącego roku, a II czytanie 5 kwietnia. Wykaz 

wymaganych podpisów w załączeniu.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. To od razu może głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem 

otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za wnioskiem o wprowadzenie? Czy wszyscy już 

głosowali? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 osób za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. To 

teraz rozumiem, że skargi,  wprowadzenie. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Bardzo proszę o wprowadzenie w trybie nagłym projektu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

według druku 3847. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

To możemy od razu. Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem otwieram 

głosowanie w sprawie wprowadzenia druku 3847. Jest to petycja dotycząca wprowadzenia 

całkowitego zakazu sprzedaży petard i fajerwerków na miejskich targowiskach. Głos za, głos 

przeciw? Nie widzę, głosujemy. 
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 Kto jest za? Kto jest przeciw? Czy wszyscy głosowali? Zamykam głosowanie, 

poproszę o wynik. 

 

 28 osób było za, nikt nie był przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Wniosek został 

przyjęty. Od razu rozumiem, że będziemy procedować ten druk czy wprowadzenia? Dobrze, 

to proszę, wobec tego mamy projekt uchwały w trybie jednego czytania, druk 3847. Zgodnie 

ze Statutem Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a 

termin zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. 

Proszę o składanie poprawek do prowadzącego obrady. 

 

Petycja dotycząca wprowadzenia całkowitego zakazu sprzedaży petard i 

fajerwerków na miejskich targowiskach.  
 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3847 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej wprowadzenia całkowitego zakazu sprzedaży petard i fajerwerków na 

miejskich targowiskach. Paragraf 1.1. Po rozpatrzeniu petycji Krakowskiego  Stowarzyszenia 

Ochrony Zwierząt w sprawie wprowadzenia całkowitego zakazu sprzedaży petard i 

fajerwerków na miejskich targowiskach Rada Miasta Krakowa nie uwzględniła wniesionej 

petycji. Punkt 2. Uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały. Szanowni Państwo w 

dniu 16 sierpnia wpłynęła do Rady Miasta petycja Stowarzyszenia Obrony Zwierząt w 

sprawie całkowitego wprowadzenia zakazu sprzedaży petard i fajerwerków na miejskich 

targowiskach. Szczegółowe zasady wprowadzenia zakazu na krakowskich targowiskach 

miejskich określone w regulaminie targowisk. Do Wydziału Spraw Administracyjnych, który 

sprawuje nadzór nad miejskimi targowiskami nie wpłynęły żadne informacje wskazujące na 

łamanie prawa powszechnie obowiązującego czy regulaminu targowisk. Zatem Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z informacjami przedstawionymi przez 

Prezydenta Miasta Krakowa zarekomendowała rozpatrzenie zgłoszonej petycję w sposób 

zaproponowany w treści projektu uchwały. Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czy mamy opinie komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, zatem otwieram dyskusję, czy 

mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Szanowni Państwo ja zgłosiłem poprawkę do tego druku 

zmieniającą w treści: na zasadną tą petycję. To tyle, czy mamy jakieś inne zgłoszenia? Nie 

widzę. Wobec tego zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu. Wobec tego czy możemy, dobrze, wobec tego Panie,  

Szanowni Państwo, ponieważ musimy to wprowadzić do systemu, przejdźmy po prostu, 

głosujemy kolejne wnioski, wprowadzenia. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Szanowni Państwo, jeżeli mogę zabrać głos w dyskusji w tej sprawie, po prostu nic tą 

poprawką nie zmienimy, ponieważ/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ale Panie Radny, dyskusja już była zamknięta w tamtym punkcie, więc przechodzimy do 

wprowadzenia kolejnej. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3848 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej zapowiadanego referendum lokalnego, proszę o wprowadzenie do 

porządku obrad w trybie nagłym. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania 

wniosku o wprowadzenie druku 3848. Jest to rozpatrzenie petycji dotyczącej 

przeprowadzenia zapowiadanego referendum lokalnego. Głos za, głos przeciw? Nie widzę, 

otwieram głosowanie. 

 

 Kto z  Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. 

Czy dobrze zrozumiałem, że tam był jakiś wniosek Panie Radny? Wszystko okej. Zatem 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem.  Proszę o składanie poprawek do prowadzącego 

obrady. 

 

Rozpatrzenie petycji dotyczącej przeprowadzenia zapowiadanego 

referendum lokalnego. Bardzo proszę Panie Radny. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3848 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej przeprowadzenia zapowiadanego referendum lokalnego. Punkt 1.1, 

paragraf 1.1. Po rozpatrzeniu petycji Krakowskiego Stowarzyszenia Zwierząt Rada Miasta 

Krakowa nie uwzględniła wniesionej petycji. Uzasadnienie stanowi załącznik do projektu 

uchwały. Szanowni Państwo Radni Pan Prezydent wyjaśniając, w toku procedowania 

wyjaśnień poinformował, że praca koni dorożkarskich jest uregulowana w umowach jakie 

zawiera Gmina Miejska Kraków z przedsiębiorcami zobowiązując ich do prowadzenia 

należytej opieki nad końmi. Wszystkie zakazy i nakazy uwzględniono w przedmiotowych 

umowach, są opracowane na podstawie wieloletniej współpracy  ze specjalistami z 

Uniwersytetu Rolniczego w Krakowie. Podejmowane przez Gminę Kraków działania na rzecz 

poprawy dobrostanu koni dorożkarskich, o czym świadczy fakt znacznego ograniczenia 

wymiaru ich pracy konie są zaprzęgane do dorożek, co drugi dzień na 14, 15 dni w miesiącu. 

Kompetencje w zakresie przeprowadzenia kontroli dobrostanu dorożkarskiego posiada 

Wojewódzki Inspektor Weterynarii w Krakowie oraz Powiatowy Inspektor Weterynarii w 

Krakowie. Komisja, w kwestii ewentualnej możliwości wprowadzenia zakazu 

funkcjonowania dorożek konnych na obszarze miasta Krakowa Prezydent poinformował, że 

każda dorożka jest pojazdem i jak każdy uczestnik ruchu może poruszać się po drogach 

publicznych zgodnie z obowiązującą organizacją ruchu i podlega regulacji stosownych 

przepisów. W związku z powyższym realizacja postulatu zawartego w petycji Stowarzyszenia 

Ochrony Zwierząt nie wydaje się mieć uzasadnienia. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po 
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zapoznaniu się z informacjami przedstawionymi przez Prezydenta zarekomendowała 

rozpatrzenie petycji w sposób zaproponowany w treści projektu uchwały. Proszę o przyjęcie 

projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? To bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! 

Petycja, jeżeli popatrzą Państwo na druk, będę składał poprawkę na, nieuwzględniającej, 

zmieniającą na uwzględnia się petycję. Druk 3848 w uzasadnieniu wyłącznie mówi o pytaniu 

referendalnym. Sam druk dotyczy tego, żeby zorganizować referendum lokalne. Jak zapewne 

Państwo wiedzą ja jestem zwolennikiem zorganizowania referendum lokalnego, powinno być 

referendum lokalne jedno podczas każdej kadencji Rady Miasta, więc to, co powiedział Pan 

Przewodniczący Migdał jest wyłącznie uzasadnieniem. Powodem, dla którego taka petycja 

została złożona było jedno z pytań referendalnych dotyczące dorożek, którego to pytania nie  

popieram. Ale druk dotyczy przeprowadzenia zapowiadanego referendum lokalnego, czyli nie 

dorożek tylko samej idei referendum. Więc tak de facto to głosowanie nie jest głosowaniem 

nad dorożkami tylko jest głosowaniem nad tym czy Państwo chcą przeprowadzić referendum 

lokalne czy nie. Oczywiście na podstawie tego druku nie przeprowadzimy referendum 

lokalnego, ale będzie też sygnałem ze strony Rady, że takie referendum jest potrzebne. I takie 

jest meritum tego druku, nie dorożki, ale sama idea referendum. Być może, jeżeli uda mi się 

Państwa przekonać do poparcia tej poprawki to otworzy drogę do tego, o czym już 

dyskutujemy chyba drugi rok, mamy przecież proszę Państwa powołaną komisję nawet do 

referendum lokalnego i nie wiem skąd się bierze taki opór w naszym mieście przed tym, żeby 

zapytać mieszkańców Krakowa w tematach dotyczących naszego miasta. I to nie dorożek, 

oczywiście jest to dla niektórych, dla mnie nie uważam tego akurat za pytanie referendalne, 

ale mamy mnóstwo pytań na przykład dotyczących Strefy Czystego Transportu, na przykład 

dotyczących Strefy Płatnego Parkowania, na przykład dotyczących wjazdu pojazdów spoza 

Krakowa, na przykład dotyczącego podatku od deszczu i mnóstwo jest pytań. I to jest 

meritum tej uchwały. Dlatego będę składał poprawkę i zachęcam Państwa do poparcia, bo coś 

w końcu  z tym tematem referendum lokalnego trzeba zrobić, albo uznać, że nie chcemy 

referendum, albo rozpocząć pierwszy krok popierając tą petycję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny czy ta poprawka, Pan Radny Jakub Kosek wycofał głos, czy mamy inne 

zgłoszenia? Wobec, czy mamy jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Nie widzę. Zatem zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu i 

tutaj też będziemy musieli w takim razie zaczekać. Ta poprawka wpłynęła, tak, tylko musimy 

zaczekać żeby była wprowadzona do systemu. Szanowni Państwo wprowadzenie kolejnego 

druku, rozumiem skarga tym razem. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Proszę o wprowadzenie w trybie nagłym projektu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według 

druku 3849 w sprawie skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w 

Krakowie. Stosowna ilość podpisów, proszę bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. 

Bardzo proszę. Projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania 

poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie 

poprawek do prowadzącego obrady. 

 

Skarga na Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17  

w Krakowie. 
 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3849 w sprawie skargi na 

Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w Krakowie. Paragraf 1. Uznaje się 

za niezasadną skargę na działania Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w 

Krakowie opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2. Uzasadnienie faktyczne i 

prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do projektu uchwały. Skarga na działania 

Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w Krakowie dotyczy postępowania 

szkoły wobec ojca dzieci skarżącej. Skarżąca zarzuca za pomocą wyroku sądu orzekającego 

rozwód i pozbawienie ojca władzy rodzicielskiej, a także zakaz kontaktu z dziećmi, ma on 

nadal umożliwić przychodzenie do szkoły oraz wglądu w dziennik elektroniczny. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji wystąpiła do dyrektora szkoły o przekazanie wyjaśnień w sprawie 

zarzutów postawionych w skardze. Pani Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 

17 w Krakowie udzielając wyjaśnień poinformowała, że szkoła otrzymała od matki uczniów 

dokumenty dotyczące rozwodu rodziców i pozbawienia władzy rodzicielskiej ojca. Decyzja 

sądu jest jednak nieuprawomocniona, wobec powyższego ojciec kontaktuje się z 

nauczycielami, pedagogiem i psychologiem szkolnym oraz składa różnego rodzaju pisma na 

dziennik podawczy w sekretariacie szkoły. Mając na uwadze powyższe wyjaśnienia należy 

uznać, że zarzuty zawarte w przedmiotowej skardze są niezasadne. Proszę o przegłosowanie 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę. 

Zatem otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, a nie, jest Pan 

Przewodniczący Andrzej Hawranek, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Ja mam takie pytanie, dlaczego Komisja Skarg i Wniosków jest jedyną komisją w Radzie 

Miasta, która pracuje w takim trybie, że w godzinach wieczornych wprowadzane są w trybie 

nagłym druki skarg, które są często istotnymi drukami, bo już dzisiaj dwa wprowadzone druki 

budzą zainteresowanie, a na pewno te druki budzą zainteresowanie tych, którzy są 

skarżącymi, dlaczego nie możemy nad tymi drukami pracować w normalnym trybie, 
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zgłaszanych w normalny sposób, a nie, że tak powiem o godzinie, akurat dzisiaj o 18.58 

wprowadzane w trybie nadzwyczajnym. Dlaczego Komisja Skarg i Wniosków nie może tych 

druków złożyć tak, żeby były procedowane na odpowiedniej Sesji, bo ja to przestaję 

rozumieć, a zwracam Państwu uwagę, że za każdym takim drukiem stoją ludzie, których ta 

sprawa interesuje i ten druk interesuje. My tak dosyć bezrefleksyjnie, jak do tej pory, 

podchodziliśmy do tych druków, ale nawet  po tych drukach dwóch dzisiejszych, jednym 

dotyczącym referendum, drugim dotyczącym środków pirotechnicznych, nie wiem czy 

powinniśmy tak bezrefleksyjnie do tych druków podchodzić, czy powinniśmy pracować nad 

nimi tak trochę, nazwałbym to, per noga. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Adam Kalita bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Kalita 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Panie Przewodniczący, ja przyszedłem odpowiedzieć. Większość dzisiejszych druków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji idzie w normalnym trybie, dlatego, że chcieliśmy je 

wprowadzić dwa tygodnie temu na Sesji, ale zrezygnowaliśmy ze względu na bardzo późną 

porę i te skargi przeszły, idą w normalnym trybie. Natomiast rzeczywiście chyba dwie lub 

trzy skargi dołączyliśmy dzisiaj, aby przy tej okazji procedować je także. Więc o ile ja 

pamiętam to te dwie, w cudzysłowie kontrowersyjne, to one wchodzą normalnym trybem.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ale to prowadźmy dyskusję z mównicy. 

 

Radny – p. A. Kalita 

W każdym razie my ostatnio staraliśmy się, żeby one wchodziły wszystkie w normalnym 

trybie, o nie znaczy, że w przyszłym roku będziemy, nie będziemy tego zmieniać, bo 

chcielibyśmy jak najwięcej tego typu spraw załatwić przed końcem kadencji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Pan Radny Adam Migdał bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja pragnąłbym tylko wyjaśnić, że te petycje i te wnioski, które dzisiaj wprowadzamy, cztery, 

są rozpatrzone dwa tygodnie temu na komisji. One miały pewną zwłokę i żeby zadość 

uczynić terminom po prostu wprowadzamy w tym trybie nadzwyczajnym, ale one już w 

porządku prawnym istnieją od dwóch tygodni, z dniem dzisiejszym od dwóch tygodniu.  

W związku z powyższym one są wprowadzane. Ja chciałbym tylko Panie Przewodniczący 

Hawranek zapytać, dlaczego tak ważny i istotny druk, jakim jest przedłużenie tej umowy, 

znaczy tego, tej uchwały o przedłużeniu, wprowadzamy w trybie nagłym i to w dwóch 

czytaniach o godzinie też takiej dość ciemnej bym powiedział. Na tej zasadzie wprowadzamy 

wiele druków. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Pani Radna Teodozja Maliszewska. 
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Radna – p. T. Maliszewska 

Szanowny Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Proszę Państwa ja się przyglądam od jakiegoś czasu pracy tej komisji, nikt z was, którzy tam 

dotychczas nie pracują nie chciałby tam pracować. Proszę Państwa jest tyle różnych żalów, 

złości i próśb o ukarania, wyjaśnienia. Ja nie zgłaszam żadnych uwag do tego typu 

procedowania, wolę sto razy to niż rewolucję, rezolucję rzuconą o 23.55. Ja przyglądałam się 

tej pracy i wiem, co ta komisja musi wykonać, żeby Adam Migdał mógł tu przyjść i to 

powiedzieć. Jeśli się to od czasu do czasu zdarza to nie róbmy z tego problemu. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

To teraz, jeżeli można ja. Bo z jednej strony ja się zgodzę, bo ten tryb też mi się specjalnie nie 

podoba, ale muszę tutaj wziąć w obronę Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, chociaż nie 

jestem jej członkiem, ale są jakby dwie rzeczy, które na pewno mają wpływ na to. Z jednej 

strony przepisy ustawowe i narzucone terminy na rozpatrzenie danych kwestii, a z drugiej 

strony liczba po prostu tych skarg. Zresztą pamiętamy w przypadku jednej szkoły, jednej Pani 

Dyrektor mieliśmy kilkadziesiąt skarg i każda musiała być rozpatrzona oddzielnie. To 

niestety wpływa też na harmonogram prac. To tyle z mojej strony, kogo mamy, Pan Radny 

Andrzej Hawranek drugie wystąpienie, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Panie i Panowie Radni! 

Ja wszystko bym rozumiał, jeżeli to by były sytuacje sporadyczne. Regularnie na każdej Sesji 

są trzy do czterech, Panie Radny ja Panu to potrafię udowodnić, bo Pan permanentnie zaczyna 

wyznawać zasadę, że jak cię złapią za rękę to krzycz, że to nie twoja ręka. Tak, że ja Panu to 

potrafię udowodnić, taka jest prawda, chociażby pokazując nagrania z Sesji. Permanentnie na 

każdej Sesji są wprowadzane regularnie, przynajmniej dwa, trzy, czasami więcej, druki skarg. 

Tu  z tej mównicy przed chwilą był Pan łaskaw powiedzieć, że od dwóch tygodni druki były 

gotowe. To zgodnie ze Statutem naszego pięknego miasta i Rady Miasta Krakowa druk 

złożony dwa tygodnie przed Sesją wchodzi z  automatu do porządku obrad i jest oceniany 

przez Komisję Główną. Tak mi się wydaje, że tak stanowi Statut. Jeżeli się mylę to proszę mi 

pokazać, że się mylę. W związku z powyższym nie ma potrzeby wprowadzania tego druku w 

trybie nagłym tylko on wchodzi w trybie tzw. zwykłym, tylko musi być zgłoszony, co 

najmniej dwa tygodnie przed Sesją. I dzisiaj, bo mówi Pan, że to jest sporadyczne, dzisiaj już 

cztery druki w ten sposób wprowadziliśmy, a ma Pan jeszcze pełną rękę druków. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Gdyby druki były z wtorku weszłyby w trybie normalnym, były ze środy. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący jak Panu powiedziałem Statut obowiązuje i trzeba się wczytać 

literalnie w Statut i czytać, tak chcieć go przeczytać do końca. Dwa tygodnie przed to znaczy 

najpóźniej we wtorek. Ja mówiłem do Państwa, że przeprocedowaliśmy to we środę i zostało 

wprowadzone, przygotowane do porządku prawnego, bo ja dwa tygodnie temu chciałem to 

już w trybie nagłym wprowadzać, ale wiemy, kiedyśmy skończyli Sesję i to było bez sensu, 

żeby wprowadzać to. Natomiast to, jak powiedział Pan Przewodniczący, tych druków jest 

sporo, Panie Przewodniczący Hawranek powiem Panu tak, my często z zażenowaniem 

rozpatrujemy te skargi na Komisji Rewizyjnej. Ja powiem, nie czułbym się komfortowo, na 

Komisji Skarg, Wniosków, nie czułbym się komfortowo rozpatrując i rozdrapując te rany na 

Sesji dokładnie rzecz ujmując. To, co przed chwilą, o czym teraz Pan zahaczył i o czym 
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mówi, że bardzo ważne, tak, bardzo ważne. Powiem, że ostatnio mieliśmy właśnie dwie, 

jeszcze jedna będzie taka skarga na tego dyrektora, który sytuację matki z dziećmi, bardzo 

trudna, zrozumiała dla nas, z zażenowaniem podjęliśmy decyzję jako skargę niezasadną, bo z 

punktu formalnoprawnego ona jest niezasadna, z punktu ludzkiego to już bym musiał, 

Państwo musielibyście ocenić wczytując się w tę skargę, będąc na Komisji Skarg, 

wysłuchując osoby skarżące. Proszę mi wierzyć, że ja od dłuższego czasu noszę się z 

zamiarem zrezygnowania z pracy w tej komisji, bo jestem już trzynasty rok i naprawdę, 

powiem Panu, że skala, waga niektórych jest naprawdę bardzo trudna, a już zwłaszcza jak 

czasem trzeba powiedzieć decyzję, że niezasadna skarga. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze zgłoszenia w tym punkcie? Pani Radna Anna Prokop – 

Staszecka bardzo proszę. 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Panie Przewodniczący Hawranek ja powiem, że jestem piąty rok w tym i też kilkakrotnie 

chciałam odejść z tej komisji, bo ¾ skarg to są pisane skargi, jakbym powiedziała, 

nieuczciwie pisane, czyli na przykład są skarżący kilkakrotnie, awanturujący się, 

nienawidzący ludzi, które my rozpatrujemy i dość często miałam żal do Pana 

Przewodniczącego Kality, że pozwala godzinami mówić, może to było rozładowanie, ale 

proszę mi wierzyć, naprawdę, mogliście się Państwo zainteresować, bo to pięknie, że Pan 

chce to dzisiaj rozpatrywać, ale zostało cztery miesiące do  końca kadencji. I w tej chwili 

rozpatrywanie tego czy ta komisja ma jeszcze bardziej zajmować czas Państwa Radnych tymi 

skargami wydaje mi się jest bezsensowne. Dlatego stawiam wniosek żebyśmy zamknęli tą 

dyskusję, ponieważ jest trochę bezprzedmiotowa. Może się Pan zainteresować tą komisją i 

możemy na pewno udostępnić materiały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czy dobrze rozumiem, że mamy wniosek formalny o przerwanie dyskusji? 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Składam wniosek o przerwanie dyskusji. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Proszę o wyświetlenie listy, widzę, że nie ma nikogo, wobec tego głosujemy wniosek 

formalny o przerwanie dyskusji, został zgłoszony. Czy Pani Radna wycofuje wniosek? 

Dobrze, wobec tego nie mamy wniosku formalnego. Rozumiem też, że nie mamy żadnych 

zgłoszeń nowych. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza 

zakończenie czytania projektu. Głosujemy od razu? Zatem Szanowni Państwo otwieram 

głosowanie w przedmiocie tego druku. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 26 osób było za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

Przechodzimy do kolejnego wprowadzenia. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Tak jak zapowiedziałem kolejna skarga. Projekt Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji według druku 3850 w sprawie skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego numer 17 w Krakowie. Stosowna ilość podpisów, proszę o wprowadzenie w 

trybie nagłym. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, zatem otwieram głosowanie w sprawie 

wniosku o wprowadzenie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Czy ktoś z Państwa jeszcze głosuje? 

Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 25 osób było za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. Zatem 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji. Proszę o zgłaszanie poprawek w zakreślonym terminie do 

prowadzącego obrady. 

 

Skarga na działanie Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 

17 w Krakowie. Bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3850 w sprawie skargi na 

Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w Krakowie. Paragraf 1. Uznaje się 

za niezasadną skargę na działania Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w 

Krakowie opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2. Uzasadnienie faktyczne i 

prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do uchwały. Szanowni Państwo skarga na 

działania Dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego numer 17 w Krakowie dotyczy braku 

wystarczającego wsparcia szkoły w kształceniu syna posiadającego orzeczenie o potrzebie 

kształcenia specjalnego, między innymi w zakresie indywidualnych zajęć z  matematyki. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wystąpiła do Dyrektora Szkoły o przekazanie wyjaśnień 

w sprawie zarzutów postawionych w skardze. Pani Dyrektor Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego numer 17 w Krakowie udzielając wyjaśnień poinformowała, że syn skarżącej 

posiada orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego wydane przez Poradę Psychologiczno 

– Pedagogiczną, w którym zaleceniach wskazano: uczeń wymaga zająć edukacyjnych 

indywidualnych lub w grupie do 5 uczniów z języka polskiego i obcego . Od II klasy szkoły 

podstawowej, co roku syn skarżącej otrzymuje pomoc zgodnie z dysfunkcją wskazaną w 

orzeczeniu, mimo, iż zalecenia poradni nie wskazywały na pomoc w matematyce uczeń 

otrzymał taką pomoc w formie zajęć indywidualnych. Jest to, Panie Radny Hawranek może 

Pan będzie słuchał, bo wtedy Pan będzie mógł głos zabrać w dyskusji, bo tak to mi to troszkę, 

rozprasza mnie, w formie zajęć indywidualnych. Jest to pomoc czasowa przeznaczona, bardzo 

proszę słuchać, przeznaczona na wyrównanie braków, w następnym roku powinien pracować 

samodzielnie z pomocą nauczyciela przedmiotu i nauczyciela wspomagającego proces 

kształcenia. Taka pomoc nie może być traktowana, jako korepetycje przez 8 lat szkoły. Pani 

Dyrektor udzielając wyjaśnień podkreśliła również braki kadrowe w szkole oraz dużą ilość 

uczniów z różnymi orzeczeniami wymagającymi dodatkowej pomocy, jednocześnie 

zapewniła, że uczeń od początku edukacji otrzymuje odpowiednie wsparcie i pomoc zgodnie 
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z zaleceniami poradni i wskazaniami nauczyciela. W związku z poruszoną w skardze kwestią 

zaliczenia przedmiotu informatyki Pani Dyrektor poinformowała, że jest to przedmiot 

obowiązkowy i nie ma możliwości całorocznego zwolnienia ucznia z takich zająć. Prywatne 

dodatkowe zajęcia pozalekcyjne powinny być planowane po zakończeniu zajęć w szkole. 

Podkreśliła, że szkoła z oddziałami integracyjnymi ma wielu uczniów w podobnej sytuacji i 

dostosowanie podziału godzin do żądań skarżącej nie jest możliwe. Mając na uwadze 

powyższe wyjaśnienia należy uznać, że zarzuty zawarte w przedmiotowej skardze są 

niezasadne. Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. I od razu 

będziemy głosować ten druk, druk 3850, skarga na Dyrektora Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego numer 17 w Krakowie. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. Proszę o 

wydruk. Skoro  była prośba to proszę o wydruk. Czy możemy dalej? Bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Proszę o wprowadzenie w trybie nagłym projektu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według 

druku 3890 w sprawie skargi na działania Zarządu Dróg Miasta Krakowa. Stosowna ilość 

wymagana podpisów jest. To chciałbym powiedzieć, że kolejną Sesję odbywamy dopiero  

17 stycznia, ponieważ terminy biegną, a skarg mamy rzeczywiście bardzo dużo, zresztą 

pamiętacie Państwo, że kiedyś na jednej Sesji wprowadzaliśmy aż 18 skarg, prawie w jednym 

temacie, niemniej jednak 18, bardzo proszę o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, wobec tego otwieram głosowanie w 

sprawie wniosku o wprowadzenie, druk 3890. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. Proszę o 

wydruk. Szanowni Państwo projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa do projektu uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin 

zgłaszania poprawek wyznaczam do czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o 

składanie poprawek w zakreślonym terminie do prowadzącego obrady. 

 

Skarga na działanie Zarządu Dróg Miasta Krakowa.  
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3890 w sprawie skargi na działania 

Zarządu Dróg Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się za niezasadną skargę na działania 

Zarządu Dróg Miasta Krakowa opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2. 

Uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do projekt uchwały. 

Szanowni Państwo przesłana do Rady Miasta Krakowa skarga na działanie Zarządu Dróg 

Miasta Krakowa dotyczy między innymi budowy bez pozwolenia na budowę parkingu na 

ponad 60 samochodów na działce 216/237 obręb 54 Nowa Huta, zagospodarowania wyżej 

wymienionej działki sprzecznie z planem miejscowym i wydatkowania środków na ten cel. 

Dyrektor Zarządu Dróg Miasta Krakowa udzielając wyjaśnień poinformowała, że w dniu  

29 lipca 21 pomiędzy Gminą Miejską Kraków, a Zarządem Dróg Miasta Krakowa została 

podpisana  umowa użyczenia działek 216/237, 216/190, 216/235 obręb 54, jednostka 

ewidencyjna Nowa Huta, następnie w dniu 20 sierpnia 21 roku podpisano protokół 

przekazania przejęcia na okoliczność przekazania do użytkowania tych terenów Zarządowi 

Dróg Miasta Krakowa. Obecnie wymienione działki znajdują się we władaniu Zarządu Dróg 

Miasta Krakowa na podstawie decyzji Prezydenta Miasta Krakowa ustanawiającej trwały 

zarząd na czas nieoznaczony na rzecz Zarządu Dróg Miasta Krakowa. Zagospodarowanie i 

zabezpieczenie przedmiotowej nieruchomości do czego ZDMK zobowiązany był na mocy 

zapisów decyzji ustanawiającej trwały zarząd odbyło się etapowo, miały one na celu 

utwardzenie terenu, nie, ale to padł zarzut, że to nagle jest wprowadzone, więc chcę żeby 

wszyscy mieli świadomość, oprócz komisji, co jest grane.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Ale nie przeszkadzajmy Panu Radnemu. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Czy Pan. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Szanowni Państwo podczas prowadzonych prac konieczne było, okazało się udrożnienie 

istniejącej sieci kanalizacyjnej wraz ze spustami deszczowymi i przykanalikami i w trakcie 

czyszczenia stwierdzono rozebranie trelinki, potem następnie przywrócono do stanu 

pierwotnego, ale już oczywiście nie trelinką tylko kostką. Mając na uwadze powyższe 

wyjaśnienia należy uznać, że zarzuty zawarte w przedmiotowej skardze są niezasadne. Proszę 

o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy prezentacje innych komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. I od razu 

przechodzimy do głosowania nad drukiem 3890, skarga na działanie Zarządu Dróg Miasta 

Krakowa. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 24  osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

podjęta. Bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Proszę o wprowadzenie w trybie nagłym projektu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według 

druku 3891 w sprawie skargi na działania Prezydenta Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się 

za niezasadną skargę na działania Prezydenta Miasta Krakowa opisane w treści 

przedmiotowej skargi. Paragraf 2. Uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi 

stanowi załącznik do projektu uchwały. Skarga dotyczyła działania pracowników 

Krakowskiego Centrum Świadczeń i niewypłycania skarżącemu dodatku osłonowego. W toku 

postępowania Dyrektor wyjaśnił, że skarżący składał wnioski, owszem, ale nie były to 

kompletne wnioski według procedury uchwalonej uchwałą Rady Miasta Krakowa, w związku 

z powyższym wezwany został do uzupełnienia, w terminach nie uzupełniał i stąd mając na 

uwadze powyższe wyjaśnienia należy uznać, że zarzuty zawarte w  przedmiotowej skardze są 

niezasadne. Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

To będzie krótsze referowanie. Szanowni Państwo głos za, głos przeciw temu wnioskowi? 

Nie widzę. Zatem głosujemy wniosek o wprowadzenie w trybie nagłym. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zatem zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 28 osób było za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. Projekt 

uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do prowadzącego obrady. 

 

Skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. 
 

Radny – p. A. Migdał 

Szanowni Państwo projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3891 w sprawie 

skargi na działania Prezydenta Miasta Krakowa. Paragraf 1. Uznaje się za niezasadną skargę 

na działanie Prezydenta Miasta Krakowa opisane w treści przedmiotowej skargi. Paragraf 2 

Uzasadnienie faktyczne i prawne rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Szanowni Państwo zreferowałem niechcący tą uchwałę przy wprowadzeniu, nie będę tego 

samego powtarzał, nic się nie zmieniło. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękujemy. Czy mamy prezentacje opinii komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, 

otwieram dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu.  

Przejdziemy do głosowania tego druku. Otwieram głosowanie w sprawie druku 3891. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zatem zamykam głosowanie, poproszę o wynik.  
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 28 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

I kolejny druk. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Szanowni Państwo to już ostatni druk, dziękuję za wyrozumiałość i możliwość wprowadzenia 

projektu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w trybie nagłym według druku 3892 w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Miasta Krakowa apelu w sprawie 

transplantacji. Paragraf 1.1. Po rozpatrzeniu petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Miasta 

Krakowa apelu w sprawie transplantacji Rada Miasta Krakowa uznaje petycję za zasadną. 

Punkt 2. Uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały. I znowu się wychyliłem do 

przodu. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dobrze, zatem głos za, głos przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, otwieram głosowanie w 

sprawie wniosku o wprowadzenie tego druku. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 27 osób było za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. Zatem 

projekt uchwały w trybie jednego czytania. Zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa do projektu 

uchwały minął termin zgłaszania autopoprawek, a termin zgłaszania poprawek wyznaczam do 

czasu zakończenia dyskusji nad projektem. Proszę o składanie poprawek w zakreślonym 

terminie do prowadzącego obrady. 

 

Rozpatrzenie petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Miasta Krakowa 

apelu w sprawie transplantacji, który już został zreferowany, bardzo proszę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! Panie Prezydencie! 

Projekt Komisji Skarg, Wniosków i Petycji według druku 3892 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę Miasta Krakowa apelu w sprawie transplantacji. 

Paragraf 1.1. Po rozpatrzeniu petycji Rada Miasta Krakowa uznaje petycję za zasadną. Punkt 

2. Uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały. Prezydent Miasta Krakowa 

udzielając nam wyjaśnień w tej sprawie poinformował, że prowadzenie w przestrzeni  

publicznej kampanii informacyjno – edukacyjnej dotyczącej transplantologii i korzyści 

płynących z pośmiertnego dawstwa narządów jest istotne i zasadne. Gmina Kraków 

dostrzegając potrzebę podjęcia działań mających na celu zwiększenie świadomości prawnej 

dotyczącej transplantacji przygotuje działania ukierunkowane na poprawę świadomości 

mieszkańców miasta Krakowa w zakresie transplantologii. Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miasta Krakowa po zapoznaniu się z informacjami przedstawionymi przez 

Prezydenta oraz argumentami autora petycji uznała petycję za zasadną. Proszę o 

przegłosowanie projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy opinie komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram dyskusję, czy 

mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę, zatem zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania projektu. I przechodzimy do 
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głosowania nad drukiem 3892, jest to rozpatrzenie petycji dotyczącej przyjęcia przez Radę 

Miasta Krakowa apelu w sprawie transplantacji. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 31 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

I przechodzimy do druku 3236, tutaj rozumiem, że Pan Sekretarz przedstawi informację, 

bardzo proszę. Jest to druk w sprawie 

 

Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Osiedle Podwawelskie. 
 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie i Panowie Radni! 

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Osiedle Podwawelskie 

skierowany do uchwalenia w dniu 10 lutego 2023 roku przeszedł całą procedurę określoną w 

ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Pierwsze czytanie odbyło się w 

dniu 22 lutego bieżącego roku, a drugie 5 kwietnia. Rada przegłosowała 14 poprawek i w 

związku z tym odroczono na wniosek projektodawcy głosowanie nad dokumentem celem 

ponowienia procedury planistycznej. Poprawki zostały szczegółowo omówione na Sesji w 

dniu 5 kwietnia bieżącego roku. Projekt planu z przyjętymi poprawkami Rady poddano 

ponownemu opiniowaniu i uzgodnieniom, następnie projekt podlegał w części wyłożeniu do 

publicznego wglądu w dniach od 9 października do 7 listopada bieżącego roku. Wniesiono 5 

uwag, a sposób ich rozpatrzenia nie wymagał ponowienia procedury planistycznej. Były one 

przedmiotem przyjętej uchwały Rady Miasta Krakowa na Sesji w dniu 20 grudnia bieżącego 

roku. Przekazany do poddania pod głosowanie ujednolicony tekst projektu uchwały według 

druku numer 3236 uwzględnia przegłosowane poprawki, autopoprawkę Prezydenta Miasta 

Krakowa przekazaną zarządzeniem numer 595/2023 z dnia 6 marca 2023 roku, uzyskane 

ustawowe opinie i uzgodnienia, ustalenia uchwały numer 3405/23 Rady Miasta Krakowa z 

dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Osiedle Podwawelskie, złożonych w czasie 

czwartego wyłożenia, aktualne podstawy prawne. Szczegółowe informacje o 

przeprowadzonych czynnościach zawiera przekazana Państwu Radnym informacja 

Prezydenta o zmianach oraz o wynikach ponowienia czynności proceduralnych. Proszę o 

poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Osiedle Podwawelskie. Dziękuję, proszę o 

przegłosowanie druku. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Od razu przejdziemy do głosowania tego druku, druku 3236 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Osiedle Podwawelskie. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 
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 29 osób było za, nikt nie był przeciw, 3 osoby się wstrzymały.  Uchwała została 

podjęta.  

 

Szanowni Państwo wrócimy teraz do głosowania druków Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, tych z poprawkami. Pierwszy druk 3847, jest to petycja dotycząca wprowadzenia 

całkowitego zakazu sprzedaży petard i fajerwerków na miejskich targowiskach. Głosujemy 

najpierw poprawkę Radnego Artura Buszka. Ale Szanowni Państwo dyskusja już była, nie ma 

drugiego czytania, dyskusja się odbyła. Szanowni Państwo jesteśmy w trybie głosowania, 

dyskusja nad projektem się odbyła. Panie Radny dyskusja się w tym punkcie odbyła. To jest 

druk jednoczytaniowy, nie ma tego dyskusji, przedstawiłem poprawkę. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Ja chcę odpowiedzieć. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Nie Panie Radny, bardzo proszę jesteśmy w trybie głosowania. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Chcę odpowiedzieć na stanowisko projektodawcy w tym temacie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głosujemy, Panie Radny bardzo proszę o opuszczenie mównicy. 

 

Radny – p. A. Migdał 

Jeśli się przeczyta uzasadnienie to jest niezasadne przyjmowanie tej petycji.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Głosujemy poprawkę. Otwieram głosowanie.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 11 osób było za, 18 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka została odrzucona. 

Wobec tego, wydruk, bardzo proszę o wydruk. Szanowni Państwo przechodzimy do 

głosowania druku 3847 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia całkowitego 

zakazu sprzedaży petard i fajerwerków bez poprawki. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zatem zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, 9 przeciw, 1 osoba się wstrzymała, 1 nie wzięła udziału w 

głosowaniu. Uchwała została podjęta. 

 

 Przechodzimy do druku 3848 i tutaj jest to rozpatrzenie petycji dotyczącej 

przeprowadzenia zapowiadanego referendum lokalnego. Tutaj mamy poprawkę Pana 

Radnego Łukasza Wantucha. Przechodzimy do głosowania nad poprawką, wniosek formalny, 

bardzo proszę wniosek formalny. 
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Radny – p. A. Migdał 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Proszę przeczytać uzasadnienie, to jest niezasadna zmiana tej uchwały, ponieważ pojazd 

dorożkarski jest pojazdem jak każdy/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny to nie jest wniosek formalny, proszę o opuszczenie mównicy. 

 

Radny – p. A. Migdał 

/…/ inny pojazd. I my nie wprowadzimy poprzez referendum zakazu. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny to nie jest wniosek formalny. Szanowni Państwo otwieram głosowanie w 

sprawie poprawki Pana Radnego Łukasza Wantucha do druku 3848.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 11 osób było za, 16 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Poprawka została odrzucona. 

Głosujemy druk bez poprawki 3848, rozpatrzenie petycji dotyczącej przeprowadzenia  

zapowiadanego referendum lokalnego. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie 

widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 7 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

 

 Szanowni Państwo głosujemy dalej czy mamy jakąś przerwę? To bym prosił trochę o, 

Panie Radny Hawranek bardzo bym prosił, bardzo proszę, czy mamy głosować czy mam 

zarządzić przerwę. Ale to wniosek formalny, nic innego. 

 

Radny – p. A. Hawranek 

Szanowny Panie Przewodniczący ja chciałbym wyjaśnić kwestię formalną jak Radny może 

zabrać głos w sprawie poprawki przy druku jednoczytaniowym? Jak Radny może, bo 

poprawka jest składana do końca dyskusji, a następnie jest zakończona dyskusja i nie można 

się odnieść do złożonej poprawki, której się jeszcze nie zna. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny taki mamy Statut. Przepraszam, koniec, tylko wniosek formalny, nic innego. 

 

Radny – p. A. Migdał 

W kwestii formalnej, dla sprostowania Panie Przewodniczący zwracałem Państwu przy 

przegłosowywaniu Statutu Rady Miasta Krakowa, że nie mamy trybu dyskusji druków 

jednoczytaniowych do poprawek. To Państwo przegłosowaliście ten projekt. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Szanowni Państwo ja poproszę o rozesłanie wszystkim Państwu Radnym Statutu Miasta 

Krakowa, prosiłbym o zapoznanie się. Ale to może po obradach, nie w trakcie.  
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 Szanowni Państwo przechodzimy do głosowań. Druk 3841. Jest to zamiar wyłączenia 

ze Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego nr 4 w Krakowie, ul. Hieronima 

Wietora 7, Filii nr 1 Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 6 w Krakowie na os. Zielone 28 i jej 

likwidacji. Jeszcze nie otwarłem. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3844. Jest to nazwa placu, przypomnę, chodzi o Plac Agnieszki Jałbrzykowskiej 

na Podgórzu. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

 

 Druk 3852. Szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

treningowym lub wspomaganym. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3871. Jest to uchwała zmieniająca uchwałę nr CIV/2683/18 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków wynagradzania rodzin zastępczych zawodowych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka na podstawie umów zawartych z Gminą Miejską 

Kraków w trybie art. 55 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 34 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3872. Jest to przyjęcie w Gminie Miejskiej Kraków programu korekcyjno-

edukacyjnego oraz programu psychologiczno – terapeutycznego na lata 2024 – 2030. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 
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 Kolejny druk 3873. Przyjęcie Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Miejskiej Kraków na lata 2024 – 

2030. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3874. Jest to uchwała zmieniająca uchwałę nr LXXVII/1157/13 w 

sprawie nadania statutu jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Radziwiłłowska 8. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3875. Jest to uchwała zmieniająca uchwałę nr XCIX/2695/22 w sprawie 

przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 

41. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3876. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr XCIX/2696/22 w sprawie przyjęcia 

statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej im. św. Brata Alberta w Krakowie, 

ul. Nowaczyńskiego 1. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta.  

 

 Druk 3877. Jest to projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LXXI/2002/21 w sprawie 

przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej Nowa Huta w Krakowie, 

os. Hutnicze 5. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 34 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 
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 Druk 3878. Jest to zmieniająca uchwałę nr XLV/1223/20 w sprawie przyjęcia statutu 

jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Kluzeka 6. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta.  

 

 Druk 3879. Jest to projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LXXI/2001/21 w sprawie 

przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Rozrywka 1. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 34 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3880. Jest to projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LXXVII/1156/13 w 

sprawie nadania statutu jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej im. Ludwika i Anny 

Helclów w Krakowie, ul. Helclów 2. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta.  

 

 Druk 3881. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr XCIX/2698/22 w sprawie przyjęcia 

statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Babińskiego 25. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3882. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr LXVIII/1951/21 w sprawie 

przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 

43. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 33 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 
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 Kolejny druk 3883. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr LXXVII/1160/13 w 

sprawie nadania statutu jednostce budżetowej – Dom Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Łanowa 39. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 33 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3884. Jest to projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XCIX/2697/22 w sprawie 

przyjęcia statutu jednostki budżetowej – Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ulica 

Krakowska 55. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3807. Jest to przyjęcie Programu aktywnego uczestnictwa młodzieży w 

życiu miasta Młody Kraków na lata 2024 – 2028. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Czy Pani Radna zagłosowała? Wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o 

wynik. 

 

 37 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3865. Jest to projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XCIII/2572/22 w sprawie 

przyjęcia programu polityki zdrowotnej pod nazwą Gminny Program Leczenia Niepłodności 

Metodą Zapłodnienia Pozaustrojowego dla mieszkańców Krakowa. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 27 osób było za, 10 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została przyjęta.  

 

 Kolejny druk 3866. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr XCIX/2701/22 w sprawie 

udzielenia dotacji dla Miejskiego Centrum Opieki dla Osób Starszych, Przewlekle 

Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie na realizację w latach 2022 – 2024 

programu polityki zdrowotnej pod nazwą Program profilaktyki  

i rehabilitacji dysfunkcji narządu ruchu dla mieszkańców Gminy Miejskiej Kraków. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 



CXXV SESJA RADY MIASTA KRAKOWA  

20 grudnia 2023 r. 
 

166 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3867. Jest to przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą 

Dzienny Dom Opieki Medycznej  w Gminie Miejskiej Kraków. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3868. Jest to udzielenie dotacji dla Miejskiego Centrum Opieki dla Osób 

Starszych, Przewlekle Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie na realizację 

w 2024 roku programu polityki zdrowotnej pod nazwą Dzienny Dom Opieki Medycznej w 

Gminie Miejskiej Kraków. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3869. Jest to nałożenie na Miejskie Centrum Opieki dla Osób Starszych, 

Przewlekle Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie zadania polegającego na 

zabezpieczeniu w 2024 r. opieki medycznej dzieciom przebywającym w placówkach.  

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3870. Jest to przyjęcie programu polityki zdrowotnej pod nazwą 

Program polityki zdrowotnej w zakresie wykrywania zaburzeń słuchu u dzieci 

uczęszczających do szkół i placówek z terenu Gminy Miejskiej Kraków. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 36 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3832. Jest to przyjęcie Założeń do planu zaopatrzenia Gminy Miejskiej 

Kraków w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe na lata 2023 – 2038. Otwieram 

głosowanie. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy możemy 

otworzyć głosowanie? Mamy problem? Jest. Już urządzenie działa. Czy wszyscy głosowali? 

Wobec tego zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 osób było za, 1 przeciw, 4 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3862. Jest to zatwierdzenie Wytycznych do zarządzania historycznym 

centrum Krakowa, miejscem światowego dziedzictwa UNESCO na lata 2023 – 2035. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3864. Jest to udzielenie dotacji celowej miejskiej instytucji kultury. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3798. Jest to projekt zmieniając uchwałę nr CXIII/3071/23 w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu 

mieszkalnego Nr 9 stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku 

mieszkalnym przy ul. Długiej Nr 31/Pędzichów 2 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej 

oraz ustalenia wysokości bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 24 osoby były za, 12 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została przyjęta. 

 

 Druk 3799. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 9 o adresie ul. Pędzichów 2/9 stanowiącego 

własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku przy ul. Długiej nr 31/ulicy  

Pędzichów nr 2 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości 

bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 19 osób było za, 17 przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została przyjęta. 

 

 Druk 3800. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr CX/2987/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 3 
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stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy 

ul. Blich Nr 7 wraz z pomieszczeniem przynależnym i udziałem w nieruchomości wspólnej 

oraz ustalenia wysokości bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

Czy ktoś jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

22 osoby były za, 13 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

 Druk 3801. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr LII/1449/21 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 3A 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy 

ul. Łobzowskiej Nr 9 wraz z pomieszczeniami przynależnymi i udziałem w nieruchomości 

wspólnej i ustalenia wysokości bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 14 przeciw, 2 osoby się wstrzymały.  Uchwała została przyjęta. 

 

 Druk 3802. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 65 stanowiącego własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonego w budynku w os. Centrum D Nr 1 wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, 14 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

 Druk 3813. Jest to wyrażenie zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 54 stanowiącego własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonego w budynku w os. Centrum A Nr 1 wraz z udziałem 

w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 20 osób było za, 15 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

 Druk 3814. Jest to projekt zmieniający uchwałę nr CXV/3097/23 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego Nr 1 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Kraków, położonego w budynku mieszkalnym przy 

ul. Grodzkiej Nr 13 wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej oraz ustalenia wysokości 

bonifikaty. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 23 osoby były za, 12 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta.  
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 Przechodzimy do druku 3815. Jest to wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty w 

wysokości 90 % dla Zarządu Cmentarzy Komunalnych w Krakowie, od opłaty rocznej 

ustalonej jako 0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego zarządu nieruchomościami 

zagospodarowanymi jako Cmentarz Pychowice, stanowiącymi własność Gminy Miejskiej 

Kraków. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 34 osoby były za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3819. Jest to skarga na działanie Zarządu Dróg Miasta Krakowa. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 33 osoby były za, 3 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została przyjęta. Proszę 

o wydruk. 

 

 Szanowni Państwo druk 3820. Jest to skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. 

Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś z 

Państwa jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 37 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3821. Jest to skarga na działanie Zarządu Budynków Komunalnych oraz 

Prezydenta Miasta Krakowa. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Druk 3822. Jest to skarga na działanie Prezydenta Miasta Krakowa. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 30 osób było za, 3 osoby były przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została 

przyjęta. 
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 Kolejny druk 3823. Jest to zmiana uchwały Nr II/9/18 Rady Miasta Krakowa z dnia  

13 grudnia 2018 roku w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Otwieram 

głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 35 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała. Uchwała została 

przyjęta. 

 

 Kolejny druk 3889. To jest zmiana uchwały Nr CII/2804/22 Rady Miasta Krakowa z 

dnia 21 grudnia 2022 w sprawie zasad udzielania bonifikat od ceny zbycia lokali 

mieszkalnych - na rzecz ich najemców. Tutaj mieliśmy ten wniosek o wprowadzenie do II 

czytania i jest autopoprawka. Zatem bardzo proszę, jest autopoprawka, nie, tylko 

autopoprawka. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący!  

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki. Autopoprawka wynika z opinii prawnej, 

dotyczy publikatorów. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Nie ma poprawek, jest tylko autopoprawka. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Jest tylko autopoprawka wynikająca z opinii prawnej. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Panie Radny dobrze. Szanowni Państwo mamy wniosek o wprowadzenie do II czytania, 

głosujemy wniosek najpierw. Głos za, głos przeciw wnioskowi? Nie widzę, zatem 

przechodzimy do głosowania wniosku. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze głosuje? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 30 głosów za, 1 przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wniosek został przyjęty. Panie Radny 

to w takim razie bardzo bym prosił jeszcze, Pan Radny Grzegorz Stawowy tylko formalnie. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Mogę omówić autopoprawkę, która wynika ze zmiany publikatorów. Proszę Państwa uchwała 

dotyczy sprzedaży mieszkań z bonifikatą 50 %, ja tylko przypomnę, że była mowa o tym, że 

jak 200 się sprzeda to będzie sukces, 15 grudnia było 857 złożonych wniosków o zakup 

takiego mieszkania, stąd postulat żeby tą możliwość dać jeszcze na następny rok, w uchwale 

nie ma żadnych innych zmian poza zmianą daty z 31 grudnia tego roku na 31 grudnia roku 

przyszłego. Proszę o poparcie tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Czy mamy stanowiska, opinie komisji, stanowiska klubowe? Nie widzę, otwieram 

dyskusję, czy mamy zgłoszenia Państwa Radnych? Nie widzę zgłoszeń, wobec tego zamykam 
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dyskusję i stwierdzam odbycie II czytania. Szanowni Państwo przechodzimy do głosowania 

tego druku, druk 3889 wraz z autopoprawką. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze z Państwa głosuje? Nie widzę, zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 29 osób było za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

 

 Przechodzimy do druku 3859-R. Jest to rezolucja skierowana do Parlamentarnego 

Zespołu ds. Krakowa. Otwieram głosowanie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Czy ktoś 

jeszcze, czy wszyscy Państwo głosowali? Zamykam głosowanie, poproszę o wynik. 

 

 21 osób było za, nikt nie był przeciw, 1 osoba się wstrzymała, 1 nie wzięła udziału w 

głosowaniu. Rezolucja została przyjęta. I to by było na tyle.  

 

Szanowni Państwo zwracam się z uprzejmą prośbą do projektodawców projektów według 

druków numer 3837, 3838, 3887, 3888, 3236, 3794, 3795 o przygotowanie do 22 grudnia 

2023 roku i przekazanie do Kancelarii Rady Miasta Krakowa projektów i załączników do 

podjętych uchwał zgodnie z paragrafem 7 ust. 2 pkt 2 rozporządzenia Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia 18 stycznia 2007 roku w sprawie Biuletynu Informacji 

Publicznej. Szanowni Państwo 

 

Oświadczenia i komunikaty. 
Bardzo proszę Pan Prezydent, Panie Prezydencie bardzo proszę. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. J. Muzyk 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Pozwólcie Państwo, że w imieniu własnym pragnę złożyć Państwu najserdeczniejsze życzenia 

świąteczne, przede wszystkim pogodnych, optymistycznych Świąt Bożego Narodzenia, 

radosnych, w rodzinnej atmosferze, wszystkiego najlepszego w nadchodzącym Nowym Roku, 

życzę Państwu, ażeby ten przyszły rok niewątpliwie ciekawy również, jeżeli chodzi o 

samorząd krakowski był rokiem, który będzie dla Państwa lepszy niż ten, chociaż nie wątpię, 

że ten był również dla Państwa bardzo dobry. Proszę Państwa życzę Państwu naprawdę 

wszelkiej, wszelkiej pomyślności, oczywiście zdrowia dla Państwa, dla Państwa najbliższych 

i współpracowników i również bardzo chciałem podziękować za ten miniony rok, rok 

również, który obejmował szereg ciekawych wydarzeń, sytuacji, bardzo Państwu za tą 

współpracę dziękuję. Dziękuję uprzejmie. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo ja się też chciałem przyłączyć do tych życzeń,  

wszystkiego dobrego, przede wszystkim zdrowia Państwu życzę, bo zwłaszcza ostatnio 

wiemy, że zdrowie jest bardzo ważne i życzę też Państwu pewnego spokoju na święta. 

Szanowni Państwo po kolei, Pan Przewodniczący Andrzej Hawranek, jako pierwszy. 
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Radny – p. A. Hawranek 

Szanowni Państwo! Szanowny Panie Prezydencie! 

Spokoju, przede wszystkim spokoju, odpoczynku i zdrowia zarówno w okresie 

nadchodzących świąt jak i w okresie nadchodzącego Nowego Roku i żebyśmy się tutaj za te 

powiedzmy dwa tygodnie wszyscy spotkali w tym samym towarzystwie, wypoczęci i trochę 

mniej zestresowani, wszystkiego dobrego w imieniu własnym oczywiście i całego klubu. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Michał Starobrat. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Szanowni Państwo w imieniu naszego klubu, Radnych naszego klubu chciałem Państwu 

życzyć zdrowych, wesołych, spokojnych i rodzinnych świąt, a przede wszystkim te życzenia 

kieruję dla tych Radnych, którzy mimo naprawdę złego stanu zdrowia przyjechali tu dzisiaj i 

pełnili swoje obowiązki, a jeszcze szczególnie tak korespondencyjnie czy zdalnie dużo 

zdrowia dla Radnego Kazimierza Chrzanowskiego, Kaziu, dużo zdrowia. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Pan Radny Jacek Bednarz bardzo proszę. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Prezydencie! Panie Przewodniczący! Panie Sekretarzu! Szanowni Państwo! 

Ja w imieniu klubu, i droga Teodozjo. Szanowni Państwo pozwólcie, że w imieniu Klubu 

Przyjazny Kraków, ale również swoim złożę Państwu najserdeczniejsze życzenia, zdrowych i 

spokojnych Świąt Bożego Narodzenia dla Państwa, dla Państwa rodzin, wszystkiego 

najlepszego w Nowym Roku i pozwólcie Państwo, że ja też podziękuję, bo Pan Prezydent też 

tutaj dziękował, więc ja też dziękuję i tutaj dziękuję Panu Sekretarzowi, który w imieniu 

jakby, że tak powiem, strony urzędniczej zawsze praktycznie do końca jest z nami, Panie 

Prezydencie Pan jest też, ale Pan Sekretarz na każdej Sesji do samego końca. Więc Panie 

Sekretarzu Panu serdecznie dziękuję i chciałem Szanowni Państwo również podziękować 

tutaj Państwu, którzy nas zawsze obsługują i dziękuję i przepraszam, bo Państwo chyba 

jesteście tak naprawdę tu zawsze, mimo, że nas tu czasami, my czasami jesteśmy rotacyjnie, 

Państwo jesteście tu zawsze, są też osoby, które są pod kuluarami, są strażnicy miejscy, też 

również Panom dziękujemy i te osoby, które są na zapleczu, paniom z Kancelarii, myślę, że 

tutaj już nie będę wymieniał z imienia, ale każdy z nas pewnie jeszcze za chwilę podejdzie i 

podziękuje wszystkim. I Szanowni Państwo mówię teraz do mieszkańców, bo myślę, że ktoś 

jeszcze wytrzymał z nami do końca, również dla Państwa wszelkiej pomyślności w 

nadchodzącym roku, przede wszystkim zdrowia i oczywiście dla naszego kolegi Kazimierza, 

Kazimierzu trzymaj się, zdrowiej nam i również wszyscy Państwo Radni, którzy dzisiaj są 

chorzy też wszystkiego, pełnego zdrowia. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Pani Radna Teodozja. 

 

Radna – p. T. Maliszewska 

Kochani wszyscy, którzy tutaj siedzicie, ze swej strony i w imieniu Grażyny Fijałkowskiej 

dziękuję serdecznie Arturowi Buszkowi, że to dzisiaj wszystko wytrzymał, poprowadził sam 

jeden do końca, Artur dzięki. 
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Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję, naprawdę dziękuję. Pani Radna Iwona Chamielec, bo Pani Rada czeka już bardzo 

długo. To w takim razie przepraszam.  

 

Radny – p. St. Moryc 

Tak, mam wiadomość ze szpitala Szanowni Państwo. Panie Prezydencie!  Szanowni Państwo! 

Pan Kazimierz Chrzanowski włączył właśnie przed chwilą transmisję jak przemawiał Pan 

Przewodniczący Bednarz i chciał bardzo serdecznie podziękować za życzenia jak i również 

powiedzieć, że zmierza do tego żeby zdrowie się poprawiało i wszystkim Państwu życzy 

najlepszych Świąt Bożego Narodzenia.  

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękuję. Wszyscy trzymamy kciuki za Kazka. Bardzo proszę Pani Radna. 

 

Radna – p. I. Chamielec 

Panie Prezydencie! Panie Sekretarzu! Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Ja chciałam tutaj skorzystać z okazji i zaprosić Państwa na koncert charytatywny, który 

odbędzie się 5 stycznia w Teatrze Variete o godzinie 18.oo. Ten koncert mam przyjemność 

współorganizować i też współprowadzić, cały dochód jest przeznaczony na Szpital, na  

Dziecięcy Szpital w Prokocimiu, Oddział Kardiochirurgii gdzie ratowane są najcięższe 

przypadki i choroby serca u maleństw, które przychodzą na świat, często to są operacje zaraz 

po urodzeniu, tak, że zapraszam wszystkich Państwa w imieniu profesorów, kadry, lekarzy i 

Stowarzyszenia Serduszkowych Rodziców. Tak, że Variete, Teatr Variete, 5 stycznia, godzina 

18.oo, będzie śpiewała tym razem Karolina Leszko, która zgodziła się charytatywnie zagrać 

dla nas. Tak, że zapraszam Państwa. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Czy jeszcze mamy jakieś zgłoszenia, komunikaty? To bardzo proszę jeszcze Pan Radny Jan 

Stanisław Pietras. 

 

Radny – p. J. Pietras 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Panie Sekretarzu! Szanowni Państwo! 

Ja w imieniu Klubu Kraków dla Mieszkańców chciałem Państwu przekazać życzenia 

wszystkiego, co najlepsze, zdrowych, spokojnych świąt dla Państwa, dla Państwa rodzin oraz 

chciałem życzyć wszystkiego, co najlepsze z całego serca Państwu w nowym 2024 roku. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. A. Buszek 

Dziękujemy bardzo. Czy jeszcze? Szanowni Państwo, zatem przechodzimy do punktu pod 

tytułem sprawdzanie listy obecności. Bardzo proszę o wciskanie przycisku obecny. Czy 

wszyscy Państwo wcisnęli przycisk obecny? Poprosimy o wyświetlenie listy obecności. Pan 

Kazimierz Chrzanowski nieobecny usprawiedliwiony, Pani Radna Małgorzata Jantos 

nieobecna usprawiedliwiona, Pan Radny Łukasz Sęk oddelegowany, Pani Radna Alicja 

Szczepańska nieobecna usprawiedliwiona. Bardzo bym prosił jeszcze raz o wyświetlenie. 

Kazimierz Chrzanowski usprawiedliwiony, Pani Radna Bogumiła Drabik usprawiedliwiona, 

Pan Michał Drewnicki usprawiedliwiony, Małgorzata Jantos usprawiedliwiona, Łukasz Sęk 

oddelegowany, Alicja Szczepańska usprawiedliwiona. Zamykam obrady CXXV zwyczajnej 

Sesji Rady Miasta Krakowa. Godzina 20.12.  

 


